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جزیره ای عمل کردن و مقاومت ها ادامه دارد 

انتقال لاک پشتی صنوف مزاحم 
به خارج ازشهر

شهرداری بندرعباس : جهت واگذاری زمین به اتحادیه ها نیازمند صدور سند قطعی زمین
 توسط اداره راه و شهرسازی هستیم

بایستی  و  است  مبرهن  و  واضح  برهمگان  صنوف  این  انتقال  ضرورت    
دستگاه های متولی از جزیره ای عمل کردن در این حوزه اجتناب نمایند تا 
پرونده انتقال صنوف آلاینده و مزاحم به خارج از شهر بطور کامل بسته شود و 

شهر نفس راحتی بکشد. 
  نباید مقاومتی توسط دستگاه های متولی و صنوف صورت گیرد تا این جابجایی 
زودتر عملیاتی شود که متاسفانه در یک دهه اخیر مقاومت هایی توسط برخی 
دستگاه ها وجود داشته که موجب شده روند انتقال صنوف آلاینده به خارج از شهر 

همچنان لاک پشتی پیش رود و اگر بخواهد این روند ادامه یابد، شاید تا یکی دو 
دهه دیگر باید بندرعباسی ها انتظار بکشند تا این صنوف به خارج از شهر منتقل 

شود.
  اگر مقاومت ها در برابر این طرح به پایان برسد و دستگاه های متولی 
عزم شان را جزم کنند تا انتقال به سرعت انجام شود، می توان انتظار داشت 
تا سال آینده بخش زیادی از صنوف آلاینده و مزاحم شهر بندرعباس به خارج 

از شهر منتقل شود.
صفحه 8 را بخوانید
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فرهنگ تبلیغ و ترویج 
ما باید عوض شود
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 رییس کل دادگستری هرمزگان :
هرمزگان در اخذ اسنادکاداستر

اراضی ملی پیشرو است

  گروه خبر // دبیر شورای انقلاب فرهنگی 
کشــور گفت: اگر امروز اقتصاد و صنعت ما 
بدون ملاحظه فرهنگ اســلامی رشد کند، 

نگران کننده است. 
  حجت الاســام والمسلمین سعید رضا عاملی 
در آیین رونمایی از برش استانی نقشه مهندسی 
فرهنگی هرمزگان، اظهار کرد: کار ســند نقشه 
مهندســی فرهنگی کشور نیازمند یک همکاری 
سطح ملی و استانی است.وی افزود: ما در تهران 
همکاری خوبی بین شــورای انقاب فرهنگی، 
دبیرخانه شــورای فرهنگ عمومی، شــورای 
سیاســت گذاری ائمه جمعه، وزارت فرهنگ و 
ارشاد برقرار بود و با هم فکری خوبی وارد این 
امر شدیم. هرمزگان سومین استانی است که برش 

استانی این سند در آن رونمایی می شود.
دبیر شــورای انقاب فرهنگی کشور بیان کرد: 
اهتمامی از ســوی رئیس جمهور برای اجرای 
این ســند وجود دارد و حمایت جدی از اجرای 
آن دارد. فرآیند طولانی برای تدوین سند نقشه 
مهندسی فرهنگی طی شده و پیش بینی شده که 
برش استانی آن توسط شورای فرهنگ عمومی 

استان ها راهبری شود.
عاملــی تصریح کرد: اســتاندارها نقش کلیدی 
در اجرای این ســند دارند و کارگروه فرهنگی 
اســتانداری باید بتواند لوازم اجرایی شدن سند 
را فراهم کند. درخواست داریم نامه ای از سوی 
نماینده ولی فقیه در هرمزگان و استاندار ارسال 
شود تا سازمان برنامه و بودجه اعتبار لازمی را 

برای اجرای این سند در استان اختصاص دهد.
  وی عنــوان کــرد: مقام معظــم رهبری ذهن 
هدفمندی دارنــد و در حوزه فرهنگ رویکرد 
پراکنده ای ندارند. در ســند حکیمانه بیانیه گام 
دوم انقاب که نگاهی به ۴۰ ســال آینده شده، 
هدف گذاری حکیمانه ای شــده اســت. هدف 

مرجعی که ایشان تعیین کرده اند، استقرار تمدن 
نوین اســامی است. نگاه ایشــان به فرهنگ 
نگاهی تمدنی است.دبیر شورای نقاب فرهنگی 
کشور خاطرنشان کرد: باید به صحنه نگاه کنیم 
که در آن ظرفیت هــای بنیادینی وجود دارد که 
بنیادی ترین آن قرآن اســت. اگر هوا آلوده شود 
به لیبرالیسم، و فمنیسم و ایسم هایی که انسان را 
از خدا دور می کند هوای فرهنگ خوب نخواهد 
بود و امروز متاسفانه هوای فرهنگ خوب نیست.
عاملی بیان کرد: متاســفانه از طریق تکنولوژی 
ارتباطی به فضای فاضابی دنیا وصل شــدیم و 
فرهنگ جامعه به سمتی حرکت می کند که باید 
نگران آن بود. به تعبیر مقام معظم رهبری، فرهنگ 
نقطه اتصال اقتصاد، سیاست و همه امور تمدنی 
است. اگر امروز اقتصاد و صنعت ما بدون ماحظه 

فرهنگ اسامی رشد کند، نگران کننده است.
  وی عنــوان کرد: ما در ارتبــاط با جهان نباید 
زیست بوم خود را از دست دهیم. اسام اشتراکی 
بین ما و اهل سنت و سایر پیروان ادیان الهی است. 
این ســرمایه بزرگ باید حفظ شود. اولین تاش 
سند نقشه مهندسی فرهنگی، ظرفیت های بومی 
است. برش استانی این نقشه در استان تدوین شده 
و ما تنها نقش همکار داشتیم. اولین حوزه مهم در 

این سند بخش آموزشی و تربیتی است.
  دبیر شــورای انقاب فرهنگی کشــور اظهار 
کرد: آموزش و پرورش و دانشگاه ها از اهمیت 
بسیاری برخوردار هستند. آموزش و پرورش در 
دوران طایی کودکی افــراد ظرفیت بزرگی در 
دســت دارد تا فرزندان ما بتوانند مسیر زندگی 
خود را در راستای فرهنگ اسامی مشخص کند.
عاملــی بیان کرد: فرهنگ تبلیغ و ترویج ما باید 
عوض شــود و باید انرژی خود را در آموزش 
و پــرورش بگذاریم و اگر در آن موفق باشــیم 
در دانشــگاه هم موفق خواهیم بود. ۵ اولویت 

در استان هرمزگان مشــخص شده و بر مبنای 
آن اقدامات تعیین شــده اند و درخواســتم این 
است که استان به سراغ اســناد دیگری نرود و 
در اجرای برش استانی نقشه مهندسی فرهنگی 
هرمزگان کوشا باشــد.وی عنوان کرد: این سند 
یک دســتورالعمل قطعی برای همه استانداران و 
مســئولین استانی است. ما با دل مردم سر و کار 
داریم و نمی توانیم با قوانین مسئله را حل کنیم. 
باید با یک همدلی این کار را به سر منزل مقصود 
برسانیم. مقام معظم رهبری تاکید بر کار قرارگاهی 
دارند که به معنی کار نظامی نیست بلکه به معنای 

در میدان بودن است.
  دبیر شورای انقاب فرهنگی کشور تصریح کرد: 
دشمن در صحنه نظامی و اقتصادی نمی تواند در 
مقابل ما قرار بگیرد و طمــع فرهنگ کرده اند. 
فرهنگ کار قرارگاهی می خواهد و باید جلوی 
بسیاری ازکارهایی  که در جزایر ما جاری است 
گرفته شود. باید تدبیری شود تا این مسیر مداوم 

جلو رود و تقسیم کار استانی صورت بگیرد.
عاملی بیان کرد: در امور فرهنگی موازی کاری 
صورت می گیرد، در هر حــوزه از جمله قرآن، 
آســیب های اجتماعی و ... تنها یک دســتگاه 
مشــخص ورود کند تــا از مــوازی کاری ها 
جلوگیری شود. مسئله خانواده بسیار مهم است 
و با توجه به افزایش آمار طاق و خانواده های 
تک سرپرســت باید در این زمینه ورود جدی 

داشته باشیم.
  به گزارش ایسنا؛ وی ادامه داد: بنیادی ترین امر 
برای توســعه طاق جدا شدن از دین است. دین 
وقتی ضعیف می شــود، طاق افزایش می یابد. 
هرچه از دین دور می شویم طاق، اعتیاد، زنای با 
محارم و ... افزایش می یابد. خوشبختانه سند نقشه 
مهندسی فرهنگی با ۳۰۰ برنامه در همه حوزه های 

فرهنگی و اجتماعی ورود کرده است.
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فرهنگ تبلیغ و ترویج ما باید عوض شود
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طی ۱۱ ماه سال جاری؛   

 بارگیری در بندر نفتی 
خلیج فارس به مرز 
۲۸ میلیون تن رسید

کشت ۲.۵ هکتار درخت مثمر 
در ساحل آبگیر ستاره خلیج فارس

  گروه خبر // مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان، فعالیت های 
ثبت شــده در حوزه تخلیه و بارگیری از بندر خلیج فارس در 
۱۱ ماه ســال جاری را ۲۷میلیون و ۱۴۵ هــزار و ۶۵۴ تن انواع 

فرآورده های نفتی اعلام کرد.
  علیرضا محمدی کرجی ران در تشــریح عملکــرد ۱۱ ماهه تخلیه و 
بارگیری و صادرات فرآورده های نفتی از بندر خلیج فارس اظهار داشت: 
در این مــدت ۱۰ میلیون و ۹۷۸ هزار و ۵۳۷ تن انواع فرآورده نفتی از 
طریق این بندر به کشــورهای هدف صادر شده که در همسنجی با مدت 

مشابه سال گذشته ۴ درصد کاهش داشته است.مدیر منطقه ویژه اقتصادی 
بندر شــهید رجایی با اشاره به افزایش ۱۷ درصدی صادرات قیر در این 
دوره زمانی اظهار داشــت: در این مدت یــک میلیون و ۶۰۳ و ۹۵ تن 
صادرات قیر به ثبت رسیده که عمده آن به سه کشور عمان، امارات متحده 
عربی و هندوستان ارسال شده است.محمدی کرجی ران در ادامه سخنان 
خود عملکرد بندر نفتی خلیج فارس طی این مدت در بخش بنزین را یک 
میلیون و ۸۰۴ هزار و ۸۶۹ تن و در حوزه بانکرینگ )سوخت رسانی به 
کشتی ها( ۳۱۲ هزار و ۹۴۸ تن بوده است.به گفته وی، در مدت یاد شده 

یک هزار و ۱۷۶ فروند شناور در اسکله های نفتی خلیج فارس پهلودهی 
شــده اند که از این میزان ۴۴۳ فروند شــناور ویژه حمل قیر ،۶۲ فروند 
شناور حمل بنزین ،۶۷۱ فروند شناورهای باقیمانده دیگر نیز فرآورده های 
نفتی را حمل کرده اند.به گزارش مهر، بندر نفتی خلیج فارس منطقه ویژه 
اقتصادی بندر شــهید رجایی به دلیل موقعیت راهبردی، قرار گرفتن در 
مسیر ترانزیتی شمال جنوب و نزدیکی به صنایع و پالایشگاه های منطقه با 
۱۲ پست اسکله به عنوان بزرگترین بندر نفتی زیر مجموعه سازمان بنادر 

و دریانوردی به شمار می رود.

طی ۱۱ ماه سال جاری؛    بارگیری در بندر نفتی خلیج فارس به مرز ۲۸ میلیون تن رسید

گروه خبر // مدیرعامل شرکت نفت ســتاره خلیج فارس از کشت 
نزدیک به ۲.۵ هکتار درختان مثمر هم زمان با اعیاد شــعبانیه و روز 

درخت کاری خبر داد.
  بــه گزارش خبرنگار دریا ؛ محمدعلی دادور ضمن تبریک به مناســبت 
فرارســیدن اعیاد شعبانیه، گفت: انواع درختان مثمر در مساحتی نزدیک به 

۲ و نیم هکتار از اراضی آبگیر ساحلی نفت ستاره خلیج فارس کشت شد.
وی با بیان اینکه درختان کشت شده در ضلع غربی این شرکت از نوع انجیر 
معابد و سازگار با شرایط منطقه هستند، افزود: این فضا برای استفاده عموم 

مردم و گردشگران در حال آماده سازی است.
  مدیرعامل شرکت نفت ستاره خلیج فارس، با اشاره به شعار »هر ایرانی یک 
درخت«، گفت: هر یک از درختان کشت شده به نام یک کارمند نفت ستاره 
نام گذاری شــده و در ســال جاری بیش از چهار هزار درخت در محدوده 
پالایشگاه کشت شده است.دادور خاطرنشان کرد: سال گذشته بیش از یک 
 هزار اصله نهال از گونه های بومی در حال انقراض در ضلع شــمالی آبگیر 
شــرکت نفت ستاره کشت شد.وی گفت: بیشترین تاش ما این است که در 
راستای حفظ محیط زیست استان، از گونه هایی استفاده شود که مناسب این 

اقلیم آب و هوایی یا در معرض انقراض است.



دبیر شورای فرهنگ عمومی کشور:
جام جهانی فوتبال در قطر ظرفیت بزرگ فرهنگی است

 گروه خبر// دبیر شــورای فرهنگ عمومی کشور گفت: جام جهانی 
فوتبال در قطر یک ظرفیت بزرگ فرهنگی است. سید مجید امامی در آئین 
رونمایی از برش استانی نقشه مهندسی فرهنگی هرمزگان، بیان داشت: در 
۱۲ سال گذشته شوراهای فرهنگ عمومی به دلیل ضعف عمومی نتوانسته 
انتظارات را بــرآورده کند و اگر اراده ملی و همت مدیران کل فرهنگ و 
ارشــاد نباشد، این امر محقق نمی شــود.وی عنوان کرد: با چتر حمایتی 
نماینده ولی فقیه در هرمزگان می توانیم با برنامه ریزی اقدامات مشــترک 
انجام دهیم. معنا ندارد به اســم فعالیت های قرآنی، امر به معروف و طرح 
محات و ... شــوراهای مختلفی تشکیل دهیم و مقر فرهنگی استان ها 
مشــخص نباشد.به گفته امامی، کفش آهنی پوشیده ام و به همه استان ها 
می روم تا دبیرخانه را تقویت کنیم. برش استانی نقشه مهندسی فرهنگی 
فصل الخطاب رویکرد فرهنگی ماست.دبیر شورای فرهنگی عمومی کشور 
تصریــح کرد: آنچه در این قرارگاه انجام می شــود فراتر از برنامه های 
فرهنگی اســت. باید به ظرفیت ها و زیست بوم و سابقه تاریخی استان 
هرمزگان به خصوص در حوزه مقاومت در برابر اســتکبار توجه کنیم. 
روابط میان فرهنگی این استان و اینکه چهارراه ورودی فرهنگ از سوی 
شبه قاره و کشورهای عربی به سمت ماست باید مورد توجه قرار گیرد. 
امامی اضافه کرد: دبیرخانه شــورا کار هم افزایــی را به عهده دارد و ما 
ســعی کردیم با بودجه های آسیب های اجتماعی نقش دبیرهای استانی 
را ارتقا دهیم. در ســال آینده با نقشه ای که در مدل بودجه ریزی دیدیم 
مصوبات مالی شورای فرهگ عمومی ضمانت اجرایی پیدا کند.وی بیان 
کرد: یکی از بزرگترین اتفاقات فرهنگی بین المللی جام جهانی قطر است 
که خوشبختانه در ســطح دولت در حال پیگیری برای بهره گیری از این 
فرصت بزرگ فرهنگی اســت. حضور بهینه ما، مدیریت جشن ها و ... 
در حال پیگیری است و پیشنهاد می کنم در کارگروه فرهنگی و اجتماعی 
شورای فرهنگ عمومی، دبیر شورای هرمزگان حضور داشته باشد تا در 
راستای ورود گردشگران برنامه ریزی های لازم صورت بگیرد. به گزارش 
مهر، دبیر شورای فرهنگی عمومی کشور عنوان کرد: امیدوارم یک شورای 
فرهنگ عمومی اثرگذار در استان هرمزگان را در سال ۱۴۰۱ شاهد باشیم.

آغاز طرح ویژه عیدانه استاندارد در هرمزگان 
 گروه خبر// محمد کمالی، مدیر کل استاندارد از آغاز طرح ویژه عیدانه 
از ۱۵ اسفند ماه ســال جاری خبر داد و گفت: این طرح تا ۱۵ فروردین 
ســال ۱۴۰۱ ادامه خواهد داشت و  این طرح ناظر بر مسئولیت اجتماعی 
و خیر همگانی اســت و با همکاری ســایر نهادها به ویژه ستاد سفرهای 
نوروزی اجرا خواهد شــد. به گزارش خبرنگار دریا؛ مدیر کل استاندارد 
هرمزگان خاطر نشان ســاخت : به منظور ارائه خدمات مطلوب و کیفی 
به عموم شــهروندان به ویژه مســافران نوروزی نظارت بر حسن اجرای 
دقیق استانداردهای کالاها و خدمات مدنظر خواهد بود و در همین راستا 
استاندارد بودن کالاها ،خدمات هتل ها، مراکز تفریحی و خدماتی به ویژه 
ترازوها ، آسانسورها ، شهربازی ها، پمپ بنزین ها،  cng  ها و مراکز عرضه  
کالاها مورد بازرســی و نظارت دقیق قــرار می گیرد . همچنین با توزیع 
کالاهای فاقد پروانه استاندارد و خدمات فاقد ایمنی و استاندارد برابر قانون 
تقویت و توسعه نظام استاندارد بررســی و برخورد خواهد شد. مدیرکل 
اســتاندارد افزود : ترویج فرهنگ استاندارد و آگاهی بخشی به شهروندان 
جهت تامین سامت و ایمنی از اهداف مهم این طرح است که با مساعدت 
و همکاری رسانه های جمعی و صدا و سیمای مرکز خلیج فارس انجام 
خواهد شــد. محمد کمالی در پایان تاکید کرد : مصرف کنندگان  برای 
اطمینان خاطر از اصالت عامت اســتاندارد به کد ده رقمی زیر عامت 
استاندارد توجه نموده و این کد را به شماره ۱۰۰۰۱۵۱۷ پیامک نمایند 
و از این طریق ویژگی هایی نظیر نام واحد تولیدی ، نشــان محل تولید 

محصول و اعتبار پروانه استاندارد را دریافت نمایند. 
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 متاســفانه مردم همواره قربانی دعواهای سیاسی و جناحی هستند و 
استان هرمزگان نیز به دلیل همین دعواها، مردم همواره در بدترین شرایط 
زندگی کرده اند و به همین دلیل در فقر و فاکت و محرومیت، گرانی و.... 
در صدر استان های کشور هستیم. اســتانی که در درآمدزایی در صدر 
استان های کشور است، با هیچ معادله ای قابل قبول نیست که در فقر و 
فاکت و محرومیت هم در صدر باشــد که بخش زیادی از این وضعیت 
به این دلیل است که چهره های اثرگذار، شوراها و نمایندگان مجلس و... 
همواره در استان بدنبال منافع سیاسی و جناحی خود بوده اند و برخی از 
آنها هم که چهره مردمی بوده و منافع مردم را فدای منافع جناحی وسیاسی 
خود نکرده اند، تنها بوده اند و نتوانسته اند اثرات کاملی را در دستیابی به 
منافع استان و مردم داشته باشند و آنچه که باعث می شود، حقوق و منافع 
مردم تضییع نشود، این است که اتحاد باید وجود داشته باشد که در ادوار 
مختلف این اتحاد و همبستگی چندان دیده نشده است. مردم زمانی که 
به نمایندگان مجلس و اعضای شــوراهای شهر و روستا رای می دهند، 
حداقل انتظارشان این است که به وعده های داده شده در زمان تبلیغات 
انتخابات پایبند باشند. کاندیداها در زمان تبلیغات شعارهای رنگین کمانی 
و بسیار زیبایی می دهند که اگر محقق شوند، بسیاری از مشکات برطرف 
می شود که متاسفانه کمتر این شعارها محقق می شود و به همین دلیل میزان 
اعتماد مردمی به برگزیدگان پس از  انتخابات کاهش یافته است و در واقع 
هم مردم حق دارند. زیرا مردم می بینند که وعده ها محقق نمی شــود و 
مردم در مشکات تنها مانده اند. در حال حاضر شاهد وجود اختافاتی 
بین اعضای شورای شهر هستیم که دود این اختافات فقط به چشم مردم 
می رود. اعضای شــورای شهر بایستی اتحادشان را حفظ کنند و بدانند 
مردم قربانی اختافات هستند. اختاف نظر گرچه طبیعی است، اما نباید 
منجر به افزایش مشکات مردم شود و بایستی تاش کنند اختافات را 
بین خودشان حل کنند تا به سطح جامعه کشیده نشود و موجب افزایش 
مشکات برای مردم نشود. شهروندان در بندرعباس با مشکات فراوانی 
مواجهند و بایستی شورای شهر برای رفع مشکات شان تاش و پیگیری 
کنند صنایع در راســتای انجام مسئولیت های اجتماعی، اقداماتی را در  
سطح شهر داشته باشند. بایستی عوارض آلایندگی را از صنایع بگیرند تا 
صرف عمران و آبادانی شهر شود. بایستی بازدید از محات را ادامه دهند 
و از آن طرف از ظرفیت صنایع برای رفع مشکات مردم استفاده کنند تا 
وعده های شان برای پیگیری مشکات مردم محقق شود و مردم ببینند 
که واقعا پیگیر امورات شان هستند و این شورا با شوراهای قبلی متفاوت 
است و بدنبال منافع شخصی، جناحی و سیاسی نیستند. مردم انتظار ندارند 
شورای شهر بندرعباس اختافات شان را به سطح جامعه بکشند و بایستی 
اختافات را برطرف نمایند و دو جبهه نشوند و بدانند جبهه مشترک شان 
خدمت به مردم است واین خدمت را با عمل نشان دهند تا مردم باور کنند 
که شورا منافع شهروندان برایشان مهم است و برای رفع مشکات تاش 
می کنند. نباید شورا یا نمایندگان مجلس، بگونه ای عمل کنند که مردم از 
عملکردشان ناامید شوند. بایستی بگونه ای عمل کنند که مردم برای ادوار 
بعدی نیز ترجیح دهند همین اعضای شورای شهر و نمایندگان مجلس را 
انتخاب کنند و از انتخاب شان ناامیدو پشیمان نشوند. به همین دلیل نیاز 

است که تجدیدنظری را در حوزه عملکردشان داشته باشند.
    علی زارعی

سرمقاله
دود دعواهای سیاسی در چشم مردم

  گروه خبر //  نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان گفت: هرمزگان 
باید در سال ۱۴۰۱ به صورت جدی پای کار نقشه مهندسی فرهنگی 
بیاید تا ضعف و قوت های کار مشــخص شود و این الگو به سراسر 

کشور تعمیم داده شود. 
  حجت الاسام والمسلمین محمد عبادی زاده در آیین رونمایی از برش 
استانی نقشه مهندسی فرهنگی هرمزگان، ضمن گرامیداشت اعیاد شعبانیه، 
اظهار کرد: از یک سال پیش که بنا بر تدوین برش استانی نقشه مهندسی 
کشــور استان شد، کارگروه ها تشکیل و اولویت ها معین شد.وی افزود: 
ذیل اولویت ها ۱۲۵ اقدام تعریف و به تصویب شورای فرهنگ عمومی 
استان رسید و کارهای باقی مانده نیز در شورای برنامه ریزی استان انجام 

خواهد شد.رئیس شورای فرهنگ عمومی استان هرمزگان ادامه داد: بعد 
از سخنان مقام معظم رهبری)مدظله العالی( مبنی بر تدوین نقشه مهندسی 
فرهنگی، سال ها بر زمین مانده بود که با تاش های صورت گرفته تدوین 
شده و برش  های استانی آن نیز به برنامه ای عملیاتی تبدیل خواهد شد.

  عبادی زاده بیان کرد: هرمزگان باید در سال ۱۴۰۱ به صورت جدی پای 
کار این نقشه مهندسی فرهنگی بیاید تا ضعف و قوت های کار مشخص 
شــود و این الگو به سراسر کشور تعمیم داده شود. استان های به عنوان 
پایلوت برای شــروع این کار مسئولیت سنگینی دارند و ائمه جمعه نیز 
در این زمینه به صورت جدی ورود کننــد.وی اضافه کرد: امیدواریم با 
اجرای این برنامه گام موثری در راستای مسائل فرهنگی استان برداریم 

و الگوی مناسبی برای سایر استان های کشور باشیم. وقتی این اقدامات 
به دستگاه ها اعام شد زمان زیادی نداریم و باید سریعا به برنامه عملیاتی 

تبدیل شده و در دستور کار قرار گیرد.
  به گزارش ایسنا؛ نماینده ولی فقیه در هرمزگان بیان کرد: هیچ دستگاهی 
تصدی گری اجرایی در این طرح ندارد اما همه هدف مند در راســتای 
اجرای این نقشه گام بر می دارند و آن را در اولویت کار خود قرار می دهند. 
ان شاءالله همه دســتگاه های اجرایی پای کار می آیند. سند فرهنگی و 
اجتماعی اســتان نیز در استان درحال تدوین است تا نقشه راه و معیار و 
شاخصی در حوزه مسائل فرهنگی و اجتماعی برای دستگاه های اجرایی 

باشد.

نماینده ولی فقیه در هرمزگان تاکید کرد

همکاری تمام ادارات در اجرای نقشه مهندسی فرهنگی هرمزگان

پشت پرده سیاست 

قرار نداشــت . زنان و جوانان حلقه مفقوده نهاد اجماع ساز اصاح طلبان هستند،   
درواقع ســاز و کار تصمیم گیری »ناسا« از عقب مانده ترین شیوه های دنیاست.« 
بعدتر اگر چه شخصیت هایی همانند عطریانفر این انتقادات را غیر وارد دانستند اما 
عملکرد جبهه اصاحات در انتخابات ۱۴۰۰ نشان داد که سخن منتقدان پر بیراه هم 
نیست. موضوعی مهم که به نظر زیاد مورد توجه احزاب اصاح طلبی قرار نگرفته 
و آن ها بدون تغییر در ساختار تصمیم گیری و سیاسی این جریان، در رای گیری 
یک شنبه شــب این هفته خود به ابقای بهزاد نبوی  برای ریاست این جبهه رای 
دادند. ابقایی که بی شک سوالات زیادی را برای فعالان سیاسی به ویژه بدنه جبهه 
اصاحات ایجاد خواهد کرد و به نظر  تا روزهای آینده شاهد موضع گیری های 

مختلفی در این باره خواهیم بود.
پهپاد انتحاری معراج ۵۰۴ رونمایی شد

نیروی زمینی ســپاه یکی از پهپادهای انتحاری خود به نام »معراج ۵۰۴« را در 
نمایشگاه علمی فرهنگی پاسدار انقاب که در محل میدان امام حسین)ع( در تهران 
برپا شده، در معرض دید عموم قرار داده است. این پهپاد جدید که توسط سازمان 
تحقیقات و جهاد خودکفایی نزسا تولید شــده، قادر است محموله انفجاری ۲.۵ 
کیلویی را تا برد ۱۰۰ کیلومتری حمل کند و از یک موتور پیستونی به عنوان قوای 
پیشران بهره می برد. معراج ۵۰۴ در حقیقت حاصل انجام تغییرات و به روزرسانی 
روی پهپاد معراج ۲۱۴ است که به عنوان پهپاد هدف سامانه های پدافندی استفاده 
می شود. این موضوع موجب شــده تا هزینه های طراحی و ساخت این پهپاد به 
میــزان قابل توجهی کاهش پیدا کند. این پهپاد هم اکنون در نیروی زمینی ســپاه 
عملیاتی شده است. به گزارش تسنیم، چندی پیش نیز نیروی هوافضای سپاه برای 
اولین مرتبه از شهر زیرزمینی پهپادهای انتحاری خود رونمایی کرد. در سال های 
اخیر اســتفاده سپاه پاســداران از پهپادهای انتحاری در رزمایش های مختلف و 
همچنین به کارگیری این پهپادها علیه گروهک های تروریستی در اقلیم کردستان 
عراق خبرساز شده است. این موضوع تا جایی ادامه داشت که فرمانده سنتکام نیز 
گفته بود: »استفاده گسترده ایران از پهپادهای کوچک و متوسط برای عملیات های 
شناسایی و هجومی بدین معناست که برای اولین بار از زمان جنگ شبه جزیره کره 
]اوایل دهه ۱۹۵۰ میادی[ ما بدون برتری کامل هوایی، عملیات انجام می دهیم.«

 یک منبع آگاه قضایی: کاترین شکدم  فقط ۱۸ روز در ایران اقامت داشته است
یک منبع آگاه در قوه قضاییه در خصوص ماجرای کاترین شــکدم جاســوس 
اسرائیلی و کم و کیف حضورش در ایران اظهار کرد: »بر اساس بررسی های دقیق 
انجام شــده، نامبرده در طول سالیان گذشته پنج سفر به ایران داشته و در مجموع 
این پنج ســفر نیز، صرفا ۱۸ روز در کشورمان اقامت و حضور داشته است که با 
ادعاهای مطرح شده هیچ تناسبی ندارد.« وی ادامه داد: »محافل رسانه ای خاص 
و پنهان، طی روزهای گذشته درباره این خانم اخباری جعلی و به شدت بی ارتباط 
با واقعیت را منتشر و سعی کرده اند یک سناریوی رسانه ای، تبلیغاتی و ضداخاقی 
را پیش ببرند که بیشــتر با شرایط و مناسبات داخلی خودشان تناسب دارد.« این 
منبع آگاه همچنین گفت: »تمام اسناد و مدارک مربوط به سفرهای خانم شکدم به 
ایران و میزان اقامتش در کشــورمان مشخص و موجود است و در صورت لزوم، 
رسانه ای خواهد شد.« در همین راستا نادر طالب زاده فعال رسانه ای  که تصاویر

چاله های »ناسا«
  بهزاد نبوی در حالی بر کرسی ریاست جبهه اصاحات ابقا شد که عملکرد ضعیف 
ناســا در انتخابات ۱۴۰۰ ســوال های زیادی را برای بدنه اردوگاه اصاح طلبی 
به وجود آورده اســت. اصــاح طلبان که با غیبت خود در انتخابات اســفند ۹۸ 
مجلس دچار یک انزوا و آشــفتگی سیاسی شده بودند، سه ماه مانده به انتخابات 
ریاست جمهوری ۱۴۰۰، ســناریوی جدیدی را تدارک دیده و از نهادی جدید به 
عنوان »ناســا«، نهاد اجماع ســاز اصاحات رونمایی کردند و بهزاد نبوی چریک 
پیــر اصاح طلب را به عنــوان رئیس آن برگزیدند. نهادی کــه در ابتدا با ترکیب 
»۱۰+۱۰+۱« معرفی و پس از ایرادهای  فراوانی که توســط فعالان و کارشناسان 
سیاسی اصاح طلب به آن گرفته شد، دستخوش تغییر و تحولات زیادی قرار گرفت 
و در نهایت اولین جلســه  آن در بهمن سال گذشته در جماران برگزار شد. اگرچه 
گفته می شود »ناسا« قرار است اصاح طلبان را در رسیدن به  وحدت حداکثری با 
انتخاب تشکیات جبهه ای واحد و توجه به مشترکات یاری و گفتمان اصاح طلبان 
را نوســازی و بازسازی کند اما رفته رفته این خیز مهم آن ها برای انسجام در بدنه 
اصاحات با موانع  و چالش های مختلفی همراه شــد  و در نهایت نتوانســت در 
انتخابات ریاســت جمهوری نقش بسزایی ایفا کند. به نظر می رسد اصاح طلبان 
اگر چه در اجماع ســازی و وحدت گوی ســبقت را از  رقیب دیرینه خود یعنی 
اصولگرایان ربوده اند اما ناکارآمدی دولت دوازدهم  که خواسته یا ناخواسته به پای 
اصاحات هم گذاشته می شد و از سوی دیگر رد صاحیت های گسترده شورای 
نگهبان در آن برهه، اصاحات را با یک چالش جدی مواجه کرد. چالشــی که در 
نهایت اصاح طلبان  را به همان نقطه ابتدایی برگرداند و جریان راست این اردوگاه 
که در انتخابات مجلس با فهرست یاران هاشمی حضور فعالی در عرصه انتخابات 
داشــتند، در انتخابات ریاست جمهوری نیز برخاف دیگر احزاب اصاح طلب به 
انتخابــات ورود و از عبدالناصر همتی حمایت کردند؛ اما فارغ از پیچ و خم هایی 
که اصاحات در این مسیر از آن عبور کرد، نکته مهم ماجرا برخورد منفعانه بهزاد 
نبوی با این اتفاقات بود. رئیس ناســا نه تنها در کارزار انتخابات کنشگری لازم را 
نداشــت بلکه در این که احزاب اصاح طلب را به یک اجماع نسبی برساند و در 
نتیجه یک خروجی مشــترک از چگونگی ورود اردوگاه اصاح طلبی به انتخابات 
بگیــرد، ناتوان بود؛ حزبی با انتخابات قهر کرد، حزبی در انتخابات شــرکت کرد و 
گزینه ای رامعرفی نکرد، کارگزارانی ها هم به سراغ همتی رفتند و القصه هر حزبی 
ســاز خود را در انتخابات ۱۴۰۰ زد. باید گفت بهزاد نبودی و ساختار مسّن ناسا 
در همان برهه تاسیس نیز منتقدانی جدی داشت، از محمدرضا عارف رئیس بنیاد 
امید ایرانیان  گرفته که تاکید کرد نهاد اجماع ساز همان شورای عالی اصاح طلبی 
است و کارکرد دیگری ندارد تا صادق خرازی دبیرکل حزب ندای ایران که نقدهای 
صریحی به »ناسا« وارد و اظهار کرد جریان اصاح طلبی دیگر از بطن جامعه نیست 
و مســیر خود را دموکراتیک پیش نمی برد: »نمی شود شما به آن دانشجو یا به آن 
کسی که قرار است صدای این جریان باشد بگویید تو فقط باید دنباله رو باشی. این 
حرف شوخی است. در جامعه جوان و تحصیل کرده امروز ده ها هزار جوان داریم که 
قدرت تحلیل به مراتب قوی تر و دقیق تر و به روزتری از آقایانی دارند که از دهه۶۰ 
در حال تصمیم گیری هستند و جایشان را به افراد جوان تر نمی دهند. اگر این افراد 
می توانستند تصمیمات درست بگیرند که جریان اصاحات امروز در این وضعیت

 گفت وگوی تلویزیونی وی با شــکدم در فضای مجازی منتشر شده است، درباره 
ماجرای حضور کاترین شکدم در ایران اظهار کرد: خانم شکدم را ما به ایران دعوت 
نکردیم؛ او از جای دیگری دعوت شده بود و ما موظف نیستیم در این باره به جایی 
پاســخ دهیم...درباره این مسئله که او این گونه از آب در آمده است باید بگویم این 
احتمال وجود دارد که فرد ســودجویی در این بین وجود داشــته که منافعی داشته 
اســت. من کار خودم را انجام می دهــم و این که مرا متهم بدانند یا نه برایم اهمیتی 
ندارد. سالی صد مهمان به ایران می آیند و می روند و من نه تنها در برنامه های خود با 
آن ها مصاحبه می کنم بلکه در کنفرانس ها نیز شرکت می کنم و تا حالا سابقه نداشته 
افرادی که ما برای این کنفرانس ها دعوت کرده ایم این گونه از آب درآیند./ تســنیم 

و اسکانیوز
تازه های مطبوعات

همشهری-این روزنامه با تیتر ۳ میلیون بمب متحرک کرونا در تهران نوشت: تاکنون 
حدود ۱۱میلیون تهرانی دوز اول واکســن کرونا را تزریق کرده اند، با درنظر گرفتن 
جمعیت ۱۴میلیونی اســتان تهران، سه میلیون نفر در این استان، هنوز هیچ واکسنی 

علیه کرونا نزده اند.
شــرق- این روزنامه با اشاره به اظهارات رئیس جمهور در  خصوص امکان ریشه 
کنی فقر مطلق در ســال جاری، نوشت: چرا فقرزدایی بیش و پیش از این که بدل 
به یک اصل محوری و همیشگی در سیاســت های توسعه ای کشور شود، همواره 
وجهی پوپولیستی- سیاسی پیدا کرده است؟رسانه های اصولگرا در دولت روحانی از 
تیترهایی مانند »از پوپولیسم احمدی نژاد تا پوپولیسم روحانی«، »شعار پوپولیستی 
روحانی که چالش دولتش شــد« و شبیه این ها زیاد استفاده کرده اند. انصاف حکم 
می کند این روزها نیز یک ســوزن به خودشان بزنند، اگرچه جوالدوزها را قبا زده 

باشند.
رسالت-این روزنامه در واکنشی تند به اعتراض برخی  رسانه های داخلی به جنگ 
روسیه علیه اوکراین نوشت: شمار کثیری از قالتاق هایی که در رسانه های داخل جا 
خوش کرده اند، حقوق بگیر ناتو و برخی هم نوکر بی جیره و مواجب ناتو  هســتند. 
مأموریت آن ها باز کردن پای ایران به مناقشــه اوکراین و تحریف روایتگری این 
جنگ به گونه ای اســت که ملت ما را به دامن »ناتو« هل بدهند. همه سعی آن ها 
این اســت که از یک دلقک صهیونیست که در کی یف با جنگ نرم آمریکا و رژیم 
صهیونیســتی رئیس جمهور شده، یک قهرمان بسازند و خیانت او را که منافع مردم 

اوکراین را در پای منافع آمریکا و ناتو ذبح کرده است، بپوشانند.
اعتماد- بهشتی پور کارشناس مسائل سیاست خارجی در یادداشتی نوشت: شواهد 
و قراین حاکی از آن اســت که مذاکرات هسته ای ایران با کشورهای ۱+۴ و آمریکا 
نهایی شــده و به زودی خبر دستیابی به توافق منتشر خواهد شد.... بر اساس اعام 
گروســی، مهلتی تا خرداد تعیین شده تا اسناد و مدارک مورد نیاز آژانس از سوی 
ایران ارائه شود. اما بعد از انتشار اخبار، این پرسش مطرح شده که آیا امضای نهایی 
دوطرف مذاکرات، طی روزهای آینده پای توافق می نشیند و اجرای برجام به خرداد 
موکول می شود یا این که مذاکرات یک مرحله ای خواهد بود و تا خردادماه ۱۴۰۱ 

به طول می انجامد؟

انعکاس
شــهید یاران نوشت: مدیرکل امور بین الملل بنیاد شــهید و امور ایثارگران با اشاره 
به شــبهاتی که در چند روز اخیر در فضای مجازی درباره جامعه هدف موسســه 
شهدای عراق مطرح شده است، گفت: بررسی های دقیق کارشناسان، بررسی  مدارک، 
مستندات و قانون مربوط به مصادیق شهید در موسسه شهدای عراق، این شبهه را 
برطرف کرد و بر اساس ماده یک قانون »شهید« در عراق، کشته شدگان رژیم بعثی 

به هیچ عنوان در آمار شهدای این موسسه محسوب نمی شوند.
انتخاب نوشــت: نبویان، نماینده مجلس مدعی شــد: گفته اند تیم انقابی ها برای 
مذاکرات ضعیف بوده بنابراین علی باقری به نتیجه رســیده که باید از تیم ظریف 
استفاده کند. در توافق جدید هیچ چیز لغو نمی شود؛ آقایان دارند همین را هم توافق 
می کنند؛ ما را گیر آوردید؟! کار به جایی رسیده که باقری به بچه های انقابی گفته 

»تندید«.
فردانیوز نوشت: کانالی که مدت هاست اخبار تفرقه افکن را در جریان اصول گرایی 
منتشر می کند، با انتشار یک خبر کذب جدید به دنبال اختاف افکنی بین مجلس 
و دولت است. این کانال از قول وزیر کشاورزی نوشته که از جانب رئیس مجلس 
برای انتصاب سعید راد تحت فشار بوده است. این در حالی است که  به گفته منابع 
آگاه هیچ فشاری از جانب رئیس مجلس برای این انتصاب وجود نداشته و این خبر 
کاما کذب اســت. در این میان واکنش آقای ساداتی نژاد به این خبر هم می تواند 
تاش به اختاف افکنی میان دولت و مجلس توسط این کانال را ناکام سازد و هم 

کذب بودن این خبر را مشخص کند.
روحانی: آماده انتقال تجارب پسابرجامی خود به دولت سیزدهم هستیم

علی ربیعی سخنگوی دولت دوازدهم  در یادداشتی درباره جلسه اخیر اعضای کابینه 
دولت دوازدهم با روحانی نوشت: »شنبه شب با تعداد زیادی از اعضای دولت دوازدهم و 
رئیس جمهور پیشین جلسه ای آناین داشتیم... روحانی دراین جلسه گفت که »مذاکرات 
هســته ای و احیای برجام مهم ترین اتفاق و مسئله کشور در چند ماه اخیر است. مهم 
نیست که این توافق را چه کسانی احیا می کنند یا چه کسانی مذاکره می کنند، مهم آثار 
و تبعات آن است که باید در رشد کشور مشاهده شود. مذاکرات و توافق هسته ای باید 
منافع و مصالح کشــور و مردم را تأمین کند و نتایج آن بر زندگی مردم تأثیر بگذارد. 
همه باید با انســجام و وحدت ملی پشت مذاکره کنندگان باشیم. کسانی که برای منافع 
مردم کوشــش و جهاد می کنند، چه در این دولت و چه در دولت تدبیر و امید همگی 
از دیپلمات هایی هســتند که برای منافع ملی می جنگند.« ربیعی در بخش دیگری از 
گزارش خود درباره این جلسه نوشت: »در این جلسه همچنین درباره مسئله ضرورت 
و پیچیدگی ســاختن و آباد کردن کشور پس از توافق بحث شد و نظر اعضای جلسه 
و روحانی چنین بود که »پس از این توافق کشــور باید به سمت جبران خسارت های 
ناشی از جنگ اقتصادی ایجادشده از ســوی آمریکا حرکت کند و به رشد اقتصادی 
مناسب برسیم. فضای عمومی جلسه در جهت کمک، حمایت از دولت برای پیشبرد در 
حین مذاکرات و پس از توافق برجام بود. اتفاقاً در این زمینه روحانی هم تأکید کرد که 
»اعضای دولت تدبیر و امید آمادگی دارند به طرق مختلف تجارب خود از دستاوردهای 
اقتصادی توافق برجام را که موجب رشد اقتصادی و کنترل تورم پس از برجام شد، در 

اختیار دولت سیزدهم قرار دهند.« /خبرآناین

  گــروه خبر // رییس کل دادگســتر ی اســتان 
هرمزگان به مناسبت روز حفاظت وقانون در هفته 
منابع طبیعی گفت:  دستگاه قضایی در بعد حفاظت 
از منابع طبیعی و اراضی ملی رسالت مهمی دارد تا 
جایی که  دبیرخانه وشورای حفظ حقوق بیت المال 
در دادگستری استان تشکیل شده  که کارش مرتبط 

با منابع طبیعی واراضی ملی است.
  به گــزارش خبرنگار دریا؛ رئیس  شــورای حفظ 
حقوق بیت المال در اراضی ملی و دولتی افزود: دراین 
راستاکارهای خوبی دراســتان انجام شده است، در 
راستای طرح کاداستر و صدور اسناد تک برگی برای 
اراضی ملی هرمزگان در سطح کشور بهترین وضعیت 
را دارد و اکثرقریب به اتفاق اراضی ملی اسناد کاداستر 
صادرشده و این بحث در حفاظت از اراضی ملی مهم 
اســت و جنبه پیشگیرانه دارد .قهرمانی تاکید کرد: ما 
بااســتفاده از تکنولوژی و فنــاوری های ماهواره ای 
ســامانه ســپاس را راه اندازی کردیم که این سامانه 
تغییرات اراضی ملی را به صــورت دوره ای ثبت و 
اسکن می کند و ازاین حیث گامهای خوبی می توانیم 

در صیانت از انفال بر داریم .
  مدیــرکل منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان نیز به 

مناسبت روز حفاظت و قانون در هفته  منابع طبیعی 
در مراسم غرس نهال در محوطه دادگستری هرمزگان 
با تشکراز رییس کل دادگســتری و رئیس  شورای 
حفظ حقوق بیت المال در اراضی ملی و دولتی، دکتر 
احمدی منش دادستان  مرکز استان و تمام قضات که 
درامر صیانت از انفال همراه منابع طبیعی هستند گفت: 
در بحث حفاظت احیا و توسعه وبهره برداری بهینه از 

انفال از دستگاه قضایی به جهت همراهی و کمک در 
این امر مهم تقدیر می نماییم.

 وی افزود: هفته منابع طبیعی  دراستان در ادامه  پویش 
درختکاری هر شــهید ۱۰۰۰ نهال و هر ایرانی یک 
نهال  از ۱۵ اسفند شروع شده و با کمک جوامع محلی 
یک میلیون و ۵۰۰ هزار اصله نهال حراتولید ودر حد 
فواصل جذر و مد دریا در هفت شهرســتان ساحلی   

کشت شده است. موسوی تاکید کرد: ۱۰۰ هزار اصله 
نهال سایر گونه های گرمسیری تولید شده و ۳۰ هزار 
اصله هم درهفته منابع طبیعی توزیع و  کشت می شود .
مدیرکل منابع طبیعــی و آبخیزداری هرمزگان افزود: 
امیدواریم بتوانیم با کمک دادگســتری هرمزگان در 
صیانت از انفــال اقدامات خوبی انجام دهیم  جادارد 
از کمکها و حمایتهــای رییس کل که دراجرای طرح 
کاداســتر اســتان و حریم ۶۰ متر سواحل  حمایت  
کردندتشــکر نمایم، همچنین  در حوزه مکران۱۰۰ 
درصدکاداســتر  انجام شــده تا بتوانیم حفاظت را به 
خوبی انجام دهیم از تمام کسانی که با حفاظت از انفال 
در صیانــت از منابع طبیعی  کمک می کنند تقدیر  و 

تشکر می شود. 
  همچنین دادســتان بندرعباس با تبریک آغاز هفته 
منابع طبیعــی به فعالین حوزه منابــع  طبیعی گفت:  
هماهنگی های لازم بــرای صیانت از انفال و اراضی 
ملی که متاسفانه مورددست درازی سودجویان  قرار 
می گیردآغاز شــده و این پیگیری و حفاظت در ایام 
تعطیات نوروز شدت بیشتری پیدا میکند با بسیج تمام 
نیروهای محافظتی دراین ایام به بهترین نحو از انفال  

مراقبت و صیانت می شود.

 رییس کل دادگستری هرمزگان :

هرمزگان در اخذ اسنادکاداستراراضی ملی پیشرو است

 گروه خبر // دکتر عبدالجبار ذاکری معاون بهداشتی دانشگاه علوم 
پزشکی هرمزگان با عنوان اینکه لازم است حفظ سلامت عمومی 
اولویت تمامی صنوف باشد گفت: اصناف رعایت دستورالعمل های 

بهداشتی را جدی بگیرند.
 بــه گزار ش خبرنگار دریا؛ دکتر ذاکــری در ادامه افزود با توجه به تب 
و تاب بازار در روزهای پایانی ســال و آغاز سفرهای نوروزی به جهت 
کنترل فراگیری بیماری کووید لازم اســت با حساسیت بیشتری رعایت 
دســتورالعمل های بهداشــتی رصد و پایش گردد که بدین منظور طرح 
نوروزی سامت محیط با هدف بررسی رعایت بهداشت و بهسازی محیط 

در  اماکــن تهیه و توزیع مواد غذایی، مراکــز خرید و اماکن عمومی از 
پانزدهم اسفند ماه آغاز و تا بیست فروردین ادامه خواهد داشت.

  ذاکری با عنوان اینکه در این رصدها به صنوفی که دســتورالعمل های 
بهداشتی را رعایت نکند اخطاریه رفع نقص صادر و در صورت عدم توجه 
نسبت به معرفی به تعزیرات یا پلمپ واحد اقدام خواهد شد گفت:  لازم 
است که تمامی متصدیان فروش دستورالعمل های بهداشتی به ویژه تکمیل 
تزریق سه دوز واکسن و رعایت فاصله گذاری اجتماعی استفاده مستمر 
از ماســک در محل کسب را رعایت نمایند و همچنین از خدمت رسانی 
به افراد فاقد ماســک نیز خودداری نمایند. شایان ذکر است  از صنوفی 

هم  که دستورالعمل ها را به نحو احسنت اجرا نمایند تقدیر و اسامی آنها 
اطاع رسانی خواهد شد.

  معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی در خاتمه گفت: قطعا واقف هستیم 
که در دو ســال گذشته به دلیل پاندمی کووید بسیاری از کسب و کارها 
آسیب دید اما با احترام به تمامی کسبه با توجه به اولویت بهداشت و درمان 
و سامت عمومی بر منافع فردی در صورت عدم رعایت موازین بهداشتی 
با افراد متخلف برخورد خواهد شد همچنین از مردم درخواست می شود  
هرگونه عدم رعایت مســائل بهداشتی را به سامانه ۱۹۰ گزارش کرده تا 

توسط تیم های بازرسی پیگیری های لازم انجام شود.

اصناف رعایت دستورالعمل های بهداشتی را جدی بگیرند
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ما  پشتتیم
دبیر کل ناتو، استولتنبرگ: اول زلنسکی 
یه استنداپ اجرا کنه تا جلسه گرم بشه.

زلنسکی روی سن: گردن کلفت ها یه پیمان 
دارن به اسم »ناتو«. ناتو یعنی چند تا کشور 

جمع میشن با هم قرار می ذارن تا اگه 
یه وقت کسی به اون کشور حمله کرد، همه 

بریزن سرش، اما از اونجایی که اسمش ناتوئه، 
نمی ریزن سرش و طرف سرش بی کلاه می مونه 

هار هار هار.
تشویق و کف و سوت حضار.

زلنسکی: مخلصیم. زمانم داره میره لطفاً بذارید 
بگم بعد. حالا ما چند ساله داریم می گیم ما 
هم بازی، بذارید اوکراین هم عضو ناتو بشه 

نمی ذارن. تو دلمون موند یه بار بریزیم
 رو سر یکی در بریم هار هار هار.

کف و سوت و غش حضار
زلنسکی: حالا جالبش اینجاست...ارادت داریم... 
اجازه بدید، حالا جالبش اینجاست به اوکراین 

گفتن ناتو رو ولش، تو سلاح هسته ای رو 
بذار کنار، ما خودمون پشتتیم. آقا ما هسته ای 

مسته ای رو گذاشتیم کنار الان که روسیه به ما 
حمله کرده، ناتو می گه ما پشتتیم نه جلوت 

هار هار هار. این دیگه آخرررره ناتوئه!
دبیر کل ناتو از خنده ریسه می رود.

زلنسکی: بعدشم ما گفتیم آقای ناتو! اوکراین 
داره سقوط می کنه هااا. ما سقوط کنیم اروپا 

سقوط کرده، این دیگه شوخی نیست. 
اینا اومدن 50 تن سوخت دیزل به ما دادن، 

یعنی خون مارو لیتری خریدن قاه قاه قاه.
بایدن: پوتین خیلی با نمکه. هار هار هار.
دبیر کل ناتو: یا خداااااا این باز قاطی کرد

 جلسه تعطیله! 
 سمیه قربانی

گربه شد تحریم و پریشانا
اخیراً انجمن بین المللی گربه دوستان در راستای 
حمایت همه جانبه از اوکراین، ضربه مهلکی بر 
پیکره حکومت روسیه وارد و اعلام کرد  نژاد 
گربه های روسی و گربه هایی را که در روسیه 
پرورش داده می شوند تحریم می کند و هر 

چقدر هم که میومیو کنند، محل سگ به آنها 
نخواهد گذاشت. ضمن تبریک بابت این اقدام 

که واقعاً روسیه را از پای درمی آورد، ما هم 
برای زودتر تمام شدن این جنگ اروپابرانداز 

پیشنهادهایی ارائه می دهیم.
1. اول از همه تکلیف سایر حیوانات روسی را 
مشخص کنید. الان مرغ های کمونیست روسی 
همچنان تخم می گذارند، گاو و گوسفندهایشان 
هنوز وقیحانه شیر و پشم و گوشت وارد بازار 

می کنند، سگ هایشان هم بدون توجه به عواقب 
جنگ، از گله هایشان محافظت می کنند. تا وقتی 
این حیوانات جنگ طلب هم مثل گربه ها تحریم 
نشوند، اقتصاد روسیه مثل اسب کار خواهد کرد.
2. آیا برای توقف چنین جنگی، فقط تحریم 

داستایوفسکی کافی است؟ لئو تولستوی را که 
با جنگ و صلحش، شکست مفتضحانه ناپلئون 
بناپارت کبیر و چشم آبی را تعریف می کند، 
ول کرده اید به امان خدا؟ یا مثلاً الکساندر 

سولژنیتسین را فقط به خاطر فامیلی سختش کنار 
گذاشته اید؟ آنتوان چخوف هم که خوراک 
پست و استوری  است و فرت فرت سبک 

زندگی روسی را در جامعه جهانی پمپاژ می کند. 
تحریمشان کنید، تمام شود این جنگ نابرابر.

3. شما از اصل کاری غافل شده اید. بابا سربازان 
خودتان صبح به صبح که از خواب بیدار 

می شوند، باید چیزی بپوشند که اسمش پوتین 
است؛ یا تولید پوتین را متوقف کنید و دستور 
دهید سربازها کفش ورزشی یا حتی دمپایی 

ابری بپوشند، یا استفاده از اسم پوتین را ممنوع 
کنید و یک اسم جدید انتخاب نمایید. برای 

جایگزینی اسم پوتین هم اگر کمک خواستید، 
ما چند تا از اعضای فرهنگستان زبان خودمان را 
برایتان می فرستیم که معمولاً اسم های جایگزین 

خوبی توی دست و بالشان دارند.
4. به عنوان آخرین توصیه هم پیشنهاد می کنیم 
خیلی خودتان را خسته نکنید؛ ابرقدرتی شما 
همان روزی که بایدن در یک مکان عمومی 

آن جور کرد، رسماً تمام شد. حالا روسیه ببرد یا 
ببازد خیلی توفیری به  حال شما نخواهد داشت. 
 محمدرضا رضایی

طنز

 حسن ســیلاوی سرویس اســتان ها// معاون 
اجرایی رییس جمهور گفت: مشکلات ایجاد شده 
در حوزه فاضلاب اهواز نشانه کم کاری مسوولان 

است و باید از این تذکر شرمنده باشند. 
  به گزارش خبرنگار دریا،  سیدصولت مرتضوی معاون 
اجرایــی رییس جمهور در آیین بهره بــرداری از طرح 
آب رسانی به ۱۹ روستا و شهر الهایی خوزستان با اشاره به 
تذکر رهبر معظم انقاب برای تاخیر در اجرای پروژه های 
عمرانی و خدماتی اظهار کرد: یکی از مســائلی که مورد 
انتقــاد رهبر معظم انقاب قرار گرفت مشــکات پیش 
آمده در حوزه فاضاب شهرســتان اهواز بود که این امر 
نشان دهنده کم کاری در این زمینه است و مسوولان باید از 

این تذکر شرمنده باشند.وی با اشاره به توجه ویژه رئیس 
جمهور به استان خوزستان اظهار کرد: رئیس جمهور در 
اولین روز کاری به اســتان خوزستان عزیمت کرد و این 

نشان از تاکید رییس جمهور بر جهاد است.
  معاون اجرایی رییس جمهور با بیان اینکه حق خوزستان 
باید ادا شــود، تصریح کرد: دولت سیزدهم مصوبه های 
مربوط به این اســتان را با جدیت دنبال می کند و مسایل 
خوزستان در نشست های کارشناسی با حضور معاونان 
رییس جمهور، وزیران و کارشناســان مورد بررسی قرار 
می گیرد.مرتضوی تامین آب شــرب و آب کشاورزی را 
یکی از نیازهای اساســی در خوزستان دانست و گفت: 
بخش عمــده مصوبه های دولــت در حوزه های تامین 

آب شــرب و آب مورد نیاز بخش کشاورزی، همچنین 
ساماندهی شبکه های فاضاب،  بهسازی جاده و راه آهن 
و بهداشت و درمان در استان خوزستان است.وی همچنین 
از تخصیص اعتبــار برای اتمام طرح هــای نیمه تمام 
بهداشتی در خوزستان خبر داد و گفت: طی ماه های آینده 
یک هزار تخت بیمارســتانی به ظرفیت بیمارستان های 

خوزستان افزوده می شود.
  مرتضوی با بیان اینکه اعتبار مورد نیاز ۱۰۰ مصوبه سفر 
رییس جمهور به خوزستان نیز تامین شده است، گفت یک 
هزار و ۲۰۰ میلیارد ریال اعتبار برای اجرای طرح های 
راه آهن در خوزستان تامین و در اختیار استان قرار گرفته 
است.معاون اجرایی رییس جمهور پدیده ی ریزگردها را از 

دیگر چالش های موجود در خوزستان عنوان کرد و افزود: 
بخشی از این ریزگرد منشــاء داخلی و بخش عمده آن 
دارای منشاء خارجی است و در حال تدوین طرحی برای 
رفع این معضل هستیم تا در شورای عالی محیط زیست 
در این باره تصمیمات لازم اتخاذ  شــود.وی با تاکید بر 
لزوم انجام مسئولیت های اجتماعی وزارت نفت در استان 
خوزســتان گفت: طرح های مهمی توسط وزات نفت در 
این خصوص در حال تدوین است که پس از نهایی شدن، 

اطاع رسانی می شود.  
  معــاون اجرایی رییس جمهــور همچنین با بیان اینکه 
اشــرافی گری در دولت ســیزدهم جایی نــدارد، گفت: 
هیچ گونه تشریفات از سوی مدیران دستگاه های دولتی 

پذیرفته نیســت و وظیفه مسوولان اجرایی فقط خدمت 
به مردم اســت.وی با انتقاد از نصــب بنر و پاکاردهای 
متعدد خوش آمدگویی در برنامه هــا گفت: پیش از این 
به مســوولان تذکرهای لازم داده شده است که از انجام 
هرگونه تشریفات اجتناب کنند. در برنامه ها و افتتاحیه های 

دولتی  باید از اقدامات نمایشی جلوگیری کرد.
  بهره برداری از تصفیه خانه و تاسیسات آبرسانی سردار 
شــهید حاج قاسم ســلیمانی از برنامه های سفر معاون 
اجرایی رییس جمهور به خوزستان بود که با افتتاح این 
طرح امکان تامین آب شــرب پایدار ۱۶ هزار نفر در ۱۹ 
روستای مسیر قلعه سحر و شهر الهایی خوزستان فراهم 

می شود.

معاون اجرایی رییس جمهور :

نابسامانی فاضلاب اهواز نشانه کم کاری مسوولان است

  علیرضا حائری زاده سرویس استان ها// معاون توسعه مدیریت و 
منابع وزارت امور اقتصادی و دارایی در حاشیه سفر به استان یزد 
ضمن بازدید از مرکز خدمات سرمایه گذاری این استان، در خصوص 
مجزاشدن ساختمان اداری دو مجموعه اداره کل امور اقتصادی و 

دارایی و اداره کل امور مالیاتی استان قول مساعدت داد. 
  بــه گــزارش خبرنگاردریا؛ ذبیح الله ســلمانی در بازدیــد از مرکز 
خدمات ســرمایه گذاری استان یزد، با اشاره به نقش مهم مرکز خدمات 
سرمایه گذاری در خدمات رسانی به سرمایه گذاران و جایگاه ویژه آن در 
اقتصاد استان، تاش های صورت گرفته در راستای جذب سرمایه گذاری 
در استان را ستود.وی همچنین ضمن بررسی مسایل و مشکات مرکز 

خدمات ســرمایه گذاری یزد، لزوم اختصاص ردیف اعتباری برای این 
مرکز را مورد تاکید قرار داد.

  معاون توســعه مدیریت و منابع وزیر اقتصاد در خصوص مجزاشدن 
ساختمان اداری دو مجموعه اداره کل امور اقتصادی و دارایی استان یزد 
و اداره کل امور مالیاتی استان یزد در راستای  ارائه خدمات بهتر به مردم  

قول مساعدت و پیگیری داد.
  گفتنی اســت؛ در جریان این سفر »محمد دهقان منشادی« اقتصاددان 
جوان یزدی طی مراسمی با حضور معاون وزیر اقتصاد و مسئولان استان 
به عنوان مدیر کل جدید امور اقتصادی و دارایی استان یزد معرفی و از 

تاش های »علی نمازی« مدیر کل سابق قدردانی شد.

  مهران سلطانی نژاد سرویس استان ها //
مدیرعامل سازمان بنادر و دریانوردی از حل 
مشکل تردد کشتی های ایرانی به قطر در 

آینده نزدیک خبر داد. 
  بــه گزارش خبرنگار دریا؛ علی اکبر صفایی 
مدیرعامل سازمان بنادر و دریانوردی در جمع 
خبرنگاران اظهار داشت: بندر بوشهر، جزیره 
نگین و جزیره خارک به عنوان مرکز صادرات 
محصولات و مواد خام نفتی، بندر عسلویه و 
سایر بنادر بوشهر از اهمیت بسیار بالایی برای 
کشور برخوردار هســتند و حجم عظیمی از 
ترافیک دریایی کشور را در حوزه مواد نفتی 

و غیرنفتی به خود اختصاص داده اند.
  مدیرعامل ســازمان بنادر و دریانوردی بیان 
کرد: خوشــبختانه با اقدامات بســیار خوب 
صورت گرفته پس از ســفر های اخیر رئیس 
جمهور به کشــور های منطقه و گشایش های 
حاصل شــده، رشد خوبی در حوزه صادرات 
و واردات داشته ایم و در بندر بوشهر نیز شاهد 
رشد ۲۲ درصدی نسبت به سال گذشته هستیم 
که نویدبخش رونق فعالیت های دریایی خواهد 
بود.وی با اشاره به اینکه در حوزه فعالیت های 
نفتی، صادرات نفت خام از ۱،۵ میلیون بشکه 
فراتر رفته است، تصریح کرد: مجموعه بنادر 
استان بوشهر در حال پشتیبانی از این فعالیت ها 
اســت تا صادرات مواد نفتــی و نفت خام به 

بهترین شکل ادامه پیدا کند.
  صفایی در خصوص بهبود مبادلات تجاری 
بین ایران و قطر پس از سفر رئیس جمهور به 
دوحه، گفت: سفر رییس جمهور به قطر یک 
نقطه عطف تاریخــی بود و تصمیمات خوبی 
برای اقتصاد دو کشــور اتخاذ شــد و اسناد 
همکاری مشــترک مدنظر قرار گرفت که سه 

سند آن مربوط به سازمان بنادر و دریانوردی 
است.این مقام مســؤول ادامه داد: شناور های 
ایرانی طی چند سال گذشــته مشکاتی در 
تردد به بنادر قطر داشــته اند که با امضای سند 
حمل و نقل دریایی بین ایران و قطر، مشکات 
تردد کشــتی های ایرانی به بنادر این کشور به 
زودی حل می شود که گام بسیار مهمی برای 

فعالیت های دریایی است.
  مدیرعامل سازمان بنادر تأکید کرد: قرار شد 
جلساتی در هفته های آتی با وزارت حمل و 
نقل قطر با حضور وزیر راه و شهرســازی و 
ســایر وزاری مرتبط در جزیره کیش برگزار 
شــود و تدابیری فراهم خواهد شد تا اثرات 
اقتصادی خوبی برای کشــور به همراه داشته 
باشد.وی اظهار کرد: یکی از مسائلی است که 
به عنوان دغدغه ســازمان بنادر و دریانوردی 
مطرح بوده توسعه و پویایی بنادر شمالی استان 
بوشهر اســت که امیدواریم با تاش مجموعه 
اســتان، نمایندگان استان و اســتاندار، شاهد 
توسعه این بنادر باشیم.صفایی با تاکید بر اینکه 

ســاماندهی بنادر شمالی بوشهر در دستورکار 
ســازمان بنادر و دریانوردی قرار دارد، اظهار 
داشت: در این راستا، مطالعات بازنگری انجام 
شده و اصاحات اعمال خواهد شد و نظرات 
مجموعه های اســتانی را نیز اخذ می کنیم تا 
بتوانیــم در کوتاهترین زمــان ممکن، برخی 
مشکات را حل کنیم و شاهد اثرات مطلوب 
آن برای مردم و فعالان اقتصادی منطقه باشیم.

مدیرعامل سازمان بنادر توضیح داد: در تاشیم 
با ایجاد شــرایط مطلوب در حوزه تجاری، 
وضعیت اقتصادی کشور را بهبود ببخشیم و طی 
مدت اخیر شاهد رشد ترانزیت ۲۰۰ درصدی 

در برخی مسیر ها بوده ایم.
  این مقام مســؤول خاطرنشــان کرد: رونق 
فعالیت های دریایی و تجاری بنادر کشور در 
دســتور جدی قرار دارد و همزمان با آن قصد 
داریم ظرفیت ها و زیرساخت های متوقف شده 
را از سر بگیریم تا توسعه حمل و نقل دریایی 
و تحقق طرح های توسعه ای بنادر اعم از بندر 

بوشهر را شاهد باشیم.

وعده معاون وزیر اقتصاد
 در مورد مجزا شدن ادارات دارایی و مالیاتی یزد 

مدیرعامل سازمان بنادر و دریانوردی:

مشکل تردد کشتی های ایرانی به قطر حل می شود 

    

مهــران ســلطانی نــژاد ســرویس 
اســتان ها// مدیر کل دفتر شــهری و 
همه  گفت:  بوشهر  استانداری  شوراهای 
انتشار  به  موظف  استان  شهرداری های 
ماهانه  صــورت  به  خود  مالی  وضعیت 
هستند و شهرداری موظف است منتهی 
تا پانزدهم هر ماه حساب درآمد و هزینه 
ماه قبل را به شورای اسلامی شهر تسلیم 

کند.     
  بــه گــزارش خبرنگار دریا؛ هوشــنگ 
رستم  پور شهیدی در جمع خبرنگاران اظهار 
کرد: در مجموعه بزرگی همچون یک شهر 
زمانی که سخن از کاهش هزینه شهری به 
میان می آید نگاه ها به شهرداری بر می گردد؛ 
اما واقعیت آن است که شهرداری به تنهایی 
در تحقق این مهم موفق نخواهد بود. کاهش 
هزینه های شــهری دو سویه است، کاهش 
هزینه های شــهرداری در ارائه خدمات و 
کاهش هزینه های تحمیلی از بدنه شــهری 

یعنی شهروندان می باشند. هر دو مقوله در 
کنار هم فایده مند خواهند بود.

  وی ادامه داد: همه شــهرداری های استان 
موظف به انتشــار وضعیــت مالی خود به 
صورت ماهانه هستند و شهرداری موظف 
است منتهی تا پانزدهم هر ماه حساب درآمد 
و هزینه ماه قبل را به شورای اسامی شهر 
تسلیم کند. مدیر کل دفتر شهری و شوراهای 
استانداری بوشهر افزود: جای سوال است که 
چرا شهرداری های استان سال های گذشته 
از کنار این امر مهــم قانونی به این راحتی 

عبور کرده است؟
  رســتم پور اضافه کرد: در راســتای اصل 
شــفافیت مالــی و طبق مــاده ۷۱ قانون 
هر  است  مکلف  شهرداری ها، شــهرداری 
شش ماه یک بار صورت جامعی از درآمد 
هزینه شــهرداری را که به تصویب شورای 

شهر رسیده برای اطاع عموم منتشر کند.
  این مقام مســئول بیان کرد: در دوره قبل 

شــهرداری ها هیچ گزارشــی ارائه نداده و 
هنوز گزارش حســاب درآمــد و هزینه 
در دســت نیســت. این تذکر را همکاران  
شهرداری مدنظر قرار دهند. اگر گزارششان 
را به خزانه دار تســلیم نکردند تسلیم کنند 
و اگر تســلیم شــده خزانه داران شورا در 
 اولین جلســه شــورا گزارش را به اطاع 

مردم برساند.
  مدیــر کل دفتر شــهری و شــوراهای 
اســتانداری بوشــهر خاطر نشان ساخت: 
در راســتای اجرای دستور آیت الله رئیسی 
رییس جمهــور محتــرم در مورداجرای 
برنامه ها و تصمیمات دولت شهرداران استان 
اجــازه ندهند حقوق هیــچ کارگری حتی 
برای یک روز با تاخیر پرداخت شــود. به 
خصوص در آستانه عید نظارت دقیق داشته 
باشند تا حقوقِ حقوق بگیران و پاداش پایان 
سال همکاران تمامی شهرداری ها سر موقع 

پرداخت شود.

شهرداری های بوشهر موظف به انتشار وضعیت مالی ماهانه شدند

  مهران سلطانی نژاد ســرویس استان ها //معاون وزیر میراث فرهنگی، 
صنایع دستی و گردشگری گفت: در پرداخت منابع اعتباری از محل تبصره 

۱۸ قانون بودجه برای طرح های گردشگری استان بوشهر سقفی نداریم. 
  به گــزارش خبرنگار دریا، ســعید اوحدی معاون وزیــر میراث فرهنگی، 
صنایع دستی و گردشگری در جمع خبرنگاران اظهار داشت: در راستای حمایت 
از طرح های گردشگری در نقاط مختلف کشور برنامه های ویژه ای داریم و در 

این راستا از همه ظرفیت ها استفاده می کنیم.
  معاون وزیر میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری افزود: طی سال آینده 
با تاش مجلس و دولت تسهیات قابل توجهی در حوزه صنایع دستی. میراث 
فرهنگی و گردشگری در سطح کشــور ارائه می شود و ظرفیت مناسبی برای 
توسعه این صنعت تأمین می شود.وی بیان کرد: از محل تبصره ۱۸ قانون بودجه 
سه هزار میلیارد تومان برای صنعت گردشگری، صنایع دستی و میراث فرهنگی 

تخصیص می یابد که باعث تحول در این صنعت می شود.
  اوحدی از آمادگی حمایت از توســعه زیرساخت های گردشگری در زمینه 
ساخت هتل و تأسیسات اقامتی در بوشهر خبر داد و بیان کرد: در این زمینه از 

سرمایه گذاران حمایت و زمینه پرداخت تسهیات فراهم می شود.
  این مقام مسؤول از سرمایه گذاری در بخش گردشگری استان بوشهر خبر داد 
و تصریح کرد: آمادگی سرمایه گذاری و پرداخت تسهیات در حوزه گردشگری 
بوشهر فراهم اســت و در این راســتا تفاهم نامه ای برای دریافت تسهیات با 

صندوق توسعه ملی منعقد شده است.
  معاون وزیر میراث فرهنگی، صنایع دســتی و گردشــگری خاطرنشان کرد: 
در پرداخــت منابع اعتباری از محل تبصــره ۱۸ قانون بودجه برای طرح های 
گردشگری استان بوشهر سقفی نداریم و در همین این راستا تمام نیازمندی در 

اجرا طرح های گردشگری استان بوشهر تأمین می شود.

بودجه طرح های گردشگری بوشهر سقفی ندارد 

  آرزو توکلی ســرویس استان ها //سرپرست 
پلیس راهنمایی و رانندگی فرماندهی انتظامی 
استان کرمان تزریق ســه دوز واکسن کرونا را 

شرط ورود به کرمان بیان کرد. 
  به گزارش خبرنگار دریا؛ سرهنگ امیر معین الدینی 
در نشســت خبری با اصحاب رســانه در رابطه با 
بیان کرد: فعا  محدودیت های چهارشنبه ســوری 
جایی را مسدوم نخواهیم کرد مگر بوستان هایی که 
مستعد آتش سوزی باشند که اخبار قطعی در روزهای 
آینده اعام خواهد شد اما اگر نقطه ای مسدود شود 
جای دیگری برای تردد در نظر گرفته می شود.وی 
افزود: مانند سال های گذشته خودروهایی اقدام به 
بستن راه یا موتورسیکلت هایی که ایجاد مزاحمت یا 

خطرآفرینی کنند توقیف خواهند شد.

  معین الدینی تصریح کرد: پلیس با شادی و نشاط 
عمومی مخالفتی ندارد اما این جشن ها باید به شکل 
صحیح انجام شود.حضور مقتدرانه پلیس در سطح 
شهر حفظ می شود تا از اتفاقات ناگوار جلوگیری 

کنــد. وی در خصوص محدودیت هــای آخرین 
پنجشنبه ســال بیان کرد: از شهروندان می خواهیم 

حتی المقدور از وسایل نقلیه عمومی استفاده نمایند.
  وی تأکید کرد: با توجه به اینکه پیش بینی می شود 
در ایام روز مســافران زیادی بــرای زیارت مزار 
سردار ســلیمانی داشته باشیم از شهروندان کرمانی 
تقاضا داریم در ســاعات پرتردد به گلزار شــهدا 

مراجعه نکنند.
  معینی الدینی تزریق ســه دوز واکســن کرونا را 
شــرط ورود به کرمان دانســت و گفت: از طریق 
کد ملی صاحب ماشــین )کســانی که ماشین به 
نام خودشــان نباشــد کد ملی راننده( تزریق سه 
 دوز واکســن کرونا پیش از ورود به شهر استعام

 گرفته می شود.

تزریق سه دوز واکسن کرونا شرط ورود به کرمان

طرح :  فاطمه  هوشنگی
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فرهنگ وهنر

نمایش شهاب سنگ در موزه مردم شناسی خلیج فارس
  سرویس فرهنگی// شهاب سنگی ۸ کیلویی جهت بازدید عاقه مندان 
در موزه مردم شناســی خلیج فارس به نمایش گذاشته شده است. کاشف 
این شهاب با بیان اینکه در سال ۹۷ این شهاب سنگ ۸ کیلویی را در استان 
هرمزگان کشف کردم، افزود: این شهاب سنگ جهت تاییدیه به شرکت های 
معتبر و حتی سازمان زمین شناسی تهران هم ارسال شد و مورد تایید قرار 
گرفت.موســی ذاکری با اشــاره به اینکه ۸ کیلوگرم و ۲۸۰ گرم وزن دارد، 
اضافه کرد: این شهاب سنگ در سال ۹۷ در شمال هرمزگان کشف شد.وی 
با بیان اینکه کمربند ســیارکی شامل ۱۴۰ نوار سیارک است که بین مریخ و 
مشتری قرار دارد، عنوان کرد: قطر آن ۱۰۰۰ کیلومتر است و شامل قعطاتی 
است که چندین میلیون سال در فضا سرگردان است.ذاکری با اشاره به اینکه 
این سنگ ها در جنوب و شمال کشور مشاهده شده و تا ۵۰ هزار سال عمر 
می کنند، خاطرنشــان کرد: دلیل این میزان عمر و نابودی پس از آن وجود 
رطوبت هوا است و چون آهن در این شهاب سنگ وجود دارد، اکسید شده و 
از بین می رود.به گزارش ایسنا؛ کاشف این شهاب سنگ در پایان با بیان اینکه 
این شهاب سنگ دارای فرسایش ۵ درصدی است و ۲ تا ۳ هزار سال قبل 
 سقوط کرده است، اضافه کرد: عاقه مندان برای تماشای این شهاب سنگ

 می توانند به موزه مردم شناسی خلیج فارس مراجعه کنند.

به مناسبت هجدهمین سالروز تأسیس نهاد 
کتابخانه های عمومی کشور اجرا می شود؛

طرح عضویت رایگان و بخشودگی جرایم دیرکرد 
منابع امانی در کتابخانه های عمومی 

    ســرویس فرهنگی // به مناســبت هجدهمین سالروز تأسیس نهاد 
کتابخانه های عمومی کشــور، طرح بخشودگی جرایم دیرکرد منابع امانی و 
عضویت رایگان در کتابخانه های عمومی سراسر کشور اجرا می شود.به مناسبت 
هجدهمین سالروز تأسیس نهاد کتابخانه های عمومی کشور، طرح بخشودگی 
جرایم دیرکرد منابع امانی و عضویت رایگان در کتابخانه های عمومی سراسر 
کشور اجرا می شود.در این طرح، اعضایی که منابع امانی خود را در تاریخ های 
۱۱ لغایت ۲۹ اسفند ماه ۱۴۰۰ به کتابخانه عودت دهند، مشمول تخفیف ۱۰۰ 
درصدی جرایم دیرکردی خواهند شد.همچنین عاقه مندان می توانند از ۱۷ 
 تا ۱۹ اسفندماه با مراجعه به سامانه مدیریت کتابخانه های عمومی به نشانی

 www.samanpl.ir، یا مراجعه حضوری به کتابخانه ها، به صورت رایگان 
عضو کتابخانه های عمومی سراسر کشور شوند.

ارسال ١٠٥ اثر به جشنواره فیلم گامبرون شهر بندرعباس
 سرویس فرهنگی //  دبیر نخستین جشنواره فیلم ۱۰۵ ثانیه ای گامبرون 
شهر گفت: تعداد ۱۰۵ اثر جهت ارزیابی به دبیرخانه جشنواره گامبرون شهر 
ارســال شده است. مهدی نوبانی افزود: ارزیابی آثار ۱۵ اسفند ماه در محل 
فرهنگسرای انقاب آغاز شد و به زودی آثار نهایی جشنواره پس از ارزیابی 
هـــیئت داوران اعام خواهد شد.شهردار بندرعباس اضافه کرد: استقبال از 
جشنواره بسیار خوب بوده و برای اولین بار در یک رویداد تخصصی سینمایی 
آثاری نمایش داده می شود که مرتبط با شهر و شهروندان است.وی در پایان 
خاطرنشان کرد: جشنواره فیلم ۱۰۵ ثانیه ای گامبرون شهر ۱۹ تا ۲۱ اسفند 

ماه در بندرعباس تالار شهید آوینی برگزار می شود.

خبر

ســرویس فرهنگــی// مجموعــه های 
»خوشنام«، »از سرنوشت ۴«، »نجلا ۲« و 
»مسافران شــهر« از شبکه  یک، ۲، 3 و ۵ 

پخش خواهند شد.
 شــبکه های مختلف تلویزیــون پس از پایان 
تعطیات نوروز همزمــان با آغاز ماه رمضان، 
ســریال های جدید ویژه این مناسبت را پخش 
خواهند کرد. به استثنای شبکه سه که از نوروز 
تا پایان ماه رمضان مجموعه »نجا ۲« را روی 
آنتن دارد، شــبکه یک، دو، سه و پنج پخش 
ســریال جدیدی را آغاز خواهند کرد. به این 
ترتیب ماه رمضان ۱۴۰۱ شاهد پخش مجموعه 
کمدی »خوشنام«،  »نجا ۲«، »مسافران شهر« 

و احتمالا »از سرنوشت ۴« خواهیم بود.
  خوشنام

  شــبکه یک که کمدی »زیرخاکی ۳« را ویژه 
پخش در نوروز ۱۴۰۱ تدارک دیده، ماه رمضان 

هم سریال »خوشنام« را با فضای کمدی روی 
آنتن خواهد بــرد. این مجموعه پس از »زوج 
یا فرد« و »بوتیمار« ســومین ساخته علیرضا 
نجف زاده اســت. با توجه به این که دو سریال 
قبلی این کارگــردان مجموعه های پرمخاطبی 
نبودند، پیش بینی درباره موفقیت »خوشــنام« 
کار ساده ای نیست، اما حضور چهره هایی مانند 
هومن حاجی عبداللهی و عباس جمشیدی فر در 
نقش شخصیت های اصلی سریال شانس دیده 
شــدن آن را بالا می برد. کمدین های محبوب 
دیگری مانند حمید لولایی، امیر کربایی زاده و 
شهره لرستانی نیز در »خوشنام« بازی کرده اند. 
فریده سپاه منصور، سحر ولدبیگی، محمدرضا 
داوودنــژاد، نیلوفر رجایی فــر، رضا فیاضی و 
شــیوا خنیاگر از دیگر بازیگرانی هســتند که 
جلوی دوربین این مجموعه رفته اند. محســن 
کیایی نگارش طــرح اولیه و فیلم نامه ابتدایی 

»خوشنام« را برعهده داشته است.
  از سرنوشت 4

  فصل چهارم ســریال »از سرنوشت« ساخته 
محمدرضا خردمندان گزینه جدی شــبکه دو 
برای پخش در ماه رمضان اســت. این سریال 
قصه زندگی دو دوست را که در مرکز نگهداری 
از کودکان بی سرپرست نگهداری می شدند ، از 
کودکی تا نوجوانــی و جوانی روایت می کند. 
فصل اول و دوم »از سرنوشت« سال ۹۸ پخش 
شد و فصل سوم آن نیز ســال ۹۹ روی آنتن 
رفت. »از سرنوشت ۳« مربوط به دوره جوانی 
»هاشم« و »سهراب«، ازدواج آن ها و ماجرای 
پیدا شدن خانواده »سهراب« بود. »از سرنوشت 
۳« چندان در جذب مخاطب موفق نبود و قصه 
نیز در این فصل به ســرانجام رسید، بنابراین 
منطقی به نظر نمی رســید که سریال در فصل 
چهارم ادامه پیدا کند، اما فصل جدید آن اواخر 

سال ۹۹ جلوی دوربین رفت و تصویربرداری 
سریال به تازگی به پایان رسیده است. کیسان 
دیبــاج و دارا حیایی به عنوان بازیگران اصلی 
»از سرنوشــت«، در فصل چهارم نیز حضور 
دارند. فاطیما بهارمســت، مونــا کرمی، مجید 
واشــقانی و لیا بلوکات بازیگران فصل های 
قبلی هســتند که در فصل ۴ نیز بازی کرده اند. 
رضا داوودنژاد، ساناز سعیدی و سولماز غنی از 

بازیگران جدید این فصل هستند.
  نجلا 2

  نام سریال »نجا ۲« کاری از خیرا... تقیانی پور 
به عنوان سریال نوروزی شبکه سه اعام شد، اما 
این سریال در ۴۰ قسمت ساخته شده و پخش 
آن تــا پایان ماه رمضان ادامه خواهد داشــت. 
قصه این مجموعه در زمان آغاز جنگ تحمیلی 
می گذرد و به بازگشــت شخصیت های قصه از 
کربا می پردازد. با توجه به قصه و فضای »نجا 

۲«، این سریال مناســب پخش در عید نوروز 
نیست، اما به دلیل طرح مفاهیم مذهبی و معنوی 
در قصه، این مجموعه با حال و هوای ماه رمضان 
بی ارتباط نیست. »نجا« در فصل اول توانست 
مورد استقبال تعدادی از مخاطبان قرار بگیرد و 
ممکن است به پشتوانه فصل اول، فصل جدید 
سریال نیز بتواند دیده شود و از رقابت با دیگر 
سریال ها عقب نماند. باید تا پخش این مجموعه 
صبر کرد و دید تغییر بازیگر اصلی ســریال و 
بازی محیا دهقانی چه تاثیری بر نقش »نجا« 
داشته است. حسام منظور، آزیتا حاجیان، هدایت 
هاشمی، مهرداد ضیایی و سوگل طهماسبی دیگر 

بازیگران »نجا ۲« هستند.
  مسافران شهر

  به گزارش خراســان؛ شــبکه پنج سریالی به 
نام »مسافران شــهر« را به کارگردانی سیروس 
حســن پور ویژه پخش در ماه رمضان جلوی 

دوربین برده است. بخشی از قصه این مجموعه 
در فاصلــه زمانی مــاه رمضان تــا عید فطر 
می گذرد. ســریال »مسافران شــهر« از لحاظ 
محتوایی نیز با ماه رمضــان ارتباط دارد و در 
آن به موضوعات مذهبی پرداخته شــده است. 
حمیدرضــا محمدی که با ســریال تلویزیونی 
»سرجوخه« و فیلم سینمایی »آبادان یازده ۶۰« 
شناخته می شود، در این مجموعه رمضانی ایفای 
نقش کرده و شــهرام قائدی، ویدا جوان، آشــا 
محرابی، حبیب دهقان نسب، شهرزاد کمال زاده، 
اســماعیل محرابی، نیلوفر شــهیدی و نسرین 
بابایی دیگر بازیگران ســریال هستند. شبکه 
پنج در سال های اخیر، با سریال هایی که تولید 
کرده، توفیق ویژه ای در جذب مخاطب نداشته، 
بنابراین بعید است »مسافران شهر« بتواند مورد 
استقبال فراوان مخاطبان قرار بگیرد و صدرنشین 

سریال های رمضانی شود.
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  سرویس فرهنگی // اسماعیل امینی از »شگفتی های 
نوشــتن در صفحات فضای مجازی« می گوید و به 

بررسی انواع کامنت ها در این فضا می پردازد. 
  این شــاعر، پژوهشگر و مدرس زبان و ادبیات فارسی 
در یادداشــتی که در این زمینه در اختیار ایسنا قرار داده، 
آورده اســت: »نوشــتن در صفحات فضای مجازی، به 
خاطر سرعت و سهولت و مزایای دیگرش خیلی دل نشین 
است. یکی از مزیت هایش این است که »بی مرز« است؛ 
چه در انتخاب موضوع و زبان و چه در گســتره انتشار 
و خوانندگانش.اما یکی از شگفتی های نوشتن در فضای 
مجازی که گاهی سرگرم کننده است و گاهی کافه کننده 
این اســت که هر جور خواننده ای گاهی با نام و تصویر 

واقعی و گاهی با هویت پنهانی و تصویر ســاختگی، زیر 
نوشته تو چیزی می نویسند. این نوشته ها شامل گونه های 
مختلف است. در این یادداشت، تأملی دارم بر برخی از این 
گونه های نوشتن زیر نوشته اصلی که در اصطاح فضای 

مجازی می شود »کامنت گذاری«.
۱- نوشــته های تبلیغاتی اعم از تبلیغ شغلی یا فکری و 

سیاسی بدون ارتباط با نوشته اصلی.
۲- نوشته های موظفی مواجب بگیران سایبری و گروه های 
فشار از سلطنت طلب و ضدانقاب آن سوی اقیانوس ها تا 
صیانت طلبان این سوی آب ها از بحر خزر تا خلیج فارس.
۳- نوشــته هایی که تاش می کنند با طرح پرسش های 
بیهوده، نوشته اصلی را به حاشیه بکشانند و با مجادلات 

دنباله دار، حرف خودشان را به کرسی بنشانند.
۴- مخاطبانی که خیال می کنند همــه باید در محدوده 
فکری و ذوقی آن ها بیندیشند و بنویسند، بنابراین بدون 
توجه به نوشــته اصلی، از نویسنده می خواهند که مطابق 

میل آن ها بنویسد.
حرف هایی از این دست:

- تو که نگران خط و زبان فارســی هستی، کاش درباره 
حقوق و عیدی کارمندان هم چیزی می نوشتی.

- راستی چرا به جای شــعرخوانی، از بازداشت شدگان 
تظاهرات بازنشستگان نمی نویسی؟

- چرا درباره جنگ اوکراین و یمن و ســودان و تایوان 
و لیبی نمی نویســی و فقط غرق شعر و باغت و دستور 

زبان هستی؟
۵- مخاطبانی که خیــال می کنند فضای مجازی کاس 

درس و جلسه پرسش و پاسخ است.
یا نوشته هایی از این دست:

برایم سیر مطالعاتی تعیین کنید.
برایم موضوع پایان نامه پیشنهاد کنید.

پایان نامه ام را می فرستم اشکالاتش را بنویسید.
چند شعر می فرستم برای نقد و نظر

مجموعه شعرم را می فرستم تا پس از بررسی به یک ناشر 
معتبر معرفی کنید که چاپش کند.

۶- از همه شــگفت تر و کافه کننده تر، مخاطبانی هستند 
که با روحیه تفتیش و بازخواست، نویسنده را تحت فشار 

قرار می دهند که چرا این را نوشتی؟ چرا این گونه نوشتی؟
این جماعت شگفت و عصبی اگر به مقصودشان نرسند، از 

کوره درمی روند و ناسزا می گویند.
۷- یک جماعت دیگر هم  که نیروهای ســازمان یافته 
محافل پیدا و پنهان قدرت، ثــروت و چهره های مطرح 
)ســلبریتی ها، برندها و برخی اصناف( هستند، به محض 
آن که چیزی خاف میل کارفرمایان آن ها بنویسی، مثاً 
از یک خواننده انتقاد کنی، یا خطاهای یک کتاب تست 
کنکور را متذکر بشوی، یا از بی انصافی و رفتار بد یکی از 
مشاغل انتقاد کنی، این جماعت سازمان یافته و کف بر لب 
می آیند و عربده می کشند و فحاشی می کنند تا نویسنده را 

عصبی، کافه و خاموش کنند.«

شگفتی های نوشتن در فضای مجازی!

  ســرویس فرهنگی // سخنگوی انجمن 
سینماداران با اشاره به قیمت های جدیدی 
که برای بلیت سینما پیشنهاد شده است، 
ســازمان  رئیس  که  کرد  امیدواری  ابراز 
سینمایی با توجه به سابقه تهیه کنندگی 
خود در ســینما تدبیری برای کمک به 
ســینماداران و بهبود اوضاع نســبت به 
شرایط سختی که در دو سال گذشته با آن 

روبرو بودند، بیندیشد. 
  محمدرضا صابری درباره بحث هایی که چند 
وقت گذشته نســبت به افزایش قیمت بلیت 
سینماها به وجود آمده است، بیان کرد: وزارت 
ارشاد همیشــه همزمان با جشنواره فیلم فجر 
قیمت بلیت سینماها را افزایش می داد، اما در 
دو سال گذشته این اتفاق نیفتاده است و هر دو 
جشنواره سی ونهم و چهلم با همان بهای بلیت 
۳۰ هزار تومانی برگزار شــدند. این در حالی 
است که متاسفانه سینماها به لحاظ هزینه پرسنل 
و انــرژی با افزایش بهای زیادی روبرو بودند. 
در کنــار این ها برای امــور مربوط به رعایت 
پروتکل های بهداشــتی در دوران کرونا هم با 
افزایش قیمت بسیار زیاد اقام بهداشتی مواجه 
شدیم در صورتی که تنها چیزی که گران نشد 
همین بلیت سینما بود.او افزود: البته ما صرفا به 
دنبال گران کردن نیستیم و آرزو می کنیم شرایطی 

باشد که قیمت بلیت برای همه مناسب باشد، اما 
باید شــرایط هم طوری باشد که بتوانیم چراغ 
سینما را روشــن نگه داریم.وی ادامه داد: این 
افزایش هزینه های تحمیلی در حالی اتفاق افتاده 
که فروش ســینماها نسبت به دو سال گذشته 
هنوز به یک دوم قبل از کرونا هم نرسیده است، 
یعنی تعداد مخاطبان بهترین سینماها در بهترین 
زمان به اندازه نصف تماشاگران روزهای عادی 
در دو سال قبل هم نمی رسد. هزینه ها و درآمد 
سینمادارها اصا همخوانی ندارند و باید پرسید 
که صاحبان سینما بویژه در بخش خصوصی 

چقدر می توانند با این شرایط ادامه دهند؟
  صابری گفــت:  برای جذب مخاطب و اکران 
مناسب فیلم ها ســه فاکتور اصلی وجود دارد؛ 
صدای خوب، تصویر خوب و صندلی خوب که 
هر سه به شدت با افزایش قیمت روبرو بودند. 
برای مثال هر صندلی )سینما( کورش که قبا 
یک میلیون تومان خریداری می شد الان به ۳ 
میلیون و ۲۰۰ هزار تومان رسیده یا پروژکتوری 
را کــه ۸۰ میلیون تومان می خریدیم الان باید 
با ۵۰۰ میلیون تومان بخریم. این پروژکتورها 
لامپ هایی دارند که ســه سال قبل سه میلیون 
تومان بود، الان حدود ۳۰ میلیون تومان شده 
است و نکته مهم درباره این ها طول عمرشان 
است که بعد از مدتی باید تعویض شوند که اگر 

نشوند همان مخاطبی که پول بلیت می دهد ضرر 
می کند چون فیلم با کیفیتی نمی بیند؛ به همین 
دلیــل ما برای تامین هزینه های ســینماداری 

چاره ای جز افزایش قیمت بلیت نداریم.
  وی بیان کرد:  بر این اساس قیمت های جدیدی 
را به سازمان سینمایی پیشنهاد دادیم که برای 
اولین بار تمام صنوف تهیه کننده، پخش کننده، 
سینمادار و همینطور کانون کارگردانان به اتفاق 
به اجماع رسیدند تا قیمت بلیت سینماها همزمان 
با اکران نوروزی در سینماهای مدرن ۵۰ هزار 
تومان، در سینماهای ممتاز ۴۰ هزار تومان و 
در سینماهای درجه یک ۳۰ هزار تومان باشد. 
همچنین پیشنهاد دادیم که دو سانس ابتدایی هر 
سینما در سراسر کشور نیم بها باشد و بلیت نیم بها 
در روزهای سه شنبه نیز کماکان برقرار است و 

این به هیچ وجه حذف نخواهد شد.
  سخنگوی انجمن سینماداران یادآور شد: در 
سال ۱۴۰۰ مخاطب سینما کمتر از ۷ میلیون نفر 
بوده در حالی که در سال ۹۷ بیش از ۳۰ میلیون 
نفر مخاطب داشتیم و ۳۰۰ میلیارد تومان فروش 
برای سینما ثبت شد، اما این رقم امسال به ۱۵۸ 
میلیارد تومان رسیده و شرایط نگران کننده ای را 
برای سینماها به وجود آورده است. امیدواریم با 
فیلم های اکران نوروزی و سینماهای مدرنی که 
در چند وقت اخیر به ناوگان ســینمایی کشور 

اضافه شدند شاهد روزهای خوبی برای سینما 
باشیم چون با وجود همه این افزایش هزینه ها 
که در تمــام اقام به وجود آمده هنوز می توان 
ادعــا کرد که ارزان ترین تفریح در کشــور ما 

سینماست.  
  وی تاکید کرد:  در تمام دنیا روال این است که 
به سالن های سینما سوبسید داده می شود چون 
قرار نیست مدام از جیب مردم خرج کنیم. اگر 
سازمان سینمایی در تهیه اقام تجهیزاتی حمایت 
نکند به زودی شاهد خواهیم بود که سینماها 
کنــار می روند در صورتی کــه پیش از کرونا 
شــاهد تاش های خوبی برای سالن سازی در 
کشور بودیم و امیدوارم با تدبیر آقای خزاعی 
)رییس سازمان سینمایی( به عنوان کسی که در 
حوزه تهیه کنندگی فعالیت داشته و این حوزه را 
به خوبی می شناسد، تصمیم های عاجلی در این 

ماجرا و برای افزایش سالن سازی گرفته شود.
به گزارش ایســنا، از امروز ۱۸ اسفندماه هفت 
فیلم روانه ســینماها می شــوند تا اکران سال 
۱۴۰۱ رســما آغاز شود. قرار است فیلم های 
»موقعیت مهدی« در ســینما آزادی، »قدغن« 
در پردیس کوروش، »روز صفر« در ســینما 
بهمن، »سگ بند« در ایران مال، »مرد بازنده« 
در پردیس  ملت، »گل به خودی« در مگامال و 

»شادروان« در سینما ماندانا اکران شوند.
طرح: بیتا هوشنگی

  

  سرویس فرهنگی // فریبرز عرب نیا که چند سالی 
اســت در خارج از کشور زندگی می کند از قصد خود 
برای بازگشت به ایران و از سرگیری مسیر کاری خود 

در سینما خبر داده است. 
  کمتر از یک دهه اســت که بازیگر فیلم های »سلطان«، 
»ضیافت«، »شوکران« و »چ«  به خارج از کشور مهاجرت 
کرده و از سینما دور شــده بود. در مقطعی که قصد رفتن 
داشت شایعاتی مبنی بر خداحافظی او از سینما هم مطرح 
شد ولی خودش دلیل این دوری از سینمای ایران را تحصیل 
پسرش در کشوری دیگر و همراهی با او عنوان کرد و حالا 
اعام کرده است که با تغییر شرایط و مستقل شدن فرزندش 
که وقت بیشتری را برای تمرکز بر کارش فراهم کرده قصد  
دارد به ایران و ســینما برگردد. عرب نیا در ویدیویی که در 
صفحه شخصی خود در اینستاگرام منتشر کرده گفته است:  
می خواهم فعالیت های سینمایی خود را شروع کنم و شاید 
تابســتان سال آینده به ایران ســفر کنم. البته هیچ کدام از 
فیلم نامه هایی را که به من پیشنهاد شده بودند، دوست نداشتم 
ولی امیدوارم اگر شرایط از نظرم پاندمی و اجتماعی هموار 
باشد بعد از هفت، هشت سال دوری برگردم و کارهایم را در 

سینما که عشق اول و آخر من است، از سر بگیرم.
  او همچنیــن گفته:  مجموعه قصه هایی را از نوشــته های 
خود برای چاپ آماده دارم و اگر در ســفر به ایران به این 
نتیجه برســم که امکان انتشار آن نیست در فضای آناین 
به اشــتراک خواهم گذاشت.عرب نیا با اشاره به اینکه هیچ 
گاه برگزاری کاس ها را از ســر بیرون نکرده و حتی در 
دولت احمدی نژاد قصد داشته آموزشگاه دلخواهش را دایر 

کند که مانع شدند، توضیح داده که همیشه به دنبال اجرای 
برنامه ها و کارهایی بوده که فایده ای برای مخاطب داشــته 
باشــد. در این باره یادآوری کرده است: فکر اولیه برنامه 
را، من به شبکه سه پیشــنهاد داده بودم که در لحظه آخر 
می خواستند چیزهایی را به آن تحمیل کنند. من هم گفتم که 
قالب کلی به این شکل تغییر می کند اساساً دیگر یک مجله 
فرهنگی بی طرف نخواهد بود بنابراین کناره گیری کردم که 
بعد برای مجری گری آن به من زنگ زدند. من سعی کردم 
در این مورد مثبت نگر باشم و آن را دهن کجی تلقی نکنم 
چون شــکل کلی برنامه را خودم پیشنهاد داده بودم و بعد 
اجرایش را به من پیشــنهاد کردند که من نپذیرفتم. با این 
حال همکارم آقای جیرانی خوب آن را )برنامه ســینمایی 
هفت( اجرا کردند، ولی آن چیزی که مدنظر من بود، نشد. 
البته شاید هم همزمان دو فکر مطرح شده بود و آنچه در آن 

مقطع اجرا شد فکری متفاوت از ایده من بود.
بازیگر سریال »مختارنامه« یادآور شده است، عوامل ساخت 
سریال »سلمان فارسی« به کارگردانی داود میرباقری از او 
برای بازی در ایــن مجموعه دعوت کردند ولی او نپذیرفته 
چون با معیارها و شرایط و خواسته های فعلی اش هماهنگ 
نبود و نخواهد بود.او همچنین درباره اینکه برخی مخاطبانش 
از او انتظار یک اقدام یا کنش سیاســی یا راه اندازی کمپین 
دارند، با اشــاره به اینکه »ایرانی ها در هر جایی از دنیا مثل 
قهرمان با نامایمات و کج مداری ها سر می کنند« گفته است:  
من این نوع درخواست ها را بیشتر یک شوخی می بینم ولی 
به این فکــر می کنم که هر کس به طور فردی چه کاری از 
دستش برمی آید تا شــرایط بهتر شود؟ با اطمینان می گویم 

در هر شرایطی که پیرامون ما باشد، آنچه از عهده تک تک 
ما برمی آید این اســت که روی افزایــش آگاهی خود و 
اطرافیانمان کار کنیم. ما نمی توانیم با خود و اطرافیان مهربان 
نباشیم اما توقع داشته باشیم شرایط اطراف ما بهتر شود. من 
می توانم درخواست کنم هر کسی که آینده ایران و سرنوشت 
خودش و هموطنانش و درســطحی کلی تر سرنوشت مردم 
جهان برایش از اهمیت برخوردار است تاش کند دو کار را 
رفتار روزانه خود قرار دهد؛ اینکه دروغ نگوییم و منافع خود 

را بر منافع همگان مقدم نداریم.
  وی بیان کرده است:  می دانم در شرایطی که فساد و چپاول 
و تاراج تبدیل به یک رفتار همگانی می شود بسیار سخت 
است که انســان، درســت رفتار کند اما واقعا از کجا باید 
شروع کرد؟ هر دستاوردی یک رنجی و تاوانی می خواهد. 
مطمئن هستم همین دو رفتار  بهترین مبارزه با کسانی است 
 که برای ایران سرنوشــتی مخــوف و چندپارگی را آرزو 

می کنند./ایسنا

حرف های تازه فریبرز عرب نیا
 از بازگشت به سینما

قیمت بلیت سینما چقدر می شود ؟
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فقط به دلیــل لجبازی با پدر ومادرم و جوانی 
که بازیچه تلفنی او بودم با اولین خواستگاری 
ازدواج کــردم که زنگ خانه مــا را به صدا 
 درآورد اما او به حدی کتکم زد که فرزندم با 
تاخیر تکاملی به دنیا آمد و اکنون نیز به دلیل 
خروپف های شبانه مرا به باد کتک می گیرد 

چرا که ... 
  زن ۳۲ ســاله در حالی که پسر خردسالی را در 
آغوش داشــت و مدعی بود همســرش او را  از 
خانه بیرون کرده است، درباره سرگذشت خود به 
کارشناس اجتماعی کانتری گفت: ۲۲ ساله بودم 
که به صورت تلفنی با جوانی اهل ایام آشنا شدم. 
او به من قول ازدواج داده بود و من هم منتظر بودم 
تا روزی به خواستگاری ام بیاید . این ارتباط پنج 
سال طول کشید و من به همه خواستگارانم جواب 
رد دادم ولی او هیچ گاه به ســراغم نیامد و این در 
حالی بود که مدام مورد ســرزنش خانواده ام قرار 
داشتم ولی کاری از دســتم برنمی آمد. در همین 
زمان پدر و مادرم اصرار داشــتند که سن ازدواجم 
گذشته است و من باید ازدواج کنم. از سوی دیگر 
 وقتی دیدم پنج سال از جوانی ام را به پای پسری 
ریخته ام که فقط بازیچه تفریحات تلفنی او بوده ام با 
خودم تصمیم گرفتم فقط به دلیل لجبازی با آن جوان 
و همچنین پدر و مادرم، به اولین خواستگارم پاسخ 
مثبت بدهم. خاصه ۲۸ ساله بودم که »جلیل« به 
خواســتگاری ام آمد. با آن که خانواده ام مخالف 
ازدواج بــا او بودند اما من تصمیم خودم را گرفته 
بودم به همین دلیل با تهدید به خودکشی پای سفره 
عقد نشســتم . نامزدم جوشکار ساختمانی بود و 
مانند من تحصیات ابتدایی داشت. مراسم عقدکنان 
بسیار ساده و با حضور نزدیکان دو خانواده برگزار 
شد اما شــش ماه بعد از آغاز دوران نامزدی تازه 
 فهمیدم کــه جلیل قبا ازدواج کــرده و دختر ۶ 

ســاله ای دارد که نزد مــادرش زندگی می کند با 
این حال نمی توانستم هیچ اعتراضی بکنم چرا که 
 جلیل انتخاب خودم بود. دو سال بعد در حالی که 
زندگی مشــترک مان آغاز شده و من باردار بودم 
بهانه گیری های همسرم شــروع شد . او به بهانه 
 این که خانه کثیف اســت یا بلند حــرف زده ام 
مرا به بــاد کتک می گرفت . هربــار که به دلیل 
 بدرفتاری های همسرم قهر می کردم و به منزل پدرم 
 می رفتم، خانواده ام با چند تا نصیحت دوباره مرا

  بــه خانه ام بــاز مــی گرداندند. بــا این حال 
بهانه جویی های جلیل پایانی نداشت. او که دچار 
 وســواس شــده بود مرا وادار می کرد چندین بار 
لباس ها را با دست بشویم تا به کرونا مبتا نشود 
و خانه ۵۰ متری را روزی چند بار گردگیری کنم، 
حتی مدعی بود که بایــد کلید و پریزهای برق را 
با مایع ظرف شویی تمیز کنم تا دست کسی آلوده 
نشود. در این میان بر اثر کتک کاری های او فرزندم 
با تاخیر تکاملی به دنیا آمد ولی همسرم دست از 
رفتارهای ناشایست خودش برنداشت تا جایی که 
اکنــون مرا به دلیل خروپف کردن در خواب کتک 
می زند. او اعتقاد دارد چون روزی چند بار دست 
و صورتم را با آب و صابون شست و شو نمی دهم 
در خــواب خروپف می کنم به همین دلیل آن قدر 
مرا با مشت و لگد زد که همسایگان با تاش زیاد 
پیکرم را از زیر دست و پایش بیرون کشیدند ولی 
او مرا شبانه از خانه بیرون انداخت و من ساعت ها 
با پسر کوچکم بیرون از خانه بودم که صاحبخانه ام 
از راه رسید و همسرم را نصیحت کرد که مرا به خانه 
بازگرداند ولــی هنوز صاحبخانه به منزل خودش 
نرفتــه بود که دوباره جلیل با این بهانه که لیوان را 
در مسیر عبورش قرار داده ام شروع به کتک کاری 
کرد . من هم به ناچار پسرم را در آغوش گرفتم و 

به کانتری آمدم تا ...

بازیچه تلفنی، زن مرد وسواسی شد!

انتظامی  فرماندهی  حوادث//  ســرویس 
هرمزگان از شناسایی و دستگیری اعضای 
باند سارقان منزل خبر داد  که در یک فقره، 
ارز و طلا به ارزش ۴۰میلیارد ریال از منزلی 

در بندرعباس سرقت کرده بودند. 
   سردار سرتیپ دوم غامرضا جعفری، افزود: 
در پی وقوع یک فقره ســرقت منزل در یکی 
از مناطق شــهر بندرعباس، بررسی موضوع 
به صورت ویــژه در دســتور کار کارآگاهان 

پلیس آگاهی اســتان قرار گرفــت.وی ادامه 
داد: در بررسی ها مشــخص شد، سارقان در 
 قالب یک تیم ســه نفری پــس از اطمینان از 
خالی بودن منزل با شگرد خاص خود و استفاده 
از پوشــش کاه و ماسک وارد لابی ساختمان 
شده و با تخریب درب ضد سرقت،اقدام به سرقت 
یک عدد گاو صندوق حاوی طا و جواهرات، 
ســکه تمام بهار آزادی و ارزهای خارجی به 
ارزش ۴۰ میلیــارد ریال کرده و با خودرو پژو 

 ۲۰۷ مشــکی رنگ از محل متواری شــدند.
فرمانده انتظامی هرمــزگان بیان کرد: با توجه 
 بــه حرفــه ای بــودن و احتمال ســریالی و 
باندی بودن سرقت ها ،موضوع در قرارگاه مبارزه 
 با سرقت مطرح و با استفاده از تمام امکانات و 
ظرفیت هــای موجود و انجام اقدامات پیچیده 
اطاعاتی، ســرباند اصلی اهل و ساکن یکی 
از اســتان های مرکزی کشور در این خصوص 
شناسایی شد.سردار جعفری اضافه کرد: متهم 
که از ســارقان حرفه ای منزل است به همراه 
همدســتان خود به صورت فرا استانی اقدام به 
سرقت می کرد که پس از گرفتن چندین بار نیابت 
قضائی با توجه به جابه جایی مداوم متهم ، در 
نهایت با تعقیب و مراقبت شبانه روزی مخفیگاه 
نامبرده در شهرستان کرج شناسایی شد.این مقام 
ارشد انتظامی اســتان هرمزگان تصریح کرد: 
کارآگاهان پلیس آگاهی استان پس ازشناسایی 
دقیق مخفیگاه متهم و گرفتــن نیابت قضائی 
به محل  اعــزام و نامبرده را طی یک عملیات 
غافلگیرانه و ضربتی دستگیر و خودرو پژو ۲۰۷ 
مشــکی رنگ نیز توقیف شد که در بازرسی از 

داخل خودرو ابزار آلات ارتکاب سرقت کشف 
شد. وی ادامه داد: متهم در تحقیقات فنی و در 
مواجهه با دلایل و مدارک ارائه شــده تا کنون، 
به ۷ فقره سرقت منزل با همدستی ۲نفر دیگر 
از اعضای باند معترف شد.ســردار جعفری با 
بیان اینکه در بررسی ها مشخص گردید یکی 
دیگر از اعضای این باند سه نفره به دلیل ایست 
قلبی فوت کرده است، اظهار داشت: عضو دیگر 
این باند نیز با اشرافیت پلیس استان دستگیر و 
اقدامات مأموران جهت کشف اموال مسروقه و 
سایر سرقت های احتمالی توسط اعضای این 
باند ادامه دارد.به گزارش ایرنا، فرمانده انتظامی 
استان هرمزگان در پایان با اشاره به اینکه متهمان 
با صدور قرار وثیقه پنجاه میلیارد ریالی روانه 
زندان شــدند، خاطرنشــان کرد: از شهروندان 
در خواســت می شود از نگه داشتن پول نقد و 
طاجات در منزل خودداری کرده و آن ها را در 
صندوق امانات نگهداری کنند و ضمن استفاده از 
نگهبان در مجتمع های مسکونی،منزل خود را به 
تجهیزات بازدارنده از قبیل دوربین ضد سرقت و 

حفاظ مناسب تجهیز کنند.

در امتداد تاریکی
سارقان منزل در بندرعباس دستگیر شدند

نیروهای مسلح مالی 
بار دیگر هدف حمله تروریست ها قرار گرفت

  پس از حمله گذشــته گروه های مسلح تروریستی به اردوگاهی 
در »مونــدورو - Mondoro« که ۳۰ کشــته در بین نظامیان و 
 »Gao – ۷۰ تروریست بر جای گذاشت، نظامیان مالی در »گائو
بار دیگر هدف حمله قرار گرفتند. بر اســاس بیانیه مطبوعاتی ستاد 
کل نیروهای مسلح مالی )FaMa(، در این حمله که در نخستین 
ساعات صبح دوشــنبه رخ داد، همچنین دو نظامی دیگر جراحت 
جزئی برداشتند.نیروهای مسلح مالی اعام کرده که به جستجوی منشا 
ایــن حمات در منطقه ادامه می دهد.این دومین حمله پس از حمله 
مرگ بار جمعه گذشته است که در کمتر از ۵ روز اخیر صورت گرفته 
است.ارتش مالی روز جمعه اعام کرده بود  که ۲۷ نفر از نظامیان این 
کشور در حمله تروریست ها به اردوگاه موندورو در مرکز این کشور 
کشته شدند؛ حمله ای که ۷۰ کشته از بین عناصر تروریست را نیز به 
دنبال داشت.طبق اعام پیشتر، در این حمله ۷ نظامی دیگر نیروهای 
مسلح مالی نیز ناپدید شدند.این حمله، مرگ بارترین حمله ای بود که 

در ماه های گذشته علیه نظامیان ارتش مالی گزارش شد.

برخورد یک کامیون
 به درهای سفارت روسیه در دوبلین

  رســانه ها از برخورد یک کامیون به درهای ســفارت روسیه 
در دوبلین و بازداشــت یک نفــر در این خصوص خبر می دهند.
یک کامیون به درهای ســفارت روسیه در دوبلین برخورد کرد.در 
ارتباط با این حادثه تا کنون یک نفر بازداشت شده است.خبرگزاری 
اسپوتنیک نیز در این خصوص اعام کرد: مقامات ایرلند فردی را 
به دلیل هجوم به دروازه ســفارت روسیه در دوبلین با یک کامیون 
بزرگ دســتگیر کردند.تا کنون اخبار بیشــتری در این باره منتشر 

نشده است.

حمله به کاروان لجستیک ارتش آمریکا 
در » ذی قار « عراق

  یک کاروان لجســتیک متعلق به نظامیان ایالات متحده آمریکا 
در اســتان »ذی قار« عراق هدف قرار گرفت.بر اساس این گزارش، 
تاکنون هیچ گروهی مسئولیت هدف قرار دادن این کاروان لجستیک 
نظامیان ایالات متحده آمریکا در شــهر ناصریه واقع در استان ذی 
قار را برعهده نگرفته اســت.این در حالی است که چندی پیش نیز 
چند بمب کنار جاده ای در مسیر کاروان لجستیک متعلق به نظامیان 
آمریکایی در استان های الدیوانیه و الانبار منفجر شده بود.گفتنی است، 
در ماه های اخیر، کاروان های لجستیک ایالات متحده آمریکا بارها 
در نقاط مختلف عراق هدف قرار گرفته اند. با این حال، آمریکایی ها 
همچنــان از پایبندی به مصوبه پارلمان عراق مبنی بر خروج هرچه 

سریع تر از خاک این کشور طفره می روند.

ســرویس حوادث// مردی که در شبکه  اجتماعی 
 اینســتاگرام اقدام به کلاهبــرداری ۶ میلیاردی

  از طریق رمالی کرده بود شناســایی و دستگیر 
شد.

   در پی شــکایت تعــدادی از شــهروندان مبنی بر 
کاهبــرداری با ترفنــد فالگیری و رمالی در شــبکه 
اجتماعی اینستاگرام، بررسی موضوع به  صورت ویژه در 

دستور کار کارشناسان پلیس فتا قرار گرفت.
  شاکی ها در توضیح بیشتر ماجرا به مأموران گفتند: در 
اینستاگرام با یک آگهی تحت عنوان رمال و دعانویس 
برخورد کرده اند و ضمن برقراری تماس با فرد تبلیغ کننده 
مبلغی وجه به حســاب وی انتقال داده اند و پس از آن 
فرد به ظاهر دعانویس دیگر پاسخگوی تماس ما نبود.

پلیس سرهنگ حشمت سلیمانی، رئیس 
فتا استان فارس در 

بــاره  این 
 : گفت

پس 

ز  ا

ت  تحقیقا

اولیه از مالباختگان، کارشناســان پلیس فتا با اقدامات 
فنی مطلع شــدند که متهم در استان البرز زندگی 
می کند و مأموران با اخذ نیابت قضایی به 
کرج اعزام و با همکاری پلیس استان 
البرز موفق شدند وی را در یکی 
از محله ها شناسایی و دستگیر 

کنند.
  در بازرسی از منزل متهم ۹۷ 
هزار دلار، ۴۰ سکه و مقدار 
که  زیادی طا و جواهرات 
وی از طریق کاهبرداری به 
دست آورده بود، کشف شد.بنا 
اموال  ارزش  کارشناسان  نظر  به 
مکشــوفه بیش از ۶ میلیارد تومان 

برآورد شده است.

کلاهبردار بین المللی در فرودگاه دستگیر شد

طرح : بیتا  هوشنگی

سرویس حوادث// پزشک قلابی که با جعل ۱۷ مدرک پزشکی اقدام به ویزیت 
بیماران می  کرد در استان البرز دستگیر شد.

   ســرهنگ محمد نادربیگی، رئیس پلیس آگاهی استان البرز در این باره گفت: مرد 
جوانی هفته گذشته با مراجعه به اداره پلیس آگاهی استان البرز از یک پزشک زیبایی 
شکایت کرد.وقتی این شاکی در اداره پلیس حضور یافت کارآگاهان اقدام به استعام 
مدارک او کرده و متوجه شدند که همه مدارک پزشکی این  فرد جعلی است.با پیگیری 

این ماجرا بود که مشخص شد افراد دیگری نیز از این پزشک قابی شکایت کرده اند و 
این مرد شیاد تاکنون ۱۴ شاکی دارد. همچنین در ادامه مشخص شد، وی با جعل مدارک 
پزشک متخصص زیبایی و راه اندازی مطب و تبلیغ در اینستاگرام اقدام به جذب مشتری 
کرده و هزینه های هنگفتی بابت ویزیت و عمل های زیبایی از مشتریانش دریافت کرده 
است.نادربیگی افزود: مأموران پس از شناسایی مخفیگاه متهم، با هماهنگی مقام قضایی 
وی را دستگیر و به پلیس آگاهی منتقل کردند.وی خاطرنشان کرد: از مطب متهم ۱۷ 
مدرک پزشکی جعلی کشف شــد و او در اعترافات خود عنوان کرد، با جعل مدرک 
پزشکی زیبایی برای خود و همدستش با تبلیغ در فضای مجازی اقدام به جذب مشتری 

می  کرد. متهم همراه پرونده تشکیل شده تحویل مراجع قضایی شد.

دستگیری دکتر قلابی با 14 شاکی

  

  

ن سند مالکیت  آگهی فقدا
نظر به اینکه آقای سید اکبر غرابت بشماره وکالت 23400 مورخ 1398/04/26 در خصوص سند اینکه آقای علی اکبر زارع زاده مهریزی مالك 
پلاک ثبتی 34756 فرعی از 1939 اصلی به استناد دو برگ استشهاد شهود گواهی شده در دفترخانه 98 قشم جهت دریافت سند مالکیت المثني 
نوبت اول به این اداره مراجعه کردند و مدعی هستند سند مذکور در قشم - شهرک سیستان-  قطعه یك بخش هشت که سند مالکیت صادر 
وتحویل مالك گردیده است . یك قطعه آپارتمان نوع ملك طلق با کاربری مسکونی به پلاک ثبتی 34756 فرعی از 1939 اصلی ، مفروز و مجزا 
شده از 18981 فرعی از اصلی مذکور ، قطعه 1 در طبقه 1 واقع در بخش8 0 ناحیه 00 حوزه ثبت ملك قشم استان هرمزگان به مساحت 60/74 
متر مربع بمالکیت علی اکبر/ زارع زاده مهریزی فرزند محمدحسین به شماره شناسنامه 45 تاریخ تولد 1336/06/01 صادره از مهریز دارای 
شماره ملی 4469629081 با جز سهم 3 از کل سهم 6 بعنوان مالك سه دانگ مشاع از شش دانگ عرصه و اعیان با شماره مستند مالکیت 69435 

تاریخ 1393/10/14 دفترخانه اسناد رسمی شماره 24 شهر قشم استان هرمزگان ،  موضوع سند مالکیت اصلی بشماره چاپی 021590 سری د سال 97 با شماره دفتر الکترونیکی 
139820323056001442 ثبت گردیده است .با شماره مستند مالکیت 7/2638 تاریخ 1398/04/16موضوع سند مالکیت اصلی بشماره چاپی 021590 سری د سال 97 با 
شماره دفتر الکترونیکی 139820323056001442 و رهنی شماره 69435 مورخ1393/10/14 دفترخانه اسناد رسمی شماره 24 شهر قشم استان هرمزگان که بنفع بانك مسکن 
شعبه سیتی سنتر قشم ثبت شده . که به علت جابجایی با مفقود گردیده است .  لذا به استناد ماده 120 آئین نامه قانون ثبت و تبصره ذیل آن مراتب یك نوبت آگهی ومتذکر می 
گردد هرکس نسبت به ملك مورد آگهی معامله ای انجام داده و یا مدعی وجود سند مالکیت نزد خود می باشد بایستی ظرف مدت ده روز از تاریخ انتشار این آگهی اعتراض 
کتبی خود را به پیوست اصل سند مالکیت یا سند معامله رسمی به این اداره تسلیم نماید ، بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر با وصول اعتراض 

بدون سند مالکیت یا سند معامله رسمی نسبت به صدور سند مالکیت المثنی و تسلیم آن به متقاضی اقدام خواهد شد . 1400/206 م/الف -  تاریخ انتشار: 1400/12/18

محمد آرامش -  مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک قشم

ن سند مالکیت آگهی فقدا
نظر به اینکه آقای عبدالمجید امیرزاده بشماره وکالت 21151 مورخ 1399/09/20 در خصوص سند اینکه آقای رضا افشین مالك پلاک ثبتی 
29172 فرعی از 1939 اصلی به استناد دو برگ استشهاد شهود گواهی شده در دفترخانه 45 قشم جهت دریافت سند مالکیت المثني نوبت 
اول به این اداره مراجعه کردند و مدعی هستند سند مذکور در قشم - شهرک سام و زال-  قطعه یك بخش هشت که سند مالکیت صادر 
وتحویل مالك گردیده است . یك قطعه آپارتمان نوع ملك طلق با کاربری مسکونی به پلاک ثبتی 29172 فرعی از 1939 اصلی ، مفروز و 
مجزا شده از 23895 فرعی از اصلی مذکور ، قطعه 7 در طبقه 4 واقع در بخش8 0 ناحیه 00 حوزه ثبت ملك قشم استان هرمزگان به مساحت 
137/24 متر مربع بمالکیت رضا/ افشین فرزند محمد به شماره شناسنامه 1271 تاریخ تولد 1347/06/31 صادره از تهران دارای شماره ملی 
0047796197 با جز سهم 3 از کل سهم 6 بعنوان مالك سه دانگ مشاع از شش دانگ عرصه و اعیان با شماره مستند مالکیت 110311 تاریخ 

1398/12/03 دفترخانه اسناد رسمی شماره 24 شهر قشم استان هرمزگان ،  موضوع سند مالکیت اصلی بشماره چاپی 981887 سری الف سال 98 با شماره دفتر الکترونیکی 
139820323056004622 ثبت گردیده است . لذا به استناد ماده 120 آئین نامه قانون ثبت و تبصره ذیل آن مراتب یك نوبت آگهی ومتذکر می گردد هرکس نسبت به ملك 
مورد آگهی معامله ای انجام داده و یا مدعی وجود سند مالکیت نزد خود می باشد بایستی ظرف مدت ده روز از تاریخ انتشار این آگهی اعتراض کتبی خود را به پیوست 
اصل سند مالکیت یا سند معامله رسمی به این اداره تسلیم نماید ، بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر یا وصول اعتراض بدون سند مالکیت یا سند 

معامله رسمی نسبت به صدور سند مالکیت المثنی و تسلیم آن به متقاضی اقدام خواهد شد . 1400/207 م/الف -  تاریخ انتشار: 1400/12/18
محمد آرامش -  مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک قشم

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

 حصر وراثت 
احتراما مفروض می دارد خواهان محمد اشکاوند فرزند عبدالرحمن با هویت کامل به این شورا مراجعه نموده و اشعار داشتند شادروان عبداله اشکاوند فرزند محمد به تاریخ 

1400/6/9 به رحمت ایزدی پیوسته و وراث وی در زمان فوت عبارتند از :
1- محمد اشکاوند فرزند عبدالرحمن متولد  1344/12/3 به ش ش11377 پدر مرحوم  .

2- ابتسام اشکاوند فرزند عبداله متولد 1393/12/4 به ش ش 4700201576 فرزند مرحوم .
3- آریسا اشکاوند فرزند عبداله متولد 1389/10/15 به ش ش 4700159049 فرزند مرحوم.
4- مهتاب رحیمی زاده فرزند عبدالرحمن متولد 1367/2/15 به ش ش 229 همسر مرحوم .

5- فاطمه قادرپور فرزند محمد متولد 1344/6/3 به ش ش 1510 مادر مرحوم و دیگر وراثی ندارد . 
 لطفا ضمن درج در روزنامه نتیجه را به این شورا ارسال فرمایید . 

عباسیان- شورای حل اختلاف شعبه 3 پارسیان 

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

سرویس حوادث// متهمی که با سوءاســتفاده از موقعیت شغلی یکی از بستگان خود از یک 
مؤسسه مالی کلاهبرداری و از کشور فرار کرده بود از سوی پلیس بین الملل دستگیر شد.

   ســردار هادی شــیرزاد، رئیس پلیس بین الملل فرماندهی انتظامی جمهوری اسامی ایران در تشریح 
این خبر گفت: با اعام مراجع قضایی مبنی بر اینکه، فردی از حساب یکی از مؤسسات مالی کشور، با 
سوءاستفاده از موقعیت شغلی یکی از اعضای خانواده خود، مبلغ ۱۱ میلیارد ریال، غیر قانونی برداشت و 
کشور را ترک کرده است موضوع دستگیری وی در دستور کار مأموران پلیس بین الملل فرماندهی انتظامی 
جمهوری اسامی ایران قرار گرفت.وی ضمن اشاره به صدور اعان قرمز متهم در کمترین زمان افزود: با 
استفاده از ظرفیت های موجود در بانک های اطاعاتی سازمان اینترپل و با تحقیقات انجام شده مشخص 
شد، متهم در کشورهای منطقه تردد دارد. وی که دارای سابقه پولشویی در یکی از کشورهای اروپایی نیز 
بوده به همین دلیل از آن کشور اخراج شد و با تاش مأموران اینترپل تهران در ردیابی این متهم و همچنین 
انعکاس تحت تعقیب بودن وی به مرزهای ورودی کشور سرانجام با همکاری پلیس مهاجرت و گذرنامه، 

متهم هنگام ورود به کشور در فرودگاه بین المللی امام خمینی)ره( بازداشت و تحویل مراجع قضایی شد.

بازداشت رمال 6 میلیاردی

 ســرویس حوادث// یکی از سوله های برنج و 
شکر در منطقه جهانبار بندرعباس دچار آتش 

سوزی شد. 
   معاون عملیات آتش نشــانی بندرعباس افزود: 

آتش سوزی ســاعت ۱۱:۳۰ صبح دیروز رخ داد 
 و از همان لحظه هــای ابتدایی، تیم های عملیاتی 

آتش نشانی به محل اعزام شدند.
   رئیســی با اشــاره به اینکه آتش سوزی اکنون 

مهار شــده است و آتش نشانان در حال لکه گیری 
هستند، اظهار کرد: ســوله برنج و شکر مربوط به 
اداره بازرگانی استان در محله جهانبار بندرعباس 
 است.معاون عملیات آتش نشــانی بندرعباس در 
 پایان عنوان کرد: علت حادثه در دســت بررســی

 است و پس از مشــخص شدن اطاع رسانی می 
شود.

آتش سوزی در سوله برنج و شکر بندرعباس مهار شد
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شهرستان

آتش از بین برنده مواد آلی خاک می باشد 
 بجای آتش زدن پسماندهای کشاورزی آنها را دفن کنیم 

روابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

برداشت هزار کیلوگرم ماهی خاویاری 
از مزارع پرورش ماهی خاویاری هرمزگان

  سعیده دبیری نژاد سرویس شهرستان// معاون آبزی پروری شیلات 
هرمزگان از برداشت بالغ بر هزار کیلوگرم ماهی خاویاری از سطح دو 
مزرعه پرورش ماهی خاویاری هرمزگان در شهرستانهای حاجی آباد 
و میناب خبر داد.به گزارش خبرنگار دریا ، مسعود بارانی با اشاره به 
وضعیت مطلوب پرورش  ماهیان خاویاری در استان هرمزگان  گفت: 
خوشــبختانه وضعیت آب و هوایی استان هرمزگان و شرایط اقلیمی 
آن موجب شــده تا این استان به یکی از ظرفیت های مستعد پرورش 
ماهیان خاویاری تبدیل شده است که اقدامات و پیشرفت های خوبی 
در این زمینه در استان شاهد هستیم.وی تصریح کرد: از این میزان ماهی 
خاویاری برداشت شده بالغ بر ۶۰۰ کیلو گرم در مزرعه ۵۰ تنی شرکت 
کشت وصنعت دشت گلروئیه در شهرستان حاجی آباد و بالغ بر ۵۰۰ 
کیلو گرم از مزرعه ۱۵ تنی بهنام قاسمی در شهرستان میناب-گوربند 
برداشت شده اســت.وی  گونه برداشت شده در هر دو مزرعه را فیل 

ماهی خواند .

تجمع جمعی از صیادان در اعتراض به صید ترال در جاسک 
  سرویس شهرســتان// جمعی از صیادان جاسکی در اعتراض به 
وضعیت صید ترال در مقابل فرمانداری و دفتر امام جمعه جاســک 
تجمع کردند. امام جمعه جاســک نیز با حضــور در جمع صیادان بر 
ضرورت رفع نگرانی آنان و پیگیری ها در این زمینه تاکید کرد. جمعی 
از صیادان جاسکی در اعتراض به وضعیت صید ترال و کمبود دوباره 
ماهی در ذخیره گاه های شرقی استان هرمزگان در برابر فرمانداری و 
دفتر امام جمعه تجمع و خواستار جلوگیری از صید ترال در آبهای این 
منطقه شدند.از صید ترال با اقدام دستگاه های مسئول و سپاه در سال 
گذشته جلوگیری شد اما اکنون صیادان می گویند بار دیگر شناورهای 
محلی از مناطق دیگر کشــور از جمله استان سیستان و بلوچستان و 
چابهار مشــغول به صید ترال در مناطق نزدیک به ســاحل در شرق 
جاسک هستند و صید مخرب آنها به شدت به ذخیره ماهیان این منطقه 
آســیب وارد می کند. این صیادان خواستار توجه شیلات و برخورد با 
این اقدامات غیرقانونی شدند.به گزارش فارس؛ حجت الاسلام ذاکری 
امام جمعه شهرســتان جاســک نیز با حضور در جمع صیادان ضمن 
شنیدن اظهارات و سخنان صیادان و گلایه های آنان، بر اهمیت پیگیری 

موضوع تأکید کرد.

گرده افشانی نخیلات در فین 
  سرویس شهرستان// گرده افشانی 78۰ هکتار از نخیلات بخش فین 
بندرعباس آغاز شد.مسئول جهاد کشاورزی فین گفت: گرده افشانی این 
منطقه بصورت دستی و سنتی انجام می شود که تا پایان فروردین ادامه 
دارد.وی پیش بینی کرد 3۱2 تن خرما از نخلســتان های فین برداشت 
شود.مســئول جهاد کشــاورزی فین افزود: انتظار می رود با توجه به 
مبارزه با آفت زنجره خرما در سال گذشته و نیز بارندگی های اخیر 3۰ 
درصد افزایش محصول داشته باشیم.به گزارش خبرگزاری صداوسیما 
 مرکز خلیج فارس، ســرودی گفت: ارقام موجود نخیلات فین بیشتر از 
نوع نگار، خاصویی، بن گرد و خنیزی است که برای مصارف صنعتی به 

استان های دیگر و نیز کشورهای شرق آسیا صادر  می شوند.

  

افتتاح ۵۰ واحد مسکن روستایی مددجویان کمیته امداد قشم 
سرویس شهرستان// به مناسبت هفته احسان و نیکوکاری با حضور جلیل تراهی، 
مدیرکل کمیته امداد استان هرمزگان، تعداد۵۰ واحد مسکونی روستایی مددجویان 

این نهاد در بخش حرا شهرستان قشم افتتاح شد. 
       جلیل تراهی مدیرکل کمیته امداد استان هرمزگان  ضمن گرامیداشت سالروز تاسیس کمیته

 امداد امام خمینی )ره( و هفته احسان و نیکوکاری در آیین افتتاح مسکن های روستایی 
در شهرستان قشم اظهار داشت: مسکن یکی از نیازهای ضروری  و گران ترین خدمت 
مورد نیاز خانواده های تحت حمایت این نهاد اســت که در همین راســتا به مناسبت 
هفته احسان و نیکوکاری، تعداد ۵۰ واحد مسکن روستایی مددجویان شهرستان قشم 
افتتاح گردید.تراهی با اشــاره به اینکه زیر بنای هر واحد مســکن روستای ۶۰ متر 

مربع می باشد، افزود: این تعداد واحد مسکن روستایی در بخش حرا شهرستان قشم 
و با همکاری کمیته امداد ، بنیاد مســکن و خیرین برای خانواده های تحت حمایت 
این نهاد احداث شــده است.    این مقام مســئول تصرح کرد: مبلغ احداثی برای هر 
واحد مســکن ۱۶۰ میلیون تومان بوده که برای این پروژه مســکن روستایی بالغ بر 
8 میلیارد تومان هزینه شــده اســت.به گزارش فارس، مدیرکل کمیته امداد اســتان 
هرمزگان  ادامه داد: امســال در بحث تامین مسکن توانســته ایم، تعداد 7۴3 واحد 
 مسکن را به مناسبت سالروز تأسیس کمیته امداد امام خمینی)ره( به خانواده های تحت 
حمایت این نهاد واگذار کنیم که احداث مسکن از اعتبارات اختصاصی کمیته امداد و 

کمک خیرین ساخته شده است.

امین درساره سرویس شهرستان// فرمانداربندرخمیر 
 گفت:با توجه به لغو محدودیت های تردد از ســوی 
ستاد ملی کرونا،پیش بینی می شود در ایام نوروز ۱۴۰۱ 

تردد از اسکله بندرپل افزایش چشمگیری یابد.
   به گزارش خبرنگار دریا؛ میرهاشــم خواســتار در 
جلسه ســتاد اجرایی خدمات سفر استان که با حضور 
دبیر شورای هماهنگی ترافیک استان هرمزگان ،معاون 
سیاسی فرماندار قشــم ، نمایندگان سازمان منطقه آزاد 
قشــم و همچنین اعضای اســتانی و شهرستانی ستاد 
خدمات اجرایی ســفر به میزبانی بندرخمیر و به منظور 
بررسی مســائل و مشــکلات و نحوه خدمات رسانی 
در اســکله بندرپل برگزار شد با بیان این مطلب اظهار 
کرد:بــا توجه به شــرایط خاص آب و هوایی اســتان 
هرمزگان به ویژه شهرســتان بندرخمیر در این فصل از 
ســال بخصوص در ایام نوروز، تردد خودروها و ورود 

گردشگر به شهرستان بندرخمیر از جمله اسکله بندرپل 
افزایش چشــمگیری خواهد یافت از این رو با توجه به 
فرصت باقی مانده ضروری است کلیه نهادها، سازمان ها 
و دستگاه های خدمات رسان تمهیدات و برنامه ریزی 
صحیح جهت این امر داشــته باشند.وی یادآور شد: در 
سنوات گذشته و پیش از شیوع بیماری کرونا ،قریب به 
۱3 هزار خودرو طی یک شبانه روز در اسکله بندرپل به 
ثبت رسیده، بنابراین بایستی آمادگی لازم برای این حجم 

از مسافر را داشته باشیم.

   رئیس ستاد هماهنگی خدمات اجرایی سفر شهرستان 
همچنین تاکید کرد: برای جلوگیری از طولانی شــدن 
صفوف خودروها در اســکله تمام گیت های ورودی با 
ظرفیت کامل و تامین نیروی انســانی به صورت شبانه 
روز نســبت به خدمات رسانی مناســب به مسافران و 

گردشگران آماده باشند.
   ضمن اینکه موارد ایمنی در زمان تخلیه و بارگیری و 
همچنین استانداردهای فاصله گذاری خوردروها با توجه 
به حجم زیاد مســافر توســط اداره بنادر و دریانوردی 

کنترل شود.
  وی ادامه داد:ایجاد رمپ جداگانه برای تخلیه شناورها 
در موقع اضطرار ، جاده دسترسی جهت تردد خودروهای 
امدادی ، خدمات رسان و پلیس و همچنین آژانس های 
مسافربری فعال در اسکله نیز از دیگر موضوعاتی است 

که بایستی پیش بینی و بدان توجه شود.
  رئیس شورای ترافیک شهرستان بندرخمیر اظهار کرد:با 
توجه به نبود علایم ایمنی و راهنمایی در مسیر دسترسی 
به اسکله و همچنین نیاز به ترمیم آسفالت ، اداره راهداری 

با همکاری منطقه آزاد نسبت به رفع آن اقدامات لازم را 
به عمل آورند.

   خواســتار در ادامه از گمرک و ســازمان منطقه آزاد 
خواست جهت هماهنگی و تســریع در فرآیند صدور 
مجوز تردد خودروها ،ســامانه مشترک در گیت های 
ورودی آماده ســازی کنند.فرماندار همچنین گفت: در 
حال حاضر حدود ۱۵ شــناور امر بارگیری و جابجایی 
خودروها را در اســکله بندرپل و لافت انجام می دهند 
لذا با توجه به شــبانه روزی شدن ساعات کار اسکله ، 
ضروری است کلیه شناورهایی که مجوز تردد در اسکله 
بنــدر پل و لافت را دارند در امــر جابجایی خودروها 
همکاری لازم را داشــته باشــند.گفتنی است در ادامه 
فرماندار با همراهی اعضای ستاد خدمات سفر به صورت 
میدانی از رمپ اسکله و گیت های ورودی و خروجی به 

صورت میدانی بازدید کردند.

فرماندار بندرخمیر  عنوان کرد

افزایش ترددها در اسکله بندرپل در ایام نوروز 

سرویس شهرســتان//  سرپرست 
ســازمان منطقه آزاد کیش پس از 
کناره گیری از سمت خود به عنوان 
آزاد  مناطق  دبیرخانه  عالی  مشاور 

تجاری و صنعتی منصوب شد. 
   محمدرضا لواســانی سرپرســت 

ســازمان منطقه آزاد کیش، پس از 
کناره گیری از سرپرســتی آن منطقه 
به عنوان مشاور عالی دبیر شورایعالی 
مناطق آزاد تجاری-صنعتی و ویژه 
اقتصادی منصوب شد. نوایی لواسانی 
از 22 آبان ۱۴۰۰ به عنوان سرپرست 
ســازمان منطقه آزاد کیش منصوب 
شــده بود.منطقه آزاد کیش شــامل 
جزایر کیش، هندورابی، فارور بزرگ 
و فارور کوچک اســت و ســازمان 
منطقه آزاد کیش بــه عنوان نماینده 
دولت ماموریــت دارد این منطقه به 
محیطی امــن، آرام و پاک، برترین 

ها،  برای خانواده  مقصد گردشگری 
قطــب علمی آموزشــی تحقیقاتی، 
الگوی توسعه پایدار با بهره گیری از 
فن آوری های نوین و مناسب ترین 
مکان برای سرمایه گذاری در منطقه 

خلیج فارس تبدیل شود.
      بــه گــزارش ایرنــا؛ ماموریت 
این ســازمان بر اساس طرح جامع 
2۰ ســاله مصوب ۱372 آغاز شده 
و حضور ســالانه حدود 2 میلیون 
گردشگر داخلی و خارجی و سرمایه 
گذاران متعدد از نشانه های تحقق این 

طرح است.

سرپرست سازمان منطقه آزاد کیش
 از سمت خود کناره گیری کرد

ســعیده دبیری نژاد سرویس شهرستان// در مراسم 
کاشت نهال در روستای زمین سنگ  معاون هماهنگی 
امور عمرانی فرمانداری بندرعباس ، بخشــدار بخش 
شــمیل ، دهیار و شورای اســلامی روستای زمین 
ســنگ،معاون فنی اداره کل منابع طبیعی استان ، 
رئیــس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری بندرعباس ، 
معاون  و کارشناسان اداره منابع طبیعی  بندرعباس  

حضور داشتند.
   به گــزارش خبرنگار دریا؛  روح الله وفاکیش در این 
مراسم ضمن کاشت  نهال در بلوار ورودی روستای زمین 

ســنگ ، بر اهمیت و برکات گیاهان، جنگلها، مراتع در 
حفظ آب و خاک و زیباســازی فضای شهر و روستاها 
تاکید کرد.روح الله وفاکیش  گفت: هدف ما در مجموعه 
منابــع طبیعی تحقق  بیانات مقام معظم رهبری مبنی بر 
اینکه » فرهنگ منابع طبیعــی باید به معارف عمومی 
تبدیل شود«  است و این امر با همکاری و همراهی مردم 
میسر می شود.وی گفت: تولید و کشت درختان جنگلی 
از وظایف منابع طبیعی است اما تولید  و کاشت درختان 
مثمر نیز در دستور کار سال آینده اداره منابع طبیعی قرار 
دارد.کناری معــاون هماهنگی امور عمرانی فرمانداری 

بندرعباس نیز گفت: تلاش می شود با معرفی و آشنایی 
مردم محلی با فواید درختان و شــرایط نگهداری آنها 
فرهنگ منابع طبیعی بین مردم نهادینه شود.معاون فنی 
اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان نیز گفت: 
هر موضوعی که با نگاه جهادی و بســیج مردمی همراه 
باشد موفق است در حوزه حفظ  و احیای منابع طبیعی 
نیز همراهی مردم جز مولفه های بسیار مهم است.مهرانپور 
افزود: در راستای پویش مردمی  هر شهید هزار نهال و 
هر ایرانی یک نهال  امسال توانستیم یک میلیون و ۵2۰ 
هزار نهال حرا  تولید کنیم و به منظور بزرگداشت مقام 
شهدا  در 7 شهرستان ساحلی  استان به یاد هزار و ۵۰۰ 

شهید استان هرمزگان نهال کاشته می شود.

کاشت 150 اصله نهال در روستای زمین سنگ بندرعباس 

سرویس شهرستان// در مراسمی و با حضور نماینده ولی 
فقیه در هرمــزگان، امام جمعه رودان و جمعی از طلاب و 
روحانیون مراسم عمامه گذاری طلاب حوزه علمیه رودان 

برگزار شد. 
   نماینــده ولی فقیه در اســتان و امام جمعه بندرعباس در 
این مراسم در رابطه با جهاد تبیین گفت: جهاد تبیین جهادی 
فوری و فریضه است و نباید در تببین آن درنگ کرد.حجت 
الاســلام محمد عبادی زاده خطاب به طلاب حوزه علمیه 
افزود: دشمنان در پی تخریب چهره رهبر معظم انقلاب هستند 
و شما نباید اجازه دهید دشمنان به اهداف خود برسند و نباید 
در جامعه سکوت کنید.وی تصریح کرد: نظام سلطه جهانی 
در حال فروپاشی است و باید این موضوع را به جامعه تبیین 
کنید.امام جمعه بندرعباس گفت: انقلاب اســلامی جبهه ی 
گسترده ای را باز کرده که به نام جبهه مقاومت معروف است 
و دشــمنان در پی تخریب این جبهه هستند و شما باید این 

جبهه را برای مردم تببین کنید.  حجت الاسلام عبادی زاده 
خاطر نشان کرد: حوادث انقلاب را دیگران با تفکرات خود 
و با ماهواره ها و فضای مجازی برای نســل جوان تفسیر 
می کنند و باید شــما واقعیت ها را برای نسل جوان تبیین 
کنید.وی اظهار داشت: حقیقت رژیم منحوس پهلوی را جور 
دیگری بیان می کنند و باید واقعیت ها توسط شما به جوانان 
انتقال پیدا کند. نماینده ولی فقیه در هرمزگان با اشــاره به 
اینکه عدالت خواهی را تبدیل به مطالبه کنید و اجازه ندهید 
که دشــمن میدان را به دست بگیرد گفت: در رابطه با جهاد 
تبیین فعالیت کنید و روایتگری دوران دفاع مقدس باید انجام 
شود چرا که دشمنان نظام اسلامی را ناکارآمد جلوه می دهند 
 و دشــمنان دل مردم را خالی می کننــد.  به گزارش فارس، 
حجت الاسلام عبادی زاده خاطرنشان کرد: در حوزه علمیه 
رودان بیش از ۱۶۰ طلبه در سطح یک و دو و همچنین سطح 

تخصصی کلام مشغول به تحصیل هستند.

همزمان با میلادحضرت اباالفضل )ع( انجام گرفت ؛

دیدار فرمانده سپاه بندرخمیر با جانبازان شهرستان
امین درساره ســرویس شهرستان// فرمانده سپاه 
ناحیه بندرخمیر به همراه مســئول نمایندگی ولی 
فقیــه در ناحیه،فرمانده حوزه شــهدا وجمعی از 
پاسداران به مناسبت روز جانباز زادروز میلاد پرخیر 
العباس)ع(با دو جانباز  ابوالفضــل  وبرکت حضرت 
سرافراز هشت ســال دفاع مقدس شهرستان علی 
اصغرلشتغانی پور وعلی شــهبازی دیدار و گفتگو 

کردند.
   به گزارش خبرنگار دریا؛ ســرهنگ کمالی در این 
دیدار با بیان اینکه جانبازان عزیز شهدای زنده هشت 
سال دفاع مقدس هستند؛ گفت: ارزش و مقام جانبازان 
فراتر از آن هست که بتوانیم در این دیدار حق مطلب را 
بیان کنیم.وی با تبریک اعیاد شعبانیه بخصوص این روز 
سراسرنور میلاد باب الحوائج سردار رشیدکربلا،افزود: 

جانبازان ســند افتخار ملی و نظام هستند که با تحمل 
سختی و مجاهدت ها در دوران دفاع مقدس و زندگی 
شــخصی امنیت و آرامش را به مردم ایران اسلامی به 
ارمغان آورده اند.شایان ذکراست دراین دیدارصمیمی 
هریک از جانبــازان ایثارگر به ذکرخاطراتی از دوران 
حضورخود درزمان 8سال دفاع مقدس ونائل شدن به 

درجه جانبازی پرداختند.

آگهی تحديد حدود عمومی اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان منطقه دو بندرعباس و بندرخمیر و توابع
پیرو آگهی نوبتی سه ماهه ســوم  ) مهر، آبان ، آذر  (  سال ۱۴۰۰در 
اجرای ماده چهارده قانون ثبت جهت تحدید حدود املاک مشروحه واقع در 

بخش دو در تاریخ های تعیین شده ذیل به عمل خواهد آمد  :
1      - پلاک 17370فرعی از 1        -اصلی صفیه تخت اردشــیر فرزند عوض 
و احمد تخت اردشــیر فرزند عوض و صابر تخت اردشیر فرزند حبیب و 
سمانه تخت اردشیر فرزند حبیب هرکدام به میزان 1.5 دانگ از شش دانگ 

یك قطعه زمین محصور به مساحت 363.98 متر مربع واقع در نخل ناخدا
2     - پلاک  21195  فرعی از 1       -اصلی خانم فاطمه رستمی فرزند جهانشاه 

شش دانگ یکباب خانه به مساحت 196.88 متر مربع واقع در نخل ناخدا
3     - پلاک 21240 فرعی از 1    - اصلی آقای یونس محمد زاده نخلی فرزند 
هانی ششدانگ یکبابخانه به مساحت 178.18 متر مربع واقع در نخل ناخدا

4      - پــلاک  21241  فرعی از1        -اصلی  اقای مهدی مرادی فرزند محمد 
کریم ششــدانگ یکباب تعمیرگاه بمساحت 473.51 متر مربع قسمتی از 

پلاک 190 فرعی از اصلی مذکور واقع در طلابند
5     - پــلاک   21242 فرعی از 1       -اصلی آقای حیدر باســتین زاده  فرزند 
اســمعیل  ششدانگ یك قطعه زمین محصور مشتمل بر اتاق گلی قدیمی 
بمساحت 274.5متر مربع قسمتی از پلاک 60 فرعی از اصلی مذکور  واقع 

در نخل ناخدا
6      - پلاک 21243 فرعی از 1اصلی آقای حسین رحمانی نخلی فرزند غلام  
به نسبت چهار دانگ و خانم مریم رحمانی نخلی به نسبت دو دانگ مشاع 
از شش دانگ یکباب کارگاه کپسول فروشی به مساحت 367.26 متر مربع 

واقع در بلوار سوم خرداد
7      - پلاک  21259 فرعی از 1        -اصلی خانم  سهیلا  علی پور فرزند محمد 
شش دانگ یك قطعه زمین به مساحت 817.98 متر مربع واقع در نخل ناخدا

8      -  پلاک 21260  فرعی از 1       -اصلی  مهدی قریشــی  فرزندغلام شش 
دانگ یك باب خانه  به مساحت 431.16 متر مربع واقع در نخل ناخدا

شنبه 2۰ /۰۱ /۱۴۰۱
9      -  پلاک  1326 فرعی از 10        -اصلی آقای محمد رســول احمدی زاده 
شقویی فرزند احمد ششدانگ یك قطعه زمین محصور به مساحت 2186 

متر مربع واقع در روستای آبشورک
10      -  پلاک  1334  فرعی از  10       -اصلی  اقای عیسی قلندری شقویی فرزند 
عبدالله شش دانگ یك قطعه زمین مشتمل بر مغازه به مساحت 2241.52 متر 

مربع واقع در روستای آبشورک
11     - پلاک   1835 فرعی از 13      -اصلی  اقای علی رئیسی سرخونی فرزند 
غلام ششدانگ یك قطعه زمین مزروعی به مساحت 152112.71متر مربع 

که مقدار 1611 متر مربع ان حریم رودخانه است واقع در رستای سرخون
یکشنبه 2۱ /۰۱ /۱۴۰۱

12      -پلاک  5616 فرعی از   18       -اصلی  اقای محمد رفیع رئیسی پور فرزند 
احمد ششدانگ یك قطعه زمین مزروعی به مساحت 40362.71 متر مربع 

واقع در پاتل ایسین
13      - پــلاک  176  فرعی از   19       -اصلی خانم روشــن عوضی درگیری 
فرزند کهور ششدانگ یکبابخانه به مســاحت 120.24 متر مربع واقع در 

روستای درگیر
دوشنبه 22 /۰۱ /۱۴۰۱

14- پــلاک  711  فرعــی از 22      -اصلی   آقای محمد ذوالفقاری فرزند 
رضا ششدانگ یك قطعه زمین محصور به مساحت 144.05 متر مربع واقع 

در روستای گنو
15- پــلاک  712  فرعــی از   22      -اصلی   آقای ابراهیم صادقی فرزند 
غلام شــش دانگ یك قطعه زمین محصور به مساحت 524.70 متر مربع 

واقع در روستای گنو
16      - پــلاک 1059   فرعــی از   39         -اصلی    خانم طاهره ملایی فرزند 
حسین ششدانگ یك قطعه زمین محصور به مساحت 389.37متر مربع  

واقع در روستای محمد شمسی
17      - پــلاک 221  فرعی از 40       -اصلی آقایان علی  و عقیل و یوســف 
و اســماعیل و حسن ومحمد وعبدالله وجلال هر کدام به نسبت 14 سهم 
مشــاع از 144 سهم ششدانگ ملك و خانم ها فاطمه و کلثوم وهر کدام 
به نســبت 7 سهم مشاع از 144 سهم ششدانگ ملك تمامی نامبردگان با 
شهرت رییسی شهروئی فرزندان مرحوم احمد و خانم مریم بیخشت فرزند 
عبدالله به نسبت 18 سهم شش دانگ یك قطعه زمین مزروعی به مساحت 
198557.8 متر مربع که میزان 3318 متر مربع ان جز حریم رودخانه و به 

عنوان حقوق ارتفاقی وزارت نیرومنظور گردید واقع در قریه شهرو
سه شنبه 23 /۰۱ /۱۴۰۱

18      - پلاک 1002 فرعی از 48        -اصلی آقای حامد یحیی وند فرزند حسین 
ششدانگ یك  قطعه زمین به مساحت 834.76 متر مربع واقع در تل سیاه 
که در آگهی نوبتی سه ماهه اول سال 1400 اشتباها تحت عنوان شش دانگ 

یکباب خانه آگهی شده بود .
19_ پلاک 964 فرعی از 52 اصلی اقای بهنام محمدی بستانو فرزند محمد 
ششــدانگ یك باب خانه به مساحت 215.33 متر مربع واقع در روستای 

بستانو
چهارشنبه 2۴ /۰۱ /۱۴۰۱

20 _ پــلاک 674 فرعی از 99 اصلی دولت جمهوری اســلامی ایران با 
نمایندگی سازمان آموزش و پرورش استان هرمزگان ششدانگ یك قطعه 
زمین فضای اموزشی به مساحت 174.6 متر مربع واقع در فین محله مارم 

مدرسه حضرت مریم
21_ پــلاک 675 فرعی از 99 اصلی دولت جمهوری اســلامی ایران با 
نمایندگی سازمان آموزش و پرورش استان هرمزگان ششدانگ یك باب 
فضای اموزشی به مساحت 8362.5 متر مربع  واقع در فین بلوار امام خمینی 

جنب تعاونی روستایی

پنج شنبه 2۵ /۰۱ /۱۴۰۱
22_ پلاک 98 فرعی از 53 اصلی اقای حسین 
ابــول پور فرزند غلام ششــدانگ یك قطعه 
باغ به مســاحت 2712.85 متر مربع واقع در 

روستای هماگ سیاهو
23_ پلاک 99 فرعی از 53 اصلی خانم صغری 

باقر زاده فرزند احمد ششدانگ یك قطعه باغ به مساحت 2490.93متر مربع 
واقع  در روستای هماگ سیاهو  

شنبه 27 /۱ /۱۴۰۱
24_ پلاک 412 فرعی از 169 اصلی آقای محمد عامری سیاهویی فرزند 
حسن ششدانگ یك باب خانه به مســاحت 855.50 متر مربع واقع در 

روستای درگز سیاهو
25_پلاک 413 فرعی از 169 اصلی اقای ستایش عامری سیاهوئی فرزند 
حسن ششدانگ یك باب خانه به مساحت 781 متر مربع واقع در روستای 

درگز سیاهو
26_ پــلاک 490 فرعــی از 206 اصلی اقای امیر دهقانــی فرزند رضا 
ششدانگ یك قطعه باغ مرکبات به مساحت 1005.41 متر مربع واقع در 

قریه تل گردو
 یک شنبه 2۸ /۰۱ /۱۴۰۱

بدین وسیله عملیات تحدید حدود عمومي پلاکهاي فوق الذکر برابر ماده 
14 قانون ثبت راس ســاعت 9 الي 10 صبح در تاریخ هاي اخیرالذکر در 
محــل به عمل خواهد آمد اینك بــه موجب این آگهي از مالکین و کلیه 
مجاورین دعوت میگردد که در تاریخ هاي قید شــده در محل حضور به 
هم رسانند. در صورت عدم حضور مالك مطابق ماده 15 قانون ثبت اقدام 
و نســبت به ادامه عملیات تحدید حدود اقدام خواهد گردید . واخواهي 
)اعتراض( مجاورین و مالك نسبت به حدود و حقوق ارتفاقي طبق ماده 
20 قانــون ثبت از تاریخ تنظیم صورتمجلس تحدیــدي ظرف 30 روز 
پذیرفته خواهد شد و معترضین بایستي اعتراض خود را کتبا به اداره ثبت 
تسلیم نمایند و طبق تبصره 2 ماده واحد قانون تعین و تکلیف پرونده هاي 
معترضي ثبتي که فاقد سابقه بوده و یا اعتراض آنها در مراجع قضایي از بین 
رفته است مصوب 25       /2       /1373 و ماده 86 آیین نامه قانون ثبت میبایست 
ظرف مدت یك ماه به دادگاه محل مراجعه و تقدیم دادخواســت نموده 
و گواهــي مذکور را به این اداره اعــاده  نمایند و در صورت عدم تقدیم 
دادخواست مذکور، اداره ثبت برابر مقررات نسبت به ادامه عملیات ثبتي 

اقدام خواهد نمود . شناسه آگهی : 1287940 
 تاریخ انتشار :  18  /12  /1400

اسمعیل ربیع نژاد 

رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه دو بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

طرح : بیتا  هوشنگی

13 طلبه رودانی ملبس شدند 
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سال بیست و یکم شماره 3840

یزدیاسوجکرمان شیراززاهدانبوشهر اهواز  بندرعباس 
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18:20:19

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

0۴:۴2:37 اذان صبح
06:00:۴5
11:52:۴0
17:۴5:01
18:02:03

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

05:0۴:26 اذان صبح
06:22:55
12:1۴:39
18:06:51
18:23:58

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

0۴:52:۴6 اذان صبح
06:12:15
12:03:27
17:55:08
18:12:28

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب18:35:28 اذان مغرب اذان مغرب

فروردین :
تمرکز شما امروز روی انجام دادن کارهایی است که قبلا 
قول آنها را داده بودید و ممکن است به سختی کار کنید تا 
جاییکه باعث شوید سهوا دوستان تان را نادیده بگیرید. 
وای به حال کسی که سر راه شما بایستد چرا که آماج تمام ناامیدی های 
شما خواهد شد مخصوصا اگر شما ندانید که چگونه  باید همه کارها را 
انجام دهید. بهترین سیاستی که می توانید اتخاذ کنید این است که کارها و 
پروژه های بزرگ تان را به وظایف کوچک تقسیم بندی کنید و یکی را 

پس از دیگری انجام دهید. 
   اردیبهشت :

امروز بیش از روزهای دیگر امکان این را دارید که اهل 
عمل باشــید. رویاهای شما اهمیت کمتری از کارهایتان 
ندارند اما شــما بیشتر به فکر این هستید که چگونه آنها 
را حتما به تحقق برسانید. چشمان تان را به افق دوردست بدوزید. مهم 
نیست که چقدر مانع سر راه شما را گرفته است. تصمیمات استوار شما 
یکی از عالی ترین نقاط قوت شماست. تمرکز کردن روی اهداف می تواند 

بهترین ضمانت برای رسیدن به آنها باشد.
  خرداد :

ممکن است امروز موضوع احساسی برایتان بوجود بیاید 
و شما احساس کنید در پیشبرد این شرایط ناشیانه رفتار 
می کنید. در این موقعیت شــما نباید خود را زیر سئوال 
ببرید. برعکس ممکن است شما در این موقعیت کاملا از 
خودتان مطمئن باشید. مسئله این است که شما می خواهید این جریان را 
در یک سطح معقول و منطقی نگاه دارید با این حال احساسات دیگران 

هم در این جریان دخیل می شود. 
   تیر :

با وجود اینکه اغلب شما آدم حساس و عاطفی هستید اما 
امروز احساسات شخص دیگری است که یک موقعیت 
حســاس را بوجود می آورد. ممکن است آرزو کنید که 
کاش دیگران بیشتر مراقب ســخن گفتن خود باشند چرا که بعضی از 
حرف های آنان ممکن است برای تان مضر باشد. در ذهن شما راه های 
خوب و مناســبی وجود دارد  تا روابط تان را به تعادل همیشگی خود 
 برگرداند. با این حال زمانیکه ظاهر هر چیزی مشــخص باشــد شما 

راحت تر می توانید برای مشکلات تان راه حل مناسبی پیدا کنید.
      مرداد :

امروز شــما تبدیل به یک آدم بسیار سخت گیر و جدی 
می شوید همچنانکه ماه وارد ششمین خانه »نظم و ترتیب« 
شما می شــود. شما از سایر همکاران تان می خواهید که 
حداکثر تلاش شان را بکار ببرند  و به تعهداتی که قبلا داده اند عمل کنند. 
اما احتمالا استانداردهای شما با دیگران بسیار متفاوت است. با وجود 
همه این سخت گیری ها شما اعتقاد دارید که آدم بسیار ملایمی هستید که 

با دیگران براحتی کنار می آیید. 
 شهریور :

شما قبلا تمام وظایف تان را انجام داده اید و الان آماده اید 
که استراحت کنید و به خودتان خوش بگذرانید. اما منتظر 
دعوت دیگری نشــوید؛ کاری را انجام دهید که می دانید 
به شما کمک می کند تا خلاقیت خود را به نمایش بگذرانید و به روش 
خودتان تفریح کنید. دیگران ممکن است امروز قصد تفریح نداشته باشند؛ 
پس زیاد جالب نیست که وقت تان را برای شراکت با آنها هدر دهید. اگر 

به شخصی مانند خودتان ملحق شوید بهتر است. 
    مهر :

اگر چه شما همیشه به عنوان یک مصلح شناخته می شدید 
ممکن است وسوسه شوید که امروز کمی در دردسر بیفتید. 
اگر احســاس می کنید که امروز از شما تقدیر نمی شود 
احساسات و عصبانیت تان می تواند خون تان را به جوش بیاورد و فوران 
کند. بخشی از یک پیشرفت متقابل بودن می تواند خوشایند باشد اما اگر 
دیگران زمان این  را نداشته باشند که شما را درک کرده و بفهمند شما که 

هستید و چه کار می کنید احساس بدی به شما دست می دهد. 
   آبان :

امروز واقعا دلیلی وجود ندارد که غیر مســتقیم صحبت 
کنید. شــما حرفی برای گفتن دارید ولی سعی می کنید تا 
احساســات تان را برای خودتان نــگاه دارید که این کار 
فقط باعث می شود که آنها قوی تر و شدیدتر شوند. اتصال ماه با سیاره 
حاکم شما پلوتون در سومین خانه از »ارتباطات« شما قرار گرفته است. 
می توانید آنچه را که در ذهن دارید را به دیگری منتقل کنید. فقط کافی 
اســت تلفن را بردارید و با یک دوست صحبت کنید؛ نوشتن یک نامه 
یا اســتفاده از راه سنتی یعنی صحبت مستقیم نیز بهترین کاری است که 

می توانید بکنید.
  آذر :

امروز ممکن است مشکلی را حل کنید یا موقعیت سختی 
را اداره کنید که باعث می شــود تــا اعتماد به نفس تان 
افزایش یابد. شما واقعا شایسته این هستید که اعتقاداتان 
را بیان کنید اما اکنون ممکن است آن پوششی باشد روی سستی و ناامنی 
شما که ترجیح می دهید تا آن حس را برای خودتان نگاه دارید. به جای 
اینکه انرژی زیادی برای پنهان کردن احساسات تان هدر دهید آنها را با 

دوست نزدیکی که قابل اطمینان است در میان بگذارید. 
  دی :

شــما امروز احساس یک آتشفشــان خاموش را دارید 
مخصوصا اگر فکر می کنید که بهتر اســت که احساسات 
عمیق تان را زیر خاکستر پنهان کنید. اما اگر می خواهید از 
عواقب یک  انفجار در امان بمانید و از آن جلوگیری کنید راهی پیدا کنید 
که خود را بیان کنید به جای اینکه اشتباها این احساسات خود را انکار 
کنید. هر چه بیشــتر شما آنها را سرکوب کنید فشار بیشتری روی شما 
 وارد می کنند. آگاهانه آغاز کنید و بگذارید آنها مانند یک بخار کوچک از 

قلب تان بیرون بیایند.
 بهمن :

تصورات و رویاهای شما مانند یک قطار افسار گسیخته 
هستند پس بیشتر به دنیای درونی خود توجه کنید. شما 
قادر نیستید که از فکر کردن اجتناب کنید حتی اگر دوست 
نداشته باشید که آنها شما را به هر کجا می خواهند ببرند. بهترین کاری که 
می توانید بکنید این است که به سادگی در یک موقعیت تحلیلی و جدا از 
امور قرار گرفته و فقط پیشرفت آنها را تماشا کنید. به جای اینکه سعی 
کنید و سراسیمه شوید  و رویاهایتان را کنترل کنید تا آشکار شوند فقط 

اجازه دهید که آنها آزادانه ظاهر شوند و راه خود را طی کنند.
  اسفند : 

ممکن است امروز حال و حوصله هیچ دردسری را نداشته 
باشید؛ اما به هر حال دردسر شما را پیدا خواهد کرد. انزوا 
طلبی و گوشه گرفتن از اجتماعات ممکن است به عنوان 
یک راه از اجتناب از یک موقعیت ناخوشــایند باشد. اما شما احتمالا 
این آشفتگی را درونی می کنید مگر اینکه با آن روبرو شوید. در نهایت 
این یک حادثه مهم و حیاتی نیست. حتی اگر به نظر می رسد چیزی در 
بدترین حالت خود قرار دارد. خونســردی خود را حفظ کردن زمانیکه 
در یک موقعیت ناگوار قرار می گیرید باعث می شــود که این احساس 

ناخوشایند به همان سرعتی که بوجود آمده بود ناپدید خواهد شد.

   سرویس ســلامت // رییس بیمارســتان کودکان علی
 اصغر )ع( با تاکید بر لزوم تزریق واکسن کرونا در کودکان 
و رعایت پروتکل های بهداشتی برای پیشگیری از ابتلای 
کودکان به کووید۱۹، گفت: خانواده ها خیال شان جمع باشد 
که آنهایی که واکسن تزریق کرده اند، در برابر کرونا برنده تر و 

قوی تر از کسانی هستند که واکسن تزریق نکردند. 
  دکتر فرهاد چوبدار  درباره آخرین وضعیت ابتا و بســتری 
کودکان به کرونای امُیکرون، گفت: در هفته های گذشته تقریبا 
۶۰ تا ۷۰ درصد مواردی که مراجعه می کردند و مشکوک به 
کرونا بودند، تست شان مثبت می شد، اما خداراشکر به مرحله ای 
رسیده که طی ســه تا پنج روز گذشته، این میزان به زیر ۱۰ 

درصد رسیده است.
*  از قله پیک ششم گذشتیم

  وی با بیان اینکه این آمارها نشــان می دهد که قله پیک را 
با درایت سیســتم بهداشــتی، وزارت بهداشت و مردم پشت 
سر گذاشــته ایم، گفت: با این حال شرایط به این معنا نیست 
که خطر تمام شده اســت. زیرا هنوز هم در بیمارستان های 
اطفــال اعم از بخش نــوزادان و کودکان موارد بســتری را 
زیاد داریم که علتش این اســت که نــوزادان و اطفال مبتا 
بــه بیماری های زمینه ای همچنــان در معرض خطر ابتای 
شــدید به بیماری قرار دارند و حتی ممکن است کارشان به 
آی سی یو هم بکشد، اما مژده ای که می توانیم به مردم بدهیم، 
این اســت که قله پیک را پشت سر گذاشــتیم و اگر مقدار 

دیگری پروتکل های بهداشتی اعم از فاصله گذاری اجتماعی 
 و استفاده از ماسک را رعایت کنند، ان شاءالله پیش بینی می کنیم 

که مردم سال نو و تعطیات نوروزی خوبی خواهند داشت.
*  مرگ کرونایی در اطفال

  چوبدار درباره آمار مرگ و میر کودکان در پیک ششــم با 
کرونای امُیکرون، اظهار کــرد: هنوز مطالعات آماری در این 
زمینه تکمیل نشده و آمار دقیقی را نمی توانیم در این زمینه ارائه 
دهیم. با این حال متاسفانه هم در نوزادان و هم در اطفال مرگ 

و میر ناشی از کرونا داشته ایم.
*  کاهش سن درگیری با امُیکرون در کودکان

  وی درباره ســن درگیری اطفــال با امُیکرون، گفت: جالب 
اســت که در ابتدا درگیری از سنین زیر ۱۲سال آغاز شد، اما 
به سرعت پیک شیوع بیماری به حدود از صفر )در نوزادان( 
تا پنج سالگی کاهش یافت. در عین حال کودکان شش تا ۱۲ 
ساله به ویژه آنهایی که واکسن تزریق کرده بودند، با عائم بسیار 
سبک این پیک را گذراندند، اما عائم شدید بیشتر در کودکانی 
بود که بین صفر تا پنج سالگی بوده و بیماری زمینه ای داشتند.
*  خانواده ها واکسیناسیون کودکان را انجام دهند 

  چوبدار با اشــاره بــه اهمیت واکسیناســیون کودکان در 

 پیشــگیری از ابتا به بیماری شــدید، گفت: واقعا توصیه 
می کنم که خانواده ها واکسیناسیون کودکان را انجام دهند. 
زیرا اثربخشی و بی خطری این واکسیناسیون در مقابل اصل 
بیماری در بزرگسالان کاما ثابت شد. حال باید بدانیم که 
بدن کودکان واکسیناسیون را بهتر تحمل می کند. حال وقتی 
بزرگسالان واکسیناسیون شــان را با عوارض بسیار ناچیز 
انجام داده اند و جلوی مرگ و میر زیادی گرفته شد، بنابراین 
در کودکان هم واکســن مناســب بوده و عوارض کمتر هم 
خواهد بود.وی با بیان اینکه در عین حال اصل و اســاس 
واکسیناسیون برای کودکان است، گفت: واکسن هایی مانند 
مننژیت، فلج اطفال و... همه این هــا برای کودکان و برای 
پیشــگیری از  ویروس های خطرناکــی بودند که در طول 
تاریخ منجر به مرگ و میر فراوانی شدند. بنابراین بر اساس 
پروتکل های موجود واکسیناســیون کودکان را انجام دهند.
چوبدار تاکید کرد: خانواده ها خیال شان جمع باشد که آنهایی 
که واکسن تزریق کرده اند، در برابر کرونا برنده تر و قوی تر از 
کسانی هستند که واکسن تزریق نکردند. همچنین در کودکان 
پیش بینی میکنم که عوارض واکسن حتی از بزرگسالان هم 
کمتر خواهد بود.  وی درباره پروتکل های بهداشتی که باید در 

کودکان در تعطیات نوروز برای پیشگیری از کرونا رعایت 
شود، گفت: استفاده از وسایل حفاظت شخصی، به ویژه مهمتر 
از همه استفاده از ماسک و شست وشوی مکرر دست را حتما 
مدنظر داشته باشند. در عین حال خانواده ها هرگونه عامت 
شبه سرماخوردگی در کودکان یا افراد دیگر دیدند، حتما آن 
فــرد را ایزوله کرده و کرونا تلقی کنند، مگر اینکه خافش 

ثابت شود.

*  علائم خطر کرونا در کودکان
  وی درباره عائم خطر کرونا در کودکان گفت: تب هایی که 
بیش از ســه روز طول بکشد و از طریق مصرف استامینوفن 
کنترل نشود، افت سطح هوشیاری یا بی قراری شدید، اسهالی 
که منجر به کم آبی بدن شــود یا دانه  قرمزی بر روی پوست 
رخ دهد، عائمی از تنگی نفس و سرفه های بی رویه اگر در 

کودکان مشاهده شد، به سرعت به بیمارستان مراجعه کنند.
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سرویس ســلامت // یک متخصص طب سنتی 
به بیان توصیه هایی بــرای مبتلایان به امُیکرون 

پرداخت.
زهــره مرتجی به بیان توصیه هایی برای مبتایان به 
امُیکرون پرداخت و گفت: توصیه های عمومی ما با 
توصیه های پزشکان طب مدرن تفاوت چندانی ندارد، 
نباید اینگونه فکر کنیم که امُیکرون قرنطینه ندارد و 
چنانه دچار عائم این بیماری هستید و یا حتی اگر 
عائم ندارید باید ۱۰ تا ۱۴ روز قرنطینه شوید چرا که 
تعداد موارد ناقلین بدون عامت بسیار افزایش یافته 
است و همچنین به همه افراد توصیه می شود که هنگام 
خروج از منزل استفاده از ماسک را فراموش نکنند 
و شیوه های بهداشتی را به خوبی رعایت نمایند.وی 
ضمن اشاره به اینکه اگر به این بیماری مبتا شدید 
خیلی نگران نباشید چرا که امُیکرون تا کنون سویه 
خطرناکی گزارش نشده، اما همه گیری بسیار بالایی 
داشته و با انجام واکسیناسیون عمومی میزان ابتای 

خطرناک به این بیماری کاهش یافته است، ادامه داد: 
در صورت ابتا باید باتوجه به عائم هر فردی عمل 
شود که از عائم آن می توان به بدن درد، خستگی و 
سردرد اشاره کرد. این متخصص طب سنتی با بیان 
اینکه بیشتر این بیماران با رعایت چند نکته به سرعت 
بهبود می یابند، افــزود: در زمان بیماری باید حجم 
غذای مصرفی کاهش یابد و این در حالی است که 
اغلب افراد فکر می کنند که هنگام بیماری باید تقویت 
شــویم و مقدار مواد غذایی که مصرف می کنیم باید 
افزایش یابد، ولی تقویــت بدن مربوط به زمان بعد 
از طی شــدن دوره بیماری است و در دوره بیماری 
زمان تقویت بدن نیست و از این رو توصیه می شود 
که در زمان بیماری آش و ســوپ به همراه مقداری 
بال و گردن مرغ، هویج، جعفری، گشنیز و مقداری 
گندم و جو مورد استفاده قرار گیرد و به خوردن این 
مواد غذایی بســنده شود و استراحت در طول دوره 

بیماری افزایش یابد.  این پزشــک متخصص 
با اشاره به اینکه اگر بیماری دچار 

گرفتگی دســتگاه تنفسی 
فوقانی هستند، می تواند 

بنفشــه  بخور  از 
و پنیــرک ۳ تا 
۴ مرتبــه در 
استفاده  روز 
اظهار  کنند، 
اگر  کــرد: 
بیماران  این 
دچــار عائم 

و  حلق  التهابی 
حنجره هستند بهتر 

دمنوش ها  از  اســت 
ختمی  جوشــانده های  و 

و پنیرک اســتفاده کنند و اگر بیماری باردار است به 
هیچ عنوان هیچ نوع دمنوش و داروی گیاهی را بدون 
مشورت با پزشک مورد استفاده قرار ندهند چرا که 
مصرف این دارو ها می تواند 
بــا عوارضی در 
ن  ا ر و د

بــارداری 
همراه باشد.

توصیه های طب سنتی برای مبتلایان به امُیکرون 

سرویس ســلامت // اگر تحت رژیم گیاهخواری باشید 
ممکن است مستعد کمبود آهن بشــوید؛ زیرا آهن در 

گوشت قرمز و غذاهای حیوانی به وفور وجود دارد.
   اما گیاهان آهن کمی دارند.نوع آهن موجود در غذاهای 
گیاهی، آهن غیرهِم نامیده می شود و به آهن موجود در منابع 
غذایی حیوانی آهن هِم گفته می شود. بدن شما آهن هِم را 
مؤثرتر از آهن غیرهِم جذب می کند.آهن یک ماده معدنی 
ضروری است که بدن شــما به مقدار کمی از آن نیاز دارد 
اما این چیزی از اهمیت آهن کم نمی کند.آهن نقش مهمی 
در بدن انســان دارد. یکی از کارهای آهن، انتقال اکسیژن 
خون از ریه ها به سلول ها و بافت های بدن است.اگر کمبود 
آهن داشته باشید، سلول های شما اکسیژن کمتری دریافت 
می کنند؛ بنابراین شما احساس خستگی می کنید و با بیشتر 
شــدن کمبود آهن، تنگی نفس و سرگیجه نیز بروز خواهد 
کرد.برای همیــن دریافت آهن غذایی کافی ضرورت دارد. 
ریسک کمبود آهن در زنان پیش از یائسگی بیشتر است؛ 
زیرا این افراد طی قاعدگی، خون از دســت می دهند.بعد از 
یائسگی، ســیکل قاعدگی متوقف می شود، بنابراین آهن 
کمتری از دســت می رود و ریســک کمبود آهن نیز کمتر 
خواهد شد.آقایان کمتر در معرض کمبود آهن هستند، مگر 
اینکه دچار بیماری باشند که جذب آهن بدنشان را کاهش 
می دهد، یا رژیم غذایی شان بسیار کم آهن باشد.خونریزی 
میکروســکوپی هم می تواند باعث پایین آمدن سطح آهن 
شود. به همین دلیل پزشکان اغلب برای زنان و مردان سنین 
بالا که دچار کمبود آهن می شوند، کولونوسکوپی را توصیه 
می کنند تا اگر علت کمبود آهن، خونریزی میکروسکوپی در 

کولون است مشخص شود.
* چرا آهن زیاد مضر است؟

  هرچند آهن نقش بسیار مهمی در بدن دارد؛ اما زیادی آن 
نیز مضر است. کبد شما آهن را ذخیره می کند و بدن نمی تواند 
آهن زیادی را دفع نماید مگر اینکه دچار خونریزی شوید یا 
خون اهدا کنید. به همین دلیل نباید مکمل آهن مصرف کنید، 
مگر اینکه کمبود آهن داشته باشید. وقتی آهن در بدن تجمع 
می کند باعث آسیب اکسیداتیو در بدن می شود؛ بنابراین شما 
به آهن کافی نیاز دارید نه زیادی. دانه ها غنی از اماح اند و 
دانه کنجد نیز مستثنی نیست. درصورتی که گیاهخوار هستید، 
مصرف دانه های کنجد یک راه عالی برای تأمین ۲۳ درصد 
از نیاز روزانه شما به آهن است . اگر تحت رژیم گیاهخواری 
باشید ممکن است مســتعد کمبود آهن بشوید؛ زیرا آهن 
در گوشــت قرمز و غذاهای حیوانــی به وفور وجود دارد. 
امــا گیاهان آهن کمی دارند.  نوع آهن موجود در غذاهای 

گیاهی، آهن غیرهِم نامیده می شــود و به آهن 
موجود در منابع غذایی حیوانی آهن 

هِم گفته می شود. 
* شکلات تلخ

  کمتر کسی است که 
از خوردن شکات 
لذت نبرد. شــاید 
تعجــب کنید اگر 
شکات  که  بدانید 
تلخ، منبع خوبی از 

واقع،  در  است.  آهن 
گرمی   ۲۸ یک تکــه 

شــکات تلخ، تقریباً ۲۰ 
درصد از نیاز روزانه شما به آهن 

را تأمین می کند. ضمناً شــکات حاوی دیگر مواد معدنی 
نیز می باشد، از جمله منیزیم و آنتی اکسیدان هایی که برای 
سامت قلب مفیدند. شیر شکات دارای آهن کمتری است، 

پس شکات تلخ را انتخاب کنید.
* دانه  های کنجد

  دانه ها غنی از اماح اند و دانه کنجد نیز مســتثنی نیست. 
درصورتی که گیاهخوار هستید، مصرف دانه های کنجد یک 
راه عالی برای تأمین ۲۳ درصد از نیاز روزانه شما به آهن 
است. شما می توانید دانه های کنجد را روی سبزیجات بریزید 
یا آنها را به انواع سوپ و سالاد اضافه کنید. ضمناً دانه های 
کنجد سرشار از کلسیم و منیزیم نیز هستند که دو ماده معدنی 
ضروری برای سامت استخوان ها می باشند. دانه های کنجد 
معمولاً پیش از آسیاب شدن برشته می شوند و همین باعث 
می شــود عطر و طعمی مطبوع پیدا کنند. اما شما می توانید 
دانه های کنجد را خام هم مصرف کنید که بافت نرم تر و طعم 

مایم تری دارد.
* آب آلو

  شاید فکر کنید زمانی که یبوست دارید باید آب آلو بنوشید 
اما خوب اســت بدانید آب آلو یک منبــع عالی آهن نیز 
هست. هر بار که نصف لیوان آب آلو می نوشید، ۱۷ درصد 
از نیاز روزانه تان به آهن را تأمین می کنید. آلو منبع خوبی 
از آنتی اکســیدان ها، ویتامین C و پتاسیم نیز می باشد اما 
در مصرف آن زیــاده روی نکنید. آب آلو پرُ از قند طبیعی 
است؛ بنابراین اگر پیش دیابت یا دیابت دارید در حد اعتدال 

مصرف کنید.
* عدس

  عدس نیز منبع خوب دیگری از آهن غذایی اســت. این 
بنشن متنوع غنی از پروتئین گیاهی، کربوهیدرات های پیچیده 
و فیبر است و ضمناً منبع عالی اسیدفولیک محسوب می شود. 
وقتی شــما یک کاســه خوراک عدس می خورید، مقدار 
قابل توجهی آهن به بدنتان می رســانید. یک فنجان عدس 
می تواند ۳۰ درصد از آهن مورد نیاز روزانه بدنتان را تأمین 
کند. همچنین، عدس متنوع است و اگر به دنبال منبع غذایی 
گیاهی آهن دار هستید، انواع عدس را می توانید انتخاب کنید. 

کاربرد عدس در انواع غذاها نیز تنوع زیادی دارد.
*  کلام پایانی

  منابع غذایی سرشار از آهنی وجود دارند که شاید به 
آن ها توجه نکرده باشــید. شما می توانید بدون مصرف 
غذاهای حیوانی نیز آهن مورد نیاز بدنتان را به دســت 
آورید؛ اما لازم اســت برنامه غذایی دقیق تری داشته 
باشید. افزودن این مواد غذایی به رژیم غذایی کمکتان 
می کند عاوه بر لذت بردن از خوردن، 
آهن لازم را نیز دریافت کنید. 
یک نکته دیگر اینکه شما 
درســت  با  می توانید 
کردن غذا در ظروف 
آهن  میزان  آهنی، 
بیشتر  را  غذایتان 
هم بکنید. اگر فکر 
می کنید آهن بدنتان 
کم است، از پزشک 
بــا یک  بخواهیــد 
آزمایش خون ساده این 

مسئله را بررسی کند.

وضعیت مرگهای کرونایی در اطفال

سرویس ســلامت // متخصص طب سنتی با اشاره به تدابیر طب سنتی در 
کنترل فشار خون،گفت:توصیه می شود از مصرف خارج از اعتدال دمنوش ها 
پرهیز شده و از موادی همچون چای ترش، سیر له شده همراه با کمی آبلیموی 

تازه، دوغ بدون نمک، آب زرشک، آب غوره، آب لیمو استفاده شود.
  علیرضا یارقلی، متخصص طب ســنتی درباره »تدابیر کنترل فشار خون بالا از 
نظر طب ایرانی«، اظهار داشت: جهت کنترل پرفشاری خون که به عنوان بیماری 
خاموش شناخته می شود، پیش از هر گونه اقدامی باید فشار خون فرد به طور منظم 
توســط پزشک متخصص کنترل شود.وی ادامه داد: توصیه می شود از درمان های 
خودســرانه و مصرف خارج از اعتدال دمنوش ها و داروهای گیاهی پرهیز شده و 
با نظر پزشک از مواد و داروهای گیاهی همچون چای ترش، سیر له شده همراه با 
کمی آبلیموی تازه، دوغ بدون نمک، آب زرشــک، آب غوره، آب لیمو، شربت و 

مربای آلبالو استفاده شود.
   یارقلی با اشــاره به دمنوش های مؤثر در کنترل فشــار خون، ابراز داشــت: 
دمنوش هایی مانند لیمو عمانی، مصرف زرشــک، آلبالو، آش آلو و آش آبغوره، 
مالیدن مخلوط سیر له شــده و روغن زیتون یا ترکیب حنا و آبغوره بی نمک به 
کف پا موثر است.این متخصص طب سنتی گفت: نوشیدن شربت سیر و آبلیمو و 

شیرینی جات طبیعی مانند خرما و عسل و کشمش نیز توصیه می شود.

فشار خونتان 
را با طب سنتی کنترل کنید 

بهترین مواد غذایی گیاهی دارای آهن 
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    گروه گزارش //  زمانی که ویروس کرونا در کشور شیوع 
پیدا کرد بخش های مختلفی را تحت تأثیر خود قرار داد و 
باعث شد دستورالعمل های بهداشتی جدیدی به زندگی 

ما وارد شود. 
  زندگی ما نیز با شــیوع این ویــروس تغییر کرد و رعایت 
دســتورالعمل های بهداشــتی به جهت مصون ماندن از این 
بیماری به زندگی ما اضافه شد. یکی از بخش هایی که تحت 
تأثیــر این ویروس قرار گرفت بیمارســتان ها بودند نقاطی 
که خط مقدم مقابله با این ویروس به حســاب می آیند. در 
بیمارســتان ها حجم مراجعه و خدمات رســانی به بیماران 
بســیار بالا رفت به طــوری که در برخی از بیمارســتان ها 
 مجبور به برپایی و راه اندازی بیمارستان های صحرایی شدند. 
تخت های بیمارستانی مملو از بیمارانی بود که به این ویروس 
آلوده شده بودند. از سوی دیگر برای اینکه در بیمارستان ها، 
مراجعه کنندگان و یا کادر درمان و پرسنل بیمارستانی به این 
بیماری مبتا نشوند دســتورالعمل ها و پروتکل های مناسب 

برای این بیماری وضع و اجرایی شد. وظیفه نظارت بر اجرای 
پروتکل ها در بیمارستان ها به بخش کنترل عفونت بیمارستانی 
 واگذار شد. این بخش عاوه بر اینکه در خود بیمارستان باید 
 پروتــکل ها را تحــت نظر داشــته که رعایت شــوند به 
مراجعه کنندگان نیز آموزش های لازم را ارائه می کردند تا آنها نیز 
از این بیماری در امان بمانند. بیمارستان خلیج فارس بندرعباس 
 در ســال جاری با توجه به عملکردی کــه در حوزه کنترل 
عفونت ها، ایمنی بیمار و سوپروایزرین آموزشی داشته است، 
در بین بیمارستانهای اســتان هرمزگان توانست رتبه برتر را 
در این زمینه کسب نماید. سجاد بالی کارشناس پیشگیری 
و کنترل عفونت بیمارستان خلیج فارس بندرعباس هفت سال 
است در حیطه پرستاری فعالیت دارد و از زمان شیوع کرونا 

با پست کارشناس پیشگیری و کنترل عفونت این بیمارستان 
 مشــغول به کار اســت. بالی در این زمینه می گوید: از زمان 
شیوع اپیدمی کرونا دســتورالعمل های جدیدی برای کنترل 
 بیماری در بیمارســتان ها بــه وجود آمد. در ابتــدا اجرای 
این دستورالعمل ها بســیار سخت بود چراکه با شیوه معمول 
دستورالعمل های عفونی در بیمارســتان اجرایی می شد، اما 
ویروس کرونا همه چیز را تغییر داد و دستورالعمل های جدیدی 
به آن وارد شد. در بیمارســتان خلیج فارس از همان ابتدا با 
مدیریت خوبی کــه در آن وجود داشــت، یک کار جهادی 
صورت گرفت و به ســرعت شــیوه نامه های مد نظر برای 
مقابله با کرونا اجرایی شــد. در بحث کنترل عفونت ارتباط 
مستقیم با معاونت درمان دانشــگاه علوم پزشکی و معاونت 
بهداشــتی تامین اجتماعی داریم و در تمــام بازدید هایی که 
توسط بازرســان دانشگاه علوم پزشکی انجام می شود از نظر 
میزان رعایت دســتورالعمل هــا و رضایت مراجعه کنندگان 
 در ایــن زمینه، بیمارســتان خلیج فارس عملکرد بســیار 
خوبی داشــته اســت که باعث شد در ســال جاری در بین 
بیمارستان های اســتان رتبه برتر را کسب نماییم.وی عنوان 
می کند: یکــی از اهداف برگزاری جلســات که در معاونت 
درمان دانشگاه علوم پزشکی برای کارشناسان کنترل عفونت 
 انجام می شود این اســت که بتوانیم در خصوص راهکارها و 
ظرفیت هایی که وجود دارد تبــادل نظر کرده و راهکارهای 
مناسبی پیدا کنیم. وی ادامه می دهد: در بیمارستان خلیج فارس 
برای اینکه بتوانیم موارد خواســته شده در دستورالعمل ها را 
اجرایی کنیم یک کار جهادی صورت گرفت که همه بخش ها در 
آن دخیل بوده اند. وی به شهدای سامت نیز اشاره و خاطرنشان 
می کند: با شیوع این ویروس، کادر درمان زحمات زیادی را 

متقبل شــدند تا بتوانند بیماران را درمان نمایند که در این بین 
تعدادی از پرستاران، پزشکان و پرسنل بیمارستانی جان خود 
را از دست دادند. عزیزانی که برای آنها جایگزینی وجود ندارد 
چرا که این نیروها بســیار حرفه ای بودند و برای تربیت آنها 
هزینه و زمان زیادی صرف شده بود. وی درباره اقداماتی که 
به منظور کنترل این ویروس در بیمارستان خلیج فارس انجام 
شده است می گوید: در واقع مهم ترین و برجسته ترین کارهای 
که در حوزه کنترل عفونت در بیمارستان خلیج فارس صورت 
گرفته است می توان به برگزاری کاس آموزشی  موازین کنترل 
عفونت جهت کلیه کادر درمان، پاراکلینیک، اداری، خدمات و 
دانشجوهای پزشکی و پرستاری که حتی  درزمان اوج پیک 
آموزش قطع نشده و به صورت مجازی برگزار کردیم، تشویق 
به انجام واکسیناسیون کووید دربیمارستان به صورت حضور در 
درمانگاه لابی و صحبت چهره به چهره با مراجعین، برپایی میز 
پاسخ به سوالات کرونایی و اطاعات مربوط به واکسیناسیون  
به  مراجعین در قسمت درمانگاه  و سالن های انتظار، برگزاری  
منظم و دقیق ماهیانه کمیته کنترل عفونت  با هدف کنترل بیماری 
و مدیرت تخت و امکانات، گزارش دهی بیماری های واگیربه 
صورت روزانه، هفتگی وماهیانه به مرکز بهداشت شهرستان، 
بررسی گزارش پرستاران بخش  که به صورت  تلفنی و کتبی 
مبنی بر عفونت بیمارســتانی و یا خوداظهاری پزشک جهت 
کشف عفونت های بیمارستانی، ثبت سریع عفونت کشف شده 
در سامانه عفونتهای کشوری جهت پایش دقیق تر، بازدید از 
بخش های بســتری  مخصوصا بخش  ویژه، بازدید و نظارت 
 بر کلیه بخش های بیمارســتانی در هر سه شیفت و نظارت بر 
برنامه های ضدعفونی سطوح و محیط بیمارستان که در زمان 
پاندمی کرونا بیشــتر و دقیق تر شد اشاره کرد. وی می گوید: 
در راستای اجرای دســتورالعمل مقاومت های آنتی بیوتیک 
که امروزه یکی از مشــکات بزرگ جامعه ماست و مصرف 

بی رویه آنتی بیوتیک در بین مردم و بیماران باعث ایجاد مقاومت 
بدن به این داروســت که در حال حاضر برای درمان اســتفاده 
می شود، بیمارســتان خلیج فارس همچون سایر مراکز جهت 
مدیریت مصرف منطقی اقداماتی انجام داده که به تشکیل جلسه 
با ســرگروههای پزشکان متخصص در رابطه با اجرای صحیح 
دستورالعمل فوق، تشکیل جلسه با پزشکان متخصص اطفال 
فــوق تخصص عفونی اطفال و فوق تخصص نوزادان در رابطه 
 ،nICU با اجرای دستورالعمل در بخشهای اطفال و نوزادان و
گزارش و پایش میــزان مصرف آنتی بیوتیک برای هر بیمار با 
توجه به دستور تجویز هر پزشک با انواع آنتی بیوتیک به صورت 
سالیانه و دریافت هفتگی  گزارش آزمایش هاي میکروبیولوژي از 
آزمایشگاه توسط پرستار کنترل عفونت اشاره کرد. وی در پایان 
می گوید: ویروس کرونا هنوز تمام نشــده است و این ویروس 
همچنان می تواند قربانی بگیرد و همانطور که می بینیم در سویه 
جدید امُیکرون وضعیت کشــور بسیار خطرناک شد. به همین 
دلیل باید همچنان شیوه های شیوه نامه های بهداشتی را رعایت 
کنیم و مهم ترین راه برای پیشگیری از این بیماری زدن ماسک 
 و تزریق واکسن است. دورهمی های خانوادگی منشا بسیاری از 
آلودگی ها و انتشار این بیماری است و باید از آن خودداری نمود. 
کادر درمانی بیمارستان ها فداکارانه و شبانه روز ارائه خدمات 
می کنند ، از مردم تقاضا داریم که دستورالعمل های بهداشتی را 
رعایت کنند تا شــاهد این باشیم که این ویروس هرچه زودتر 

ریشه کن شود و بتوانیم به زندگی عادی خود بازگردیم.

در ارزیابی عملکرد حوزه کنترل عفونت بیمارستان های استان ؛ 

کارشناس کنترل عفونت بیمارستان خلیج فارس برتر شد

مصاحبه اختصاصــی // انتقال صنوف مزاحم و 
آلاینده به خارج از شهر بندرعباس در یک دهه 
اخیر که مطالبه مردمی هم بوده اســت، بسیار 
مورد توجه مسئولان قرار گرفته و اقدامات اولیه 
صورت گرفته است؛ اما تاکنون این پروژه به اتمام 

نرسیده و پرونده اش همچنان مفتوح می باشد. 
  ضــرورت انتقال این صنــوف برهمگان واضح 
و مبرهن اســت و بایستی دستگاه های متولی از 
جزیره ای عمل کردن در این حوزه اجتناب نمایند 
تا پرونده انتقال صنوف آلاینده و مزاحم به خارج 
از شهر بطور کامل بسته شود و شهر نفس راحتی 
بکشد. نباید مقاومتی توسط دستگاه های متولی 
و صنوف صورت گیرد تا ایــن جابجایی زودتر 
عملیاتی شــود که متاســفانه در یک دهه اخیر 
مقاومت هایی توسط برخی دســتگاه ها وجود 
داشته که موجب شده روند انتقال صنوف آلاینده 
به خارج از شــهر همچنان لاک پشتی پیش رود 
و اگر بخواهد این روند ادامه یابد، شــاید تا یکی 
دو دهه دیگر باید بندرعباســی ها انتظار بکشند 
 تا این صنوف به خارج از شــهر منتقل شود و اگر 
مقاومــت ها در برابر این طرح به پایان برســد و 
دستگاه های متولی عزم شان را جزم کنند تا انتقال 
به سرعت انجام شود، می توان انتظار داشت تا سال 
آینده بخش زیادی از صنوف آلاینده و مزاحم شهر 
بندرعباس به خارج از شهر منتقل شود. موضوع 
دیگر اینکه برخی از اتحادیه ها واصناف بایستی 
برای صدور مجوز فعالیت از شهرداری نیز استعام 
می گرفتند که به این موضوع کمتر توجه شده است 
و هر صنفــی در هر جایی مجوز فعالیت گرفته و 
پیاده رو و یک تا دو لاین از خیابان را هم به عنوان 

محل فعالیت خودشان و توقفگاه خودروها جهت 
تعمیر و تزیین و... قرار داده اند ویا آهن آلات و... 
در پیاده رو قرار داده شده است و... و حقوق عابران 
سلب شده اســت و هیچ نهادی هم خود را در این 
حوزه پاســخگو نمی داند. بیشتر محات حاشیه 
بندرعباس هم در محاصره صنوف مزاحم و آلاینده 
قرار دارند و پیگیری و گایه های ساکنان نیز برای 
جابجایی این صنوف اثرگذار نبوده است. در قسمت 
سوم گزارش ها با موضوع ضرورت انتقال صنوف 
مزاحم و آلاینده به خارج از شهر بندرعباس با »امید 
کاردانی« مدیرنظارت برساماندهی صنوف مزاحم 
وآلاینده شهرداری ودبیرکمیسیون بند۲۰ ماده ۵۵ 
قانون شهرداریها در شهرداری بندرعباس به گفتگو 

نشستیم. در این مصاحبه با ما همراه باشید. 
  سرنوشت انتقال صنوف آلاینده و مزاحم 
دریا : مراحل انتقال صنوف آلاینده و مزاحم 
شهر بندرعباس به کجا رسیده و از یک دهه 
قبل که این موضوع مطرح بوده ، چرا اینقدر 
انتقال این صنوف بخصوص تعمیرگاه ها ، 

تراشکاری ها و ... به طول انجامیده است؟
   در ســال ۱۳۹۲ دو قطعه زمین ۵۸ هکتاری در 
جاده بندرعباس ســیرجان ضلع جنوب کشتارگاه 
و۳۰ هکتار در ضلع شــمال بلوار راه آهن جنب 
مجتمع خدماتی ایسین با پیگیری های شهرداری 
توســط اداره راه و شهرسازی اختصاص داده شده 
و شــهرداری طبق قانون  بند ۲۰ ماده ۵۵ اقدام به 

شناســایی صنوف شــامل مصالح فروشان، آهن 
فروشــان ،تعمیرگاه ها، تراشــکارها، واحدهای 
تولیدی قطعــات بتنی و عایق هــای رطوبتی که 
دارای اولویت خروج بودند و تشــکیل پرونده داده 
و تعاونی های مربوطه توسط اتاق اصناف تشکیل 
شــده و طراحی زمین و تســطیح زمین توســط 
مدیریت ســاماندهی صنوف مزاحم شــهرداری 
بندرعباس انجام شده است. در مرحله بعدی جهت 
واگذاری زمین به اتحادیه ها نیازمند صدور ســند 
قطعی زمین توســط اداره راه و شهرسازی هستیم 
که در راســتای رعایت اصول ســرمایه گذاری، 
امکان واگذاری به اعضا اتحادیه ها وجود داشــته 
 باشــد و در همین راستای کلیه استعامات لازم از 
دستگاه ها گرفته شده و طراحی زمین ها و مستندات 
لازم تهیه شده و منتظر برگزاری کمیته امور زیربنایی 
و صدور سند هستیم و این فرآیند قانونی باید توسط 

اداره راه و شهرسازی صورت پذیرد.
  پیشرفت فیزیکی فقط 3٠درصد 

دریا: الان این دو پــروژه ٥8و 3٠ هکتاری  
چند درصد پیشرفت فیزیکی دارند و شامل 

چند واحد می باشند؟
  پیشــرفت فیزیکی در واقع فقط  تسطیح زمین 
وطراحی صورت گرفته است. برای اجرای پروژه 
نیازمند صدورسندقطعی  مراحل ساخت  وشروع 
توسط اداره راه و شهرســازی می باشد که تا ما 
نتوانیم به واحدهای صنفی واگذاری بدهیم، ساخت 

صورت نمی گیــرد. الان درصدی بخواهم عرض 
کنم شاید۳۰ درصدکار پیشــرفت دارد. واقعیت 
ماجرا این است که مسکن و شهرسازی درواگذاری 
قطعی زمین ها اصا همــکاری ندارد. الان ماهم 
خودمان جهادی رفتیم در این یک ســالی که من 
بودم، زمین ها را تسطیح کردیم وطراحی کردیم و 
تقریبا شهرداری نزدیک ۱۵ میلیارد تاحالا هزینه 

کرده است. 
دریا: راه وشهرسازی در این خصوص چه 

نظری دارد؟
  راه و شهرســازی در برخــی بخش ها مقداری 
مقاومت دارد. اما دربحث واگذاری قطعی زمین که 
یک نمونه اش بنکداران اســت که واگذری قطعی 

زمین صورت گرفت و زود انجام شد. 
دریا:مکان دقیقی که این صنوف قرار است 
به آنجا منتقل شود ،کجاست و فکر می کنید 

تا کی به آنجا منتقل می شوند؟
   مــکان صنوفــی کــه بایــد جابه جا شــوند

تعمیرگاه ها و تراشکاریها به زمین ضلع شمال بلوار 
 راه آهن جنب مجتمع خدماتی ایسین ۳۰ هکتاری و 
 مصالــح فروشــان آهــن فروشــان و درب و 
پنجره سازان و درودگران به زمین ۵۸ هکتار جاده 
بندرعباس ســیرجان روبروی پایانه بار و ضلع 
جنوب کشتارگاه و کارگاه های سنگ مزار تراشی 

به آرامستان  منتقل می شوند. 
دریا :کدام صنوف تا قبل ازپایان سال ١4٠٠ 
و کدام صنوف در ســال آینده به خارج از 

شهر منتقل می شوند؟
  کارگاههای سنگ تراشی مزارکه در ورودی بلوار 
گلزار شهدا ) بهشت زهرا سابق ( در حال فعالیت 
می باشــد و تعداد ۱۱ واحد هستند طبق توافقات 
صورت پذیرفتــه با صنف مربوطــه درصورت 
همکاری اتحادیه و اعضا مجموعه شــهرداری و 
مدیریت صنوف مزاحم این آمادگی را دارد ظرف 
مدت یک ماه آینده نسبت به انتقال این صنف اقدام 
نماید.اولین صنفی که در طول  یک ســال گذشته 
با همکاری مدیریت صنوف شهری و اتاق اصناف 
 و فرمانداری جابجاشــده، صنف عمده فروشان 
مواد غذایی )بنکداران(بوده که  تعدادشــان ۱۶۰ 
واحدبــود که عمده فعالیت آنها در مرکز شــهر و 
خیابان بهادر و شریعتی جنوبی  بود.                                                    
دریا :همراهی کدام دستگاه ها برای انتقال 
صنوف مزاحم و آلاینده نیاز اســت و این 

همراهی در حال حاضر چگونه است ؟
  یکی از اصلی ترین دستگاه های که در همکاری 
 آن در متولــی مدیریــت صنــوف و تاثیرگذار 
می باشد اتاق اصناف و اتحادیه ها هستند که پروانه 
فعالیت صادر می کنند و بدون استعام از شهرداری 

ومدیریت صنوف نباید اقدام به صدور پروانه فعالیت 
کننــد. رای هیئت عمومی دیــوان عدالت اداری  
درخصوص لزوم استعام اصناف از شهرداری نیز 
صادر شده اســت که متاسفانه به این موضوع در 
صدور پروانه فعالیت و لزوم استعام از شهرداری 
چندان توجهی نمی شود. انتقال صنوف به بیرون 
از شهرو ساماندهی صنوف مزاحم و آلاینده شهری 
نیازمند همکاری و همراهی دستگاه های نظیر اتاق 
اصناف، اداره راه شهرســازی، پلیس راهنمایی و 
رانندگی و سازمان صنعت معدن و تجارت است. 
لازم به ذکر است که اداره و شهرسازی نقش بسیار 
مهمی در ســاماندهی صنوف و خروج واحدهای 
صنفی مزاحم و آلاینده دارد؛ چرا که اصلی ترین 
مشــکل در حال حاضر واگذاری زمین مناسب 
جهت ساخت شهرک های صنفی و خروج آنها از 
شــهر بوده و متولی واگذاری زمین نیز اداره راه و 

شهرسازی می باشد.
   محلات در محاصره صنوف

دریا: بیشتر محلات حاشیه ای در محاصره 
صنوف مزاحم و آلاینده قرار دارند و ساکنان 
از ســروصدا و آلودگی صوتی و محیطی 
 که این صنــوف ایجاد کرده اند ، بســیار 
 گلایه مند و ناراضی هستند و پیگیری هایشان 
بی نتیجه مانده است .به ساکنان این مناطق 
قول می دهید تــا چه زمانی تمامی  محلات 

از صنــوف مزاحم و آلاینــده و انبارهای 
ضایعاتی پاکسازی شــده این صنوف به 

خارج از شهر منتقل شوند؟
  مجموعه شهرداری و مدیریت ساماندهی صنوف 
شهری این آمادگی را دارد که در صورت همراهی 
و همکاری دیگر دســتگاه های متولی  طبق یک 
برنامه ریزی مشخص نسبت به اولویت آلایندگی و 
مزاحمت صنوف اقدام به خروج این اصناف از شهر 
نماید. شایان ذکر است که مشخص نمودن هر گونه 

زمان نیازمند همراهی دیگر دستگاه ها می باشد.
دریا :اثرات انتقال صنوف مزاحم و آلاینده از 

سطح شهر را بیان فرمایید.
  موضوع و ضرورت ســاماندهی صنوف مزاحم 
 و آلاینده شــهری امروزه یکــی از اصلی ترین 
دغدغه های کانشهرها می باشد؛ چرا که با توسعه 
شهرها، صنوفی که در گذشته در بیرون از شهر یا 
حومه شهر تعریف شده بودند و فعالیت می کردند 
امروزه وارد شهرها شده اند و وظیفه حقوق شهری 

ایجاب می کند که یکی از اصلی ترین دغدغه های 
دستگاه های متولی ساماندهی و خروج صنوفی 
باشــد که به نحوی باعث ایجــاد مزاحمت و یا 
آلایندگی برای شهر و شهروندان هستند. با جابه 
جایی صنوف، ســیما و منظر شهر زیباتر خواهد 
شد. همچنین از منظر ترافیکی و آلودگی صوتی و 
زیست محیطی شهر در امان خواهد بود و نظارت بر 
 عملکرد صنوف ساماندهی شده توسط  متولیان امر 
راحت تر و آسان تر خواهد بود و ارائه خدمات به 
شهروندان توسط صنوف مورد نظر از نظم و نظارت 

بهتری برخوردار می شود.
 دریــا: آنچه را کــه در این حوزه و ســایر 
بخش هــا جهت اطلاع عموم لازم می دانید ، 

بیان فرمایید.
  یکی از ضروریات در بحث ساماندهی صنوف، 
انجام کار فرهنگی و آگاهی رسانی به شهروندان 
و متولیان این صنوف می باشــد که همانگونه که 
استحضار دارید بیان فواید و انتقال صنوف بسیار 

ضروریست.

               امین زارعی/ دریا
Amin.zch2011 @                        gmail.com

جزیره ای عمل کردن و مقاومت ها ادامه دارد 

انتقال لاک پشتی صنوف مزاحم به خارج ازشهر
         علی زارعی/ دریا

daryaz           @gmail.com1359

محمد رسول مرادی
- قسمت سوم 


